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PLE DE L'AJUNTAMENT ACTA NÚM: 1

Calafell, en data disset de febrer de dos mil sis. Es reuneix el PLE DE L'AJUNTAMENT, a Calafell, sota
la presidència del SR. JOAN OLIVELLA I RICART, i amb l'assistència dels regidors anomenats a
continuació, assistits pel secretari  de la Corporació SRA. MÒNICA BERNAL DE BARBARÀ, amb
l'objecte de celebrar sessió ordinària de primera convocatòria. Assisteix també l'Interventor accidental Sr.
LLUÍS TORRADO BONALS.

ASSISTENTS:

SR JOAN OLIVELLA I RICART
SR. JOSEP PARERA I RIBELL
SR. JOAN MARIA TRIADO I JUAN
SR. MIQUEL ROSO I CLAVER
SR. ENRIC VAQUE I FONT
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS
SRA. SANDRA BOU VERA
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA
SRA. RAMONA TORRICO GARCIA
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA
SR. EUDALD TORRES ROBERT
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS
SR. JORDI ALCARAZ I CARRILLO
SR. JACOB BALAGUER I MESTRE

I a les 09:00, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament dels assumptes
inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen:

Sr. Olivella: bon dia, anem a iniciar la sessió del Ple. En principi, manifestar que el punt 12, vam quedar
ahir a la junta de portaveus, que s’inclouria l’acord de donar compte de les contractacions.

1. APROVACIÓ DE LES ACTES 12,13,14 i 15 DE DATES 27 DE SETEMBRE, 18
D’OCTUBRE i 24 D’OCTUBRE DE 2005

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quórum suficient per la
majoria legal, acorda:

Aprovar les actes núm. 12,13,14 i 15 de dates 27 de setembre, 18 d’octubre i 24 d’octubre de 2005.
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2. APROVAR INICIALMENT EL PRESSUPOST GENERAL DE L’AJUNTAMENT DE
CALAFELL PER A L’EXERCICI DE 2006, INTEGRAT PEL PRESSUPOST D’AQUESTA
CORPORACIÓ I EL DELS SEUS ORGANISMES AUTÒNOMS

ATÈS que el Text refós de la Llei d’Hisendes Locals aprovat mitjançant RDL 2/2004, de 5 de març, en
els seus articles 162 a 171 i el Reial Decret 900/90, de 20 d ‘abril, regulen el règim pressupostari de les
Corporacions Locals.

ATÈS que l’article 90 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, de Bases de Règim Local, estableix que correspon a
cada Corporació Local aprovar anualment, a través del Pressupost, la Plantilla, la qual haurà de
comprendre tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i eventual i en el mateix sentit
es pronuncia l’article 291 de la Llei 8/87 de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya

ATÈS que, el tinent d’alcalde d'Hisenda, en virtut de les delegacions conferides mitjançant Decret
d'Alcaldia 4525/2005 de data 27 d'octubre de 2005, complint les disposicions esmentades, i amb les
assistències tècniques necessàries, ha confeccionat el Pressupost General per l’any 2006 integrat pels
Pressupostos del propi Ajuntament, del Patronat Municipal del Castell i del Patronat Municipal de
Turisme; també ha confeccionat el Pressupost Consolidat.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme amb els vots favorables
d'ADMC, CIU i PPC, l'abstenció del PSC-PM proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent
acord:

PRIMER.- Aprovar el Pressupost General de l’any 2006 integrat pels Pressupostos del propi ajuntament,
del  Patronat del Castell i Patronat de Turisme, per les Bases d’Execució, segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.053.134,88
IV Transferències corrents 3.547.566,15
V Ingressos patrimonials 44.786,82

Total ingressos corrents 33.791.159,58
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.825.687,39



3

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups Euros
0 Deute Públic 3.330.751,74
1 Serveis de caràcter general 5.446.215,64
2 Protecció Civil i Seguretat Ciutadana 4.239.004,46
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 1.972.086,43
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 27.188.031,33
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 10.458.800,99
6 Regulació econòmica de caràcter general 1.210.132,60
7 Regulació econòmica de sectors productius 980.664,20

TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.041.083,25
II Compra de béns corrents i serveis 16.576.501,96
III Interessos 870.749,70
IV Transferències corrents 1.292.682,02

Total despeses corrents 28.781.016,93
VI Inversions reals 20.334.276,55
VII Transferències de capital 3.238.347,59

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

PRESSUPOST DEL PATRONAT DEL CASTELL

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 126,21
IV Transferències corrents 122.532,91
V Ingressos patrimonials 15.046,88

Total ingressos corrents 137.706,00
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 120.000,00

Total ingressos de capital 120.000,00
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VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 257.706,00

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 37.383,62
II Compra de béns corrents i serveis 97.310,36
III Interessos 12,02
IV Transferències corrents 3.000,00

Total despeses corrents 137.706,00
VI Inversions reals 120.000,00
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 257.706,00

PRESSUPOST DEL PATRONAT DE TURISME

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,75
IV Transferències corrents 562.733,23
V Ingressos patrimonials 18,03

Total ingressos corrents 598.824,01
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 91.818,58

Total ingressos de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 690.642,59
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ESTAT DE DESPESES

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 592.818,00
III Interessos 6,01
IV Transferències corrents 6.000,00

Total despeses corrents 598.824,01
VI Inversions reals 91.818,58
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 690.642,59

SEGON.- S'aprova l’Estat de Consolidació del Pressupost de l’any 2006 de l’Ajuntament amb els de tots
els Organismes Autònoms dependents, d’ell, per un import a ingressos i despeses de  cinquanta quatre
milions vuit-centes setanta set mil set-centes vuit coma cinquanta sis (54.877.708,56 EUROS) segons el
següent detall per capítols:

Estat de consolidació

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.089.333,84
IV Transferències corrents 3.548.323,45
V Ingressos patrimonials 59.851,73

Total ingressos corrents 33.843.180,75
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.877.708,56
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ESTAT DE DESPESES

III. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.078.466,87
II Compra de béns corrents i serveis 17.266.630,32
III Interessos 870.767,73
IV Transferències corrents 617.173,18

Total despeses corrents 28.833.038,10
VI Inversions reals 20.546.095,13
VII Transferències de capital 3.026.529,01

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.877.708,56

TERCER.- Aprovar la modificació de programes plurianuals de l’exercici 2005, segons es detalla tot
seguit:

TOTAL ANUAL 2005 ANUAL 2006
350 22111 60604 SENYALITZACIÓ

INFORMATIVA URBANA (PLU-
2005-1)

593.896,07 305.000,00 288.896,07

412 43233 60800 PARC DE LA SÍNIA (PLU 2005-2) 1.904.308,93 714.045,02 1.190.263,91

TOTAL 2.498.205,00 1.019.045.02 1.479.159,98

QUART.- Aprovar el programa plurianual de l’exercici 2006, segons es detalla tot seguit:

ANUAL 2006 ANUAL 2007 ANUAL 2008 ANUAL 2009
421 51111 6010201 URBANITZACIÓ

PASSEIG
MARÍTIM DE
SEGUR (PLU 2006-
1)

4.846.239,17 3.634.679,38 1.211.559,79

421 51111 6010301 URBANITZACIÓ
PASSEIG
MARÍTIM DE
CALAFELL (PLU
2006-2)

2.361.356,41 1.695.292,60 666.063,81

412 43233 6020301 URBANITZACIÓ 1.385.546,16 1.385.546,16
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SECTOR OEST
CALAFELL
PLATJA (PLU 2006-
3)

422 43331 6190001 REHABILITACIÓ
MASIA VILARENC
(PLU 2006-4)

799.252,00 629.347,32 169.904,68

Total Capítol 6 9.392.393,74 7.344.865,46 2.047.528,28 0,00 0,00

421 51111 7500001 TRANSF.CAPITAL
APORTACIO
GENERALITAT
TRAV. SEGUR
(PLU 2006-5)

2.800.000,00 1.200.000,00 600.000,00 500.000,00 500.000,00

440 51311 7700001 TRANSF.CAPITAL
APORTACIO
SOCIETAT PORT
(PLU 2006-6)

2.347.934,32 586.983,58 586.983,58 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 5.147.934,32 1.786.983,58 1.186.983,58 1.086.983,58 1.086.983,58

TOTAL 14.540.328,06 9.131.849,04 3.234.511,86 1.086.983,58 1.086.983,58

CINQUÈ.-  S’acorda que el Pressupost General per a l’any 2006 precedentment aprovat sigui exposat al
públic per un termini de quinze dies hàbils, als efectes previstos a l’article 169.1 del RDL 2/2004, de 5 de
març, Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, considerant-se definitiva la seva
aprovació en el cas de què no es presentin reclamacions durant aquest termini.

SISÈ.-  Facultar al tinent d’alcalde de Serveis Interns Joan Maria Triadó  i Joan o qui legalment el
substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder dur a terme
els acords anteriors.

Sr. Torres: una prèvia, crec que per la rellevància que té el punt, crec que el tema del temps, no sé si
hauria de ser temps lliure o no; però certament alguns ajuntaments fan un Ple extraordinari per tractar
només aquest tema, i veig que no s’ha fet així, però si que crec que almenys en aquests punts, que són
punts de tractament relacionats amb el pressupost anual, ampliar seriosament el temps.

Sr. Olivella: com s’ha fet en altres Plens i se m’ha oblidat de dir-ho, perquè ho havia pensat, de donar el
doble de temps com s’ha fet en els dos Plens anteriors.

Sr. Triadó: bon dia, sr. Alcalde, senyores i senyors regidors, senyores i senyors enguany per primer cop
en aquest mandat em toca defensar davant del Ple de la Corporació els pressupostos de l’equip de govern
municipal per l’exercici actual. Seré breu i intentaré expressar amb poques paraules les línies bàsiques del
document que és extens i complex, fruït del treball de totes les àrees municipals, de tots i cadascun dels
treballadors i treballadores d’aquesta casa que sota la direcció dels seus respectius regidors han dut a
terme d’una forma remarcable.  També he de dir que per primer cop s’han debatut aquests pressupostos
en comissions, participant primer l’equip de govern, participant després en les diferents comissions els
respectius representants dels grups municipals, els quals han tingut l’oportunitat de fer les seves
aportacions, un pressupost que podríem tenir aprovat el mes de desembre, tot i havent començat tard el
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mes de novembre, però que degut a aportacions que han fet diferents grups com el PSC-PM i el Partit
Popular que ho va fer “en voce”, en una comissió, és va creure oportú poder donar més temps, aplaçar
com ha dit diverses vegades l’alcalde, el Ple que estava convocat i modificar el pressupost en aquelles
partides substancials que podien donar cabuda a les aportacions de cada un dels grups municipals.

Estructuraré la meva intervenció en tres grans apartats. En primer lloc, els eixos bàsics del pressupost; en
segon lloc, l’evolució de les magnituds pressupostaries i de pressió fiscal i en tercer lloc, les grans dades
pressupostàries. No entraré a debatre ni a explicar les petites partides ni les petites aportacions ni
conceptes, perquè penso que el pressupost, com he dit abans, ha estat prou debatut en comissions i que
pels grups municipals ja és prou entenedor.

1) Els eixos bàsics del pressupost.

No puc passar per alt que en la meva part inicial de la intervenció de la influència, en els comptes
municipals, de determinades decisions que, tant des del govern de la Generalitat com des del Govern,
depenen i que contemplen una problemàtica important en quant a despesa pressupostaria o ingrés
pressupostari pels municipis turístics. Entenc que aquesta és una reivindicació i una lluita que en aquest
aspecte no ha de ser un episodi esporàdic sinó que ha de ser un primer pas per a eliminar les diferències
substancials que existeixen entre ciutadans d’uns i altres municipis, per tan, aquesta és una lluita que tots
els ajuntaments i tots els partits polítics ens hauríem de comprometre, perquè el valor de qualsevol
persona que viu i treballa a Calafell tingui el mateix valor que qualsevol persona que visqui o treballi a
Barcelona. Recordar també que en els darrers exercicis s’ha adoptat un acord entre el Govern de l’Estat i
les Entitats municipalistes que permeten recuperar els ingressos perduts en passades edicions dels
pressupostos per la supressió de l’impost de l’IAE, sense compensació per part dels ajuntaments, aquesta
negociació ens permetrà recuperar ingressos perduts i augmentar les transferències rebudes per part de
l’Estat. Si a això li poguéssim sumar un augment dels fons compromesos pel govern de la Generalitat
tindríem una situació financera que podríem millorar substanciosament. Feta aquesta precisió em centraré
en l’índex que abans he anunciat.

En primer lloc, l’evolució demogràfica. Cal que situem l’evolució demogràfica del nostre municipi en els
darrers anys amb un fort increment dels nous empadronats i també l’important creixement de la població
flotant. Hem fet créixer la nostra base de població fins a situar-nos clarament en un territori de ciutat
petita, que ens situa en una nova dimensió de reptes i d’oportunitats, a les quals des de l’administració
municipal caldrà fer front amb intel·ligència i amb voluntat i capacitat de lideratge. Els pressupostos que
avui presentem són una eina bàsica per aquesta capacitat de lideratge. Aquestes dades ens situen
obligatòriament en el primer dels eixos bàsics d’aquests pressupostos: les polítiques socials. Més població
significa més atenció a les persones i a les famílies, més llocs escolars, més atenció a la gent gran, més
transport públic, més formació i reciclatge professional i caldrà també més habitatge per la gent gran i
pels joves, més serveis: de neteja, culturals, més empreses, més creació de llocs de treball.

L’evolució econòmica de la qual es nodreix el nostre pressupost. Parlant d’economia i de llocs de treball,
hem de fer referència d’algunes dades que ens assemblen significatives. En primer lloc, les unitats de
creixement en quant al padró del IBI; en segon, el gran increment que representen i que comporten dins
del pressupost, les llicències d’obres liquidades; i en tercer lloc, el creixement del padró del IAE que
actualment, amb el creixement d’algunes empreses del nostre municipi, també fan l’aportació a un padró
que havia estat una font d’ingressos pel nostre municipi i que últimament no ho era degut a què les
empreses que tenim són petites i aleshores moltes d’elles no cotitzen. En definitiva, econòmicament, ens
trobem davant d’un panorama engrescador que des del govern municipal hem d’ajudar a millorar i a
consolidar amb una política de creació i manteniment d’infraestructures viaries i del que anomenem,
infraestructures enfocades a la creació de riquesa, la promoció de l’activitat econòmica i de la creació de
llocs de treball i la creació de sòl industrial, tot això des del sosteniment social i medi ambiental,
exemplificada amb tota la implantació de la recollida selectiva i que pròximament ampliarem amb la
recollida pneumàtica.
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La pressió fiscal. El govern municipal va prendre en el seu dia un compromís molt clar pel que fa a la
política fiscal, que l’augment de la pressió fiscal aniria evolucionant en funció de les necessitats i serveis
que es posessin en marxa, a la millora de qualitat de vida que volien els veïns, aquest és un concepte que
tots tenim clar que l’ajuntament no té una màquina de fabricar diners, sinó que inverteix en aquelles
millores que la pròpia gent està demanant. Els pressupostos que avui presentem es mouen en aquesta
línia, d’una banda i pel que fa a la relació entre tributs i recursos totals, mentre que al 2004 els tributs
representaven un 33’62% del pressupost, l’any 2006 només representen el 31’44%, tots sabeu que aquest
any no s’han modificat les ordenances fiscals i per tant no hi ha hagut increment en quant a aquests
impostos. Referint-me el que deia abans, mentre a l’any 2003 l’aportació dels contribuents per cada euro
representava 33’62 cèntims, l’any 2006 només serà 31’44 i encara una altra comparació interessant, la
relació entre recursos totals i els recursos impositius. Mentre que en el 2004, els recursos impositius
representaven un 61’29%, a l’any 2006 només representen el 54’76%. L’evolució de les grans dades
pressupostaries parlen per elles mateixes, només cal recordar que els grans números referits al pressupost
inicial del 2004, 37’35 milions d’euros, 44’56 milions d’euros al 2005, 54’82 al 2006, amb un creixement
respecte a l’any anterior d’un 16’73%. Els components del consum són del mateix ordre i de les mateixes
magnituds que dels darrers anys, un 99% en relació al pressupost de l’Ajuntament i un 1% en relació als
organismes autònoms, com són el Patronat del Castell i el Patronat de Turisme.

Em referiré ara a les grans dades pressupostaries, des del punt de vista de la despesa consolidada vull
destacar com a característiques principals les següents: la contenció en l’augment de la despesa en
administració general i financera que disminueix en el seu pes relatiu, el manteniment del pes relatiu de la
seguretat i el deute públic, l’augment de quasi 8 milions d’euros en manteniments i infraestructures i de
quasi 11 punts percentuals pel que fa al transport públic i escolar, tot això lligat amb el lleuger increment
del pes relatiu amb turisme, així com amb el medi ambient en la nova creació de la nova àrea.

Pressupost de l’Ajuntament. Pel que fa al pressupost de l’Ajuntament vull destacar dos grans elements
que són molt sensibles, pel que representa el pes del capítol 1, tots sabeu que el capítol 1 és el capítol de
personal, estem situats amb un 19%, clarament per sota de la mitja de l’administració pública catalana i
de la majoria d’ajuntaments de Catalunya; creixement d’un 32% en el capítol 6, és el capítol d’inversions;
continuïtat en l’amortització del capital de les operacions de finançament tal com estava previst en
cadascuna de les entitats bancàries, l’Ajuntament va atenent tots aquells crèdits puntualment que té
establerts en totes les entitats i que es continuaran mantenint.

Pressupost dels organismes autònoms. Manté la mateixa tònica que els darrers anys amb un augment
global en conjunt del 2’25% en relació al 2005, aquestes aportacions o aquests augments venen
principalment per les aportacions que es fan al Patronat de Turisme amb un pressupost que s’incrementa
en 177.000 euros.

Passarem ara al capítol d’inversions. Les inversions previstes sumen un total de 20’33 milions d’euros
contra els 15’4 de l’any 2005. S’ha de dir que també en aquest capítol d’inversions s’inclouen peticions
que han fet els diferents grups de millora del nostre municipi i que s’han atès per l’equip de govern com
més endavant cadascú explicarà. Tot i que en el present exercici s’incorporen un seguit d’actuacions que
s’havien anat anunciant en pressupostos anteriors, també pressuposta que el nivell de maduració
d’aquestes mateixes actuacions avui és més clar i és més real i per tant que podem realitzar les obres
d’una forma és immediata. En aquest sentit vull destacar el gran grau de consens polític que tenim en
matèries que han donat en la presentació d’aquest, tot i que ha estat un acord, donat que bàsicament les
aportacions dels grups municipals com abans he dit, han ajudat i han col·laborat en aquestes variacions
que han hagut des del pressupost que inicialment es van aportar i que ara portem a l’aprovació de tots
vostès, representen una millora substancial però també representen un increment en el pressupost. En
aquest sentit vull destacar la finalització i la millora de les obres de la façana marítima de tot el passeig
marítim de Calafell, que va des del terme de Cunit al terme de Vendrell, i que amb l’acabament del
passeig enfront del port marítim de Segur i també amb la remodelació que es pretén dur a terme en el
passeig marítim de Calafell, serà una de les obres més determinants en quant a aquesta façana marítima.
No cal parlar de les altres obres que es van començar en el passat pressupost i que en aquest pressupost
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d’enguany s’aniran incorporant. Tot això a l’espera de la incorporació, això també s’ha parlat en
comissió, dels romanents líquids de tresoreria que permetrà consolidar i donar continuïtat al model de
pressupost presentat,.

Per acabar m’agradaria manifestar de forma sintetitzada que és el que defineixen a aquests pressupostos.
Defineixen una millora en les infraestructures viaries, transformació de la façana marítima, transformació
de les vies urbanes, com la carretera de Segur i manteniment dels carrers i renovació urbana com estan
proposats en diferents termes o en diferents llocs del nostre municipi, infraestructures enfocades a la
creació de riquesa, promoció de l’activitat econòmica i creació de llocs de treball i sòl industrial. En quant
a les polítiques socials, enfocades als serveis a les persones i a les famílies especialment amb equipaments
socials, de formació i cultura, sostenibilitat social i mediambiental, implantació de la recollida
pneumàtica, millora en l’eficàcia de la neteja i millora també en l’eficàcia de l’energia elèctrica en quant
l’enllumenat públic i també com no continuar amb l’eficàcia amb la gestió. L’objectiu és la contenció de
la despesa corrent i enfocar i derivar la part més important del pressupost cap a les inversions que
representen una millora a la qualitat de vida. En definitiva, això vol dir que l’ajuntament té més recursos
econòmics i que gestiona més bé els diners que té i aquesta bona gestió li permetrà destinar els recursos
que optimitza a la millora de la prestació de serveis, més serveis i més qualitat i invertir, perquè aquests
nivells de qualitat de vida i les seves possibilitats del municipi d’anar endavant estiguin també garantides
el dia de demà, és a dir, fer un ús estratègic dels recursos disponibles amb un fet demostrat per les
importants inversions previstes i pels projectes de futur que estem engegant, i el resultat de tot plegat són
els pressupostos que confirmen la voluntat de l’equip de govern d’oferir serveis de qualitat que
responguin a les necessitats reals presents i futures del nostre municipi i d’assumir un rol principal en
matèria de desenvolupament socio econòmic més enllà del que la llei exigeix i que aquest
desenvolupament econòmic el volem i el desitgem compartir amb tots els grups municipals que estan
representants en aquesta taula. Senyores i senyors moltes gràcies. Passo la paraula al sr. Alcalde.

Sr. Balaguer: bon dia. En primer lloc, sr. Triadó, de les seves paraules el començament ja no m’ha agradat
massa, perquè ha començat dient que per primer cop s’han debatut aquests pressupostos, com si no
s’hagués fet mai. Evidentment, no perquè els haguem escoltat d’una forma diferent a altres vegades,
entenem que sempre s'ha fet en la mesura del possible i no ens ha agradat aquestes paraules del
començament.

Per Esquerra Republicana, tenim molt clar que aquest pressupost en un principi no és cap pressupost per
tirar coets ni tampoc ha canviat res del tot, però tenim molt clar que hi ha una voluntat, que per davant de
tot no és un pressupost d’Esquerra Republicana i per tant, moltes de les coses que vostès avui proposen,
no hi podem estar del tot d’acord, però si és cert que hi ha hagut una certa voluntat per arribar a una sèrie
d’acords i per tant, ens hem posat a treballar. Vostès parlen de què el Partit Popular i el Partit Socialista
havien fet una sèrie de propostes, realment Esquerra Republicana no havia fet cap al començament,
perquè no es creia que hi hagués cap mena de voluntat per part seva en arribar a algun acord. Veient que
vostès han volgut apostar per poder intentar arribar a un acord, Esquerra Republicana s’ha afegit, a
aquestes possibles propostes i ha entès que eren una oportunitat que calia sospesar-la i si més no,
començar a entrar a valorar diferents temes i per tant, poder desbloquejar diferents punts concrets
d’aquest pressupost.

També entenem que altres vegades, Esquerra Republicana, ha tingut clar que no sempre s’han de posar
pals a les rodes en tot el que digui l’equip de govern, entenem que en altres ocasions, Esquerra
Republicana ha donat l’oportunitat a l’equip de govern, aprovant o abstenint-se en un pressupost, de
demostrar que podia fer o fins on podia arribar aquest equip de govern. Malauradament, tenim molt clar
que no han fet res de l’altre món, tot el que ha fet ha quedat bastant curt, però enteníem que teníem la
possibilitat que aquesta vegada, ha canviat l’alcalde, tot i que sigui exactament el mateix equip de govern,
teníem la possibilitat de donar una altra oportunitat i creure que hi hauria un desig de canviar alguna cosa.
Per tant, per Esquerra Republicana, tenim clar que hem col·laborat amb aquesta empenta, haurem
col·laborat, i poder que tirin endavant tota una sèrie de projectes i de més. Perquè si que és cert que en
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altres pressupostos, des d’un 20 a un 15% d’execució en diferents temes, ha quedat molt endarrerit i ara
esperem que amb aquesta empenta d’Esquerra Republicana ho puguin tirar endavant. Ja hem dit en
diferents ocasions, que no creiem en els miracles, però si més no, torno a repetir, donarem un vot de
confiança i intentarem poder tirar endavant o recolzar en la mesura del possible en aquest pressupost a
l’equip de govern. Moltes gràcies.

Sr. Alcaraz: Sr. Alcalde, regidor de Serveis Interns, portaveus i companys regidors i regidores. El grup
Popular en els 11 anys que fa que el represento ha aprovat sempre, casualitat o no, el primer pressupost a
cada un dels nous alcaldes que han anat passant per aquesta casa, bàsicament ha coincidit amb anys en els
que els alcaldes han tingut intenció de negociar, així es va fer a l’any 95 amb el pressupost del 96 amb
l’alcalde Triadó, tampoc tenia gaires possibilitats més perquè en aquell moment teníem la clau de la
governabilitat, però es va fer; es va fer a l’any 2000 amb l’alcalde Jordi Sànchez, amb el primer
pressupost del seu govern, es va  posteriorment, per raons obvies, perquè estàvem al govern amb ell, amb
el sr. Parera i aquesta vegada, es tornarà a fer amb el sr. Joan Olivella com alcalde, això és una anècdota,
lògicament, però sempre hem volgut donar oportunitat de què els nous alcaldes i els equips de govern si
tenien ganes de dialogar, nosaltres sempre hem ofert la mà, hem ofert les nostres idees, hem ofert la
nostra participació i hem posat de la nostra banda per intentar arribar a punts de trobada.

És evident, que aquest pressupost, és el pressupost de l’equip de govern pot ser compartit en alguns trets
de tot aquest document per altres grups, pot ser compartit, però lògicament no és el pressupost que el grup
municipal del partit popular, si hagués tingut majoria suficient per governar o estigués governant, hagués
fet. I no ho és per què any rere any ens queixem sempre de tota una dinàmica que per sort o per desgracia,
més aviat per desgracia, es va repetint cada any,  el grup popular es queixa de la pujada sense gaire
control del capítol 1, despeses, és a dir, personal i del capítol 2, la despesa ordinària. Aquest any se’ns
presenten unes xifres aparentment més “comedidas”, dic aparentment perquè lògicament al apujar la
inversió amb les xifres que estem parlant, més de 20 milions d’euros, les ratios respecte al pressupost
general de totes aquestes partides que tradicionalment són complicades, perquè aquest ajuntament
necessita fa anys una reforma molt profunda que ningú ha estat capaç encara de tirar endavant, reforma
profunda en el capítol 1 i reforma profunda en el capítol 2 i per tant ens ho trobem com ens ho trobem,
lògicament pugem la inversió, puja el pressupost, baixa el tant per cent del capítol 1 i del capítol 2, però
veiem que any rere any continua creixent la despesa ordinària, els sous, que lògicament han de créixer
amb  el IPC, el personal, que lògicament, potser en alguns moments i depèn en quin departament ha de
créixer, però realment és el que gastem al dia a dia, és el que més ens està costant i això, lluny de ser la
solució de gestió d’aquest municipi, és més aviat el contrari, la solució de gestió d’aquest municipi passa
per un esforç molt més important en aquests dos capítols per una reorganització interna molt profunda i
per fer les coses de forma diferent. Jo ja entenc que en el tercer any de legislatura, potser no és el moment
d’emprendre aquest tipus de tasques  i que és en el primer any que s’hauria d’haver fet, de qualsevol de
les legislatures que han anat passant, però ho hem de dir.

Més de 20 milions d’euros d’inversió. Evidentment la xifra és molt sucosa per qualssevol dels regidors
que estem aquí, per qualssevol dels grups municipals, en la possibilitat d’estar dintre d’un equip de
govern, és a dir, molts diners per invertir i això és el que donen les fotos polítiques, s’ha fet això, s’ha fet
allò, no només dóna les fotos polítiques sinó que al final tots els que estem en aquesta taula el que
desitgem és veure canvis en el nostre municipi i aquests canvis es produeixen sobre la base de la inversió.
El problema de tot això, sr. Alcalde i sr. Regidor, l’execució, si vostès no són capaços de canviar la
dinàmica, que diuen que aquest any la canviaran, que diuen que estan posant els mitjans per controlar
l’execució de la despesa, des de l’àrea de serveis interns, des del departament d’hisenda, si d’això són
capaços realment de plasmar-ho en la realitat, segurament haurem guanyat alguna cosa, perquè si la xifra
de més de 20 milions d’euros d’inversió és molt important, si es queda amb un estat d’execució del 15%
com l’any passat no farem res o farem riure, és a dir, l’aposta que vostès fan presentant aquest pressupost,
negociant aquest pressupost, pactant aquest pressupost i dos grups de l’oposició recolzant-li el pressupost
tot i no ser la “panacea” de ningú dels que donem aquest suport, aquesta aposta quedarà defraudada i farà
fallida la relativa confiança que avui podem dipositar amb aquest pressupost, si vostès no són capaços
d’executar-lo amb temps i forma, amb temps i forma no és que al 2007 haguem de tornar a incorporar tots
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els romanents de tot allò que no han estat capaços de fer. Amb temps i forma és treballar de valent i fort,
tots els dies en el màxim de les seves capacitats i possibilitats i sense “rasgarse las vestiduras” d’allò que
diré, però si vostès necessiten i ho dic a nivell genèric, tot i que no tinc potestat per dir-ho, però si vostès
necessiten 8 regidors més que hi ha en aquesta taula per ser capaços de gestionar aquest 20 milions
d’euros com a mínim demanin ajuda, perquè estic segur que tots els grups podem aportar no només un
consell, no només una aportació en un pressupost sinó que de vegades s’ha de comprometre la gestió a
tothom, en aquesta gestió, perquè les coses tirin endavant, ja discutirem del com, del què, de quina
manera, però el que si que és important, és que si amb 20 milions d’inversió i no es fan, ens deixarem a
nosaltres mateixos i farem també que aquest pressupost sigui una decepció pels conciutadans que ja
porten dos anys amb decepcions continuades.

La càrrega financera, bé, hem fet un acord que després m’acabaré de referir a ell, que espero i desitjo que
l’alcalde em deixi suficient temps per poder acabar l’exposició donat que avui és segurament el Ple més
important  de tot l’any de qualsevol corporació, perquè s’aproven els pressupostos de tot l’any, doncs amb
el tema de la nostra capacitat o no capacitat, perquè la paraula incapacitat queda molt malament a nivell
financer, a nosaltres ens preocupa moltíssim que any rere any estem acudint a uns nivells de crèdit molt
importants, per això va ser que una de les propostes del grup popular va ser: siguem sensats, que amb 20
milions d’euros més el que s’ha d’incorporar del pressupost anterior si vostès no canvien molt la forma de
gestionar i la manera de controlar és més que probable que no hi arribin, per tant, en aquell moment 6
milions d’euros de crèdit, en aquest moment per les incorporacions fetes, sobre els 8 milions de crèdit, per
tant, si no és imprescindible, si resulta que hi ha 4 obres que es queden al tinter i, a més a més, podem
donar prioritat a les que no s’ha d’acudir al crèdit, vagin per aquesta banda. És cert que s’ha signat un
protocol en el que s’ha acordat no traspassar el límit del 110% d’endeutament, això ja és important,
perquè sabem que legalment es pot fer, es pot traspassar, que s’ha de demanar permís a la Generalitat, que
s’ha de fer un pla de sanejament, pla de sanejament que estic demanant des de l’inici de la legislatura i
que tot i que no arribem al 110% no estaria de més, perquè això ajuda a la gestió tant a l’equip de govern
com per conèixer la situació a la resta de l’oposició, fer un pla de sanejament amb majúscules, cal fer el
que realment representa i muntar una estratègia que també es pot negociar amb l’oposició i que també es
pot pactar amb l’oposició, perquè els propers anys la nostra càrrega financera, el nostre endeutament, es
vagi rebaixant, perquè demà ens podem trobar de què hi ha una qüestió que és molt important i és molt
estratègica i realment val la pena tirar endavant i que estiguem al 110% o al 120% i que per tant, aquella
oportunitat històrica que ens pot passar pel davant com un tren, ens passa per davant amb la velocitat de
l’AVE, a alta velocitat, i no el podem agafar. Per tant, jo crec que és estratègic de tothom, d’un municipi i
de la butxaca de qualsevol família, tenir les reserves suficients per si algun dia hi ha un mal de panxa o
per si un dia es pot fer una festa.

Han incorporat, també, la nostra sol·licitud de més seguretat al municipi i quan parlo de més seguretat,
lògicament és una sensació, però també és una realitat que el desplegament de Mossos a la província de
Barcelona està afectant negativament a les comarques tarragonines. I a l'afectar negativament a les
comarques tarragonines i al canviar les seves prioritats el govern de la Generalitat endarrerint encara més
el desplegament de Mossos a la província de Tarragona i el govern de l’Estat, el govern d’Espanya està
fent el replegament de les altres forces de seguretat que fins ara estaven aquí, que era la Guàrdia Civil i
que encara i són, doncs que uns no arriben i els altres estan marxant i ens trobem en un punt mort, molt
difícil d’arreglar.  Reclamarem a totes les administracions, sr. Alcalde, però segurament tindrem poca
resposta, perquè les possibilitats són minses també, per tant crec que l’única aposta que pot fer un
municipi que té capacitat econòmica com Calafell és augmentar el seu cost de seguretat, la policia local i
dotar de mitjans en aquesta policia local i que hi hagi cotxes patrulla i que hi hagi emissores i que hi hagi
el programa informàtic i tota una sèrie de qüestions que a hores d’ara no estan com s’havia desitjable.
Però la seguretat no és només tenir més policia més uniformes o més pistoles o més cotxes, la seguretat té
que veure també amb el urbanisme, té que veure amb la qualitat de l’entorn, té que veure amb la llum, són
altres qüestions que també hem acordat i aquestes inversions que es preparen aquest any en principi han
de millorar aquest entorn del nostre municipi, però jo crec que s’ha de fer especial atenció a què la imatge
pública de l’entorn del nostre municipi sigui la més adequada per qualitat de vida dels nostres ciutadans,
però també per sensació de seguretat i per seguretat pròpiament dita.
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Vostès aquest any han fet un esforç important en el debat de pressupostos, debat que s’ha prolongat
durant una sèrie de dies, però amb una dinàmica molt concreta. Jo recordo que això ja s’havia fet fa anys i
recordo haver debatut el que havia de ser el pressupost del departament de turisme i del patronat de
turisme a la pròpia regidoria, d’això fa uns quants anys, llavors encara no tenia canes i tenia una mica més
de pèl, però aquest any, miraculosament, s’ha tornat a fer i això és positiu.

Sr. Alcalde, jo li demano disculpes anticipades, abans també ho ha fet el regidor socialista, l’Eudald
Torres, perquè crec que si avui no ens extenem una mica més, és l’únic dia que realment està més que
justificat.

Davant d’aquest fet, de què vostès han fet aquest esforç, han fet un esforç de diàleg, que també ha fet
l’oposició, perquè per haver diàleg han d’estar les dues parts que vulguin dialogar i no només vostès com
equip de govern, han estat disposats a dialogar sinó que tots els grups de l’oposició hem estat disposats a
dialogar, independentment  de què s’hagi arribat a més o menys acords, però hi ha hagut aquesta
disposició i crec que això és positiu, no és que altres anys no s’hagi debatut, sempre hi ha un debat,
sempre complim tots el mínim de formes, però potser aquests anys hi ha hagut una miccc més de ganes
per part de tots plegats, de tots els grups municipals.

Finalitzaré la meva intervenció dient o recalcant que ens agradaria que no es tinguessin que fer els crèdits,
no perquè no hagin gestionat molt sino perquè realment el temps és curt, l’aprovació inicial passarà
després per unes al·legacions, després s’haurà de fer l’aprovació final, s’haurà de fer una publicació i ens
adonarem que estem al mes d’abril, segurament i per tant, ja no ens quedaran 12 mesos per gastar ni per
gestionar i si hi ha coses que s’han de quedar al tinter, com s’hauran de quedar, mirem que siguin aquelles
que han d’anar a crèdit, perquè millorarem sensiblement la gestió del nostre municipi, esperarem que
efectivament compleixin vostès els acords que s’han fet, no només des del primer dia, sinó també amb la
incorporació dels romanents de crèdit de l’any 2005 perquè lògicament en la comissió de seguiment que
es crea a tal efecte, doncs estarem vigilants de què els acords no siguin només acords i una foto davant de
la premsa, sinó que es concretin en totes i cada una de les accions que faci aquest govern municipal i sinó
és així, els haurem donat una oportunitat que vostès hauran rebutjat. Com que ja porto 16 minuts, sr.
Alcalde, li agraeixo la paciència i si hi ha possibilitat de rèplica continuarem parlant del pressupost.

Sr. Roso: gràcies sr. Alcalde, gràcies a tots els regidors i regidores i a tot el públic que hi és a la sala.
Bàsicament, el ponent de l’equip de govern en qüestions econòmiques, Joan Mª Triadó, ja ha exposat les
grans línies, s’ha parlat en les comissions i en concret em ve a la memòria la que jo presideixo de l’àrea
de Serveis Personals i recordar algunes dades del capítol d’inversions, un capítol important, per exemple,
amb la reforma definitiva, que li tocava, del teatre municipal; una gran dotació pels equipaments
esportius, destacant per exemple, les pistes poliesportives del poble; rehabilitació que calia també en les
diferents dependències municipals culturals, com és l’aire condicionat del teatre, de les biblioteques, de
les escoles bressol i de la pròpia seu de l’àrea de Serveis Personals, Cal Bolavà, perquè és l’àrea de
Serveis Personals on molta gent aprèn, estudia, comparteix, s’està moltes estones, a més a més, dels
propis treballadors, per tant, la reforma en profunditat dels equipaments culturals i a l’àrea d’inversions,
ja s’ha dit, però val la pena que recordem: passeig marítim, l’acabament dels voltants del port de Segur, la
reforma i millora de la zona de la confraria de pescadors; un gran capítol d’inversions per urbanitzacions,
el parc de la Sínia, la Masia del Vilarenc. Voldria recordar un gran capítol d’inversions per la
rehabilitació dels carrers tant malmesos  a totes les zones del nostre municipi, sense distinció; la seguretat,
ja ho ha comentat el portaveu del Partit Popular i per tant, estem d’acord i li agreixo jo personalment
aquesta aportació en els pressupostos per a la millora de la seguretat i augmentar els mitjans per a la
policia, en definitiva per a la seguretat i la tranquil·litat de tots els calafellencs i calafellenques.

De la mateixa manera que també des d’Esquerra Republicana, és un poble costaner, no ens oblidem, un
dels nostres grans patrimonis és la nostra platja i per tant, una de les seves apostes ha estat per a la millora
pels serveis i equipaments i entre altres aportacions a les platges. No ens oblidem dels 5 km de platges. I
res més, destacar i recordar aquesta gran aposta per la inversió dels temes que afecten a les persones, la
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millor qualitat de vida dels nostres convilatans i dels molts milers de ciutadans i ciutadanes que al llarg de
l’any com a poble turístic que és ens visiten i comparteixen amb nosaltres.

Sr. Torres: bon dia a tothom, abans d’entrar al Ple, se’ns ha donat la memòria de l’alcaldia, suposo que no
deu diferir massa de la versió que ja teníem, perquè recordo que s’havia d’efectuar un altre Ple. Si no
difereix massa, m’agradaria saber també que és el que han incorporat vostès al pressupost, perquè si la
memòria servia abans i després d’aquestes negociacions que han tingut tots es queda igual que estava,
doncs, la incorporació em sembla que no pot ser massa important.

Jo voldria començar la meva exposició relatant o fent un resum del calendari que s’ha seguit, insisteixo
que aquest any, anem una mica millor en temps que l’any passat, sé que el sr. Olivella  s’havia
compromès, no sé quantes vegades en no sé quantes coses, i no s’està complint gairebé res del que
s’havia compromès, però de tota manera si que és cert que està fent un esforç per avançar l’aprovació del
pressupost; abans també ho portava ell, no és que ara n’hagi aprés, i segurament que si està tants anys
com el sr. Triadó arribarà a un moment que l’aprovarem al mes de desembre sense cap dificultat com els
ajuntaments normals.

S’ha de reconèixer que aquest any es va fer un esforç, de fet hi va haver un calendari que vam rebre tots
els grups municipals, establint una sèrie de reunions a partir del dia 17 de gener per tractar del pressupost
en les diferents comissions informatives, en aquestes reunions que van començar el 17 de gener, que
entenc que era un compromís, que havia assumit l’alcalde en el mes d’octubre, quan va ser escollit
alcalde, d’arreglar-ho. Suposo que ho deuria deixar bastant bé, perquè recordo que abans era ell el
responsable del pressupost, però en tot cas no va poder ser que s’aprovés això al mes de desembre.
Insisteixo amb aquest calendari, que per cert, està molt bé i que excepte en un dia, es va complir realment
bé.

El dia 26 de gener, estava previst que hi hagués la presentació de propostes i suggeriments per part dels
grups de l’oposició. El partit socialista ho vam fer, ho vam fer per escrit, ho vam entrar al registre, ho vam
comentar a la Comissió, segons el calendari que s’havia fixat; també el Partit Popular va fer aportacions
“in voce” en la mateixa comissió el dia que s’havia previst, però misteriosament aquesta voluntat de
consens i d'obertura, resulta que el dia 1 de febrer, que es fa la comissió, el president de la comissió, el sr.
Triadó ens diu que les propostes que han fet dos grups de l’oposició han quedat oblidades o aparcades, no
es tenen en compte i l’escenari és anar cap el Ple que estava previst del dia 7 de febrer. El dia 3, es fa
l'ordre del dia i el dia 6 de febrer hi ha una junta de portaveus on l’alcalde, després de 5 dies de reflexió
pretén consensuar el pressupost. Jo sospito que és un consens estrany, com els hi deia abans, perquè no
calia ni modificar la memòria d’alcaldia, era la mateixa que hi havia. Era, bé, a veure si acontentem a gent
de bona fe i els sumem els vots del pressupost.

Nosaltres en aquestes converses que vàrem tenir, ja saben que els hi vam dir que el pressupost que ens
presenten avui és impresentable, els hi vam recordar, els hi vam dir que la nostra iniciativa era una
iniciativa seria, una iniciativa que pretenia no fer un “regitzall” de punts diferents per no arribar a un
acord, era una iniciativa de presentar tres punts concrets, que en aquests tres punts concrets, Calafell,
pensem nosaltres, feia un avanç important i que per tant, valoràvem això positivament, valoràvem el fet
puntual que s’havia produït de la venda del solar, doblant la previsió dels ingressos que estaven
pressupostats per això, per fer un pas endavant i insistint que el pressupost no ens agradava, no ens
agradava gens. Bé, vostés en aquestes reunions, certament han arribat a acords amb Esquerra Republicana
i amb el Partit Popular, jo els hi dirà amb tota simpatia: “gent de bona fe”. El portaveu del Partit Popular
deia que espera que no els decebin, bé, jo crec que el poble també espera que no els decebin, però
certament d’ençà que estan governant, anem de mancança en mancança.

Repassant això, m’agradaria saber que deuria entrar en el cap de l’alcalde en aquests 5 dies dir: “i si
muntem una moguda amb fotos per dir que ho canviem tot sense canviar res i a veure si algú pica i algú
es fa la foto”, gent de bona fe per dir: “home, anem a donar un vot de favor a l’alcalde”. Bé, no ho sé,
suposo que ens ho explicarà l’alcalde, suposo que ens dirà la seva voluntat de les bones paraules i tal,
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però els fets no són així, insisteixo, abans mateix ens deien que la memòria de fet no ha canviat en res, si
és el mateix que hi havia, doncs que hem pactat, quins acords hem arribat si no ha canviat en res.

M’he estat llegint l’anterior memòria que ens havien presentat, hi ha alguns punts, certament escrits en
paraules que m’agraden, que els veig bé, es parla d’una reedifinició de tasques i d’organització, jo em
pregunto: escolti'm, sr. Olivella, que acaba d’entrar vostè a l’ajuntament? Vol dir que abans aquests temes
no li tocaven ja, recordo que era el regidor d’organització interna, podia organitzar alguna cosa o estava
d’oient al govern i ara vol actuar? Benvingut sigui, no sé si li queda massa temps, jo penso que ens anirà
molt bé que posi a funcionar la maquinària de l’ajuntament com un rellotge, a tothom, a tots els ciutadans,
i espero que a nosaltres si la propera legislatura el poble ens dóna la responsabilitat de governar. Ho podia
fer abans i ho podia fer des de fa molt de temps. Es parla també de societats municipals, hem estat parlant
d’aquest tema ja durant molt i molt temps i han fitxat gent, gent que ve, gent que va, gent que el fitxen per
una cosa i el posem en una altra, creem una comissió. Jo crec que hi ha algunes persones que arriben i
diuen: escolti, avui on em toca a mi, que faig. Veig que anem bé amb aquesta bona voluntat de la
reorganització  que dèiem de l’ajuntament.

Jo el que si voldria repassar, perquè el sr. Triadó ha fet una lectura molt acurada del pressupost, una
lectura jo diria que fins i tot que realment intel·ligent en el sentit de què ha agafat les dades i se les ha fet
venir una mica bé, com toca, a mi em sembla bé que ho hagi fet d’aquesta forma, realment està molt ben
preparat, ha fet una lectura molt afinada, sobre aquest tema, però jo i sense ànim d’ensenyar res, ni de
donar-li classes de res, però voldria intentar explicar, encara que només ens sent la gent d’aquí, perquè
per Calafell Ràdio ja no ens sent ningú, i fins i tot debatem el pressupost aquí muts, ens senten els d’aquí,
els pobres que ens han volgut vindre aquí a aguantar. Voldria fer una altra lectura del pressupost, una
lectura crítica, però crítica no en el sentit de què sigui sesgada, perquè amb la major part de temes que els
hi comentaré, si em permeten, m’he recolzat en l’informe d’intervenció com toca i jo crec que l’equip de
govern, si no ho ha fet, espero que si, n’hauria de fer una lectura acurada de l’informe, hi ha una sèrie de
quadres que són un poc enrevessats, però haurien de fer una bona reflexió. Llavors, de totes aquestes
partides que el sr. Triadó havia comentat, és cert, ha parlat, repassant una mica el tema, d’una baixada
percentual de la despesa del capítol 1, de despeses de personal, del capítol 2 amb el que representa el
pressupost, això és cert, però clar això sempre passa, és una llei matemàtica, sempre passa que si tu al
divisor el fas molt gran, resulta que el de dalt si es queda encara que sigui una mica més gran, el
percentatge baixa. És a dir, si vostés incrementen d’una forma tan exagerada el pressupost amb fum i
fum, resulta que al final els percentatges se situen a la mitjana catalana, no està malament, que després de
sumar fum, estem a la mitjana catalana.

Jo el que si que els hi voldria dir en aquest aspecte és fer-los un petit repàs de la seva trajectòria en xifres.
Miri, començaria amb l’apartat d’ingressos, vostés han dit que aquest any no han pujat els impostos,
home, és que això dels impostos per llei, té uns límits, no es pot pujar indefinidament els impostos cada
any, no sé si ens entenem, ho sigui, normalment es formen en dues parts, una que és el valor cadastral que
realment s’ha pujat aquest any un 10%, a mi m’agradaria que almenys tots els que ens senten aquí,
revisessin el seu rebut d’IBI, miressin el d’aquest any, mirin el de l’any passat i si algú em diu que no li
han pujat un 10%, que surti, que s’haurà equivocat en els càlculs, perquè altra cosa no pot ser, hi ha una
pujada del 10% per la revisió del valor cadastral, que va fer el Sànchez, ho va fer el Sànchez perquè
durant molts anys de govern de Convergència ningú es va atrevir a adequar la valoració, crec que va ser
amb consens de tothom, per ser justs. Per tant, hi ha hagut una pujada, però jo m’he tret algunes xifres de
comparació dels diferents anys. D’ençà que vostés governen resulta que l’apartat d’ingressos, del 2004 al
2003 es va pujar en 4 milions d’euros, no està mal. El 2005 al 2004, en 3’6 milions d’euros, són dades
dels pressupostos inicials, aquest any el pugen en 2 milions d’euros, és a dir, vostés d’ençà que estan
governant ens han costat gairebé 10 milions d’euros més a tots els ciutadans, afortunadament sense pujar
els impostos aquest any, perquè si els arriben a pujar, no està mal, em perdo i si em permeten, escolti’m,
sr. Olivella, ens està costant més que un fill tonto, m’entén, no sé com dir-li, amb tot el respecte, però
són10 milions d’euros més, no és poc. Certament, que aquesta pujada tant espectacular d’impostos ha
anat acompanyada d’un increment molt més agosarat de l’endeutament, jo insisteixo, llegint l’informe
d’intervenció, a mi em diu que aquest any, si aquesta operació de crèdit de 8’5 milions d’euros, que es
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plantegi, que recordo que aprovem, per molt que diguin: no, mirarem de no agafar-ho. Doncs si no ho
volen agafar, llavors no ho posin. Incloent aquesta operació, a mi em surt que el deute a final d’any estarà
en 38’5 milions d’euros, 6410 milions de pessetes. És a dir, que comptant que hi hagi 20000
empadronats, ens toca a cada u, 320000 pessetes. Jo demanaria que s’incrementés la tasca
d’empadronament de forma seriosa perquè si som més a repartir, ens aniria bé perquè ens baixaria el
deute de cada un dels calafellencs. La xifra aquesta, sé la sensibilitat que té el sr. Alcaraz, del partit
popular, amb aquest tema, manifestant en diferents comissions de diferents anys, ens porta al 133%, no al
110%. Si això ho arribem a posar al 200% pràcticament la despesa de personal no seria absolutament res,
misèria, simplement aniríem passant deute i quan venci el renovem. Després, l’any passat és va comentar,
s’ha fet algun truc més interessant encara, perquè clar, amb l’excusa de què les inversions són plurianuals
perquè no les podem fer aquest any, perquè no hi ha manera d’aclarir-ho, perquè recordo, a l’any 2004 es
va executar el 21%, l’any passat, el 2005, el 14% de les inversions, i és clar, amb aquest ritme no és que
les fem pluriannuals és que no les farem mai, però el truc aquest de les pluriannuals fa allò de “pan para
hoy y hambre para mañana”, és a dir, anem passant, això no cap aquest any, és igual, posa-li la meitat
l’any que ve o l’altre, bé, ens anem amb algun cas al 2009, estan justificades, hi ha convenis, les obres…
Per tant, aquestes xifres que ens donava abans, molt bé per cert, el sr. Triadó, “tienen un truquillo, esto del
divisor nos lo sabemos todos”, és fàcil.

També en l’apartat de despeses que vostè ens comentava, jo m’he fet les xifres, insisteixo, d’ençà que
vostés estan governant, de la partida de personal ens costa 2’5 milions d’euros més, uns 400 milions de
pessetes, del que ja teníem. I el tema del capítol 2 de serveis, ens costa avui 6 milions d’euros més, amb el
de la brossa, cada any hi ha el mateix, som més gent, més serveis, més brossa, més de tot i embolica la
troca. Jo insisteixo, estic content, perquè la memòria d’alcaldia diu que aquest any si posaran i això ho
arreglarem, l’any passat no si van poder posar, però aquest any si, com el Barça, aquest si posaran i ho
reorganitzarem tot, ho redefiniríem tot i al final aconseguirem que això funcioni com un rellotge, a més a
més, no hi ha dificultats amb aquestes negociacions que ens deien, perquè pots demanar el que vulguis,
diuen: “nosaltres tenim el pressupost que pensem, tu demana, jo demanaré un préstec i embolica”, això és
negociar un pressupost, això és asseure’s a veure que passa, a veure com reorganitzem, com redefinim el
tema, no, jo vaig estar a punt de portar la carta als reis de la meva neboda de 5 anys, demana-li al sr.
Olivella que és com els reis mags, això no és serio.

Jo per últim i en el torn de rèplica, li agraeixo que m’hagi deixat més temps, però crec que el tema ho
requereix, simplement voldria fer un comentari de la proposta que el partit socialista, nosaltres, vàrem fer
a l’equip de govern, i voldria fer aquí una reflexió  sobre aquests punts i com l’equip de govern no ho ha
portat. Insisteixo, ja ho he comentat abans, la proposta que vàrem fer, que va fer reflexionar a l’alcalde,
que ja tenia el pressupost tancat i va decidir el cap de setmana: “voy a negociar o me voy a hacer la foto”,
no sé, deuria pensar les dues coses, insisteixo. Doncs aquesta proposta que nosaltres li vam fer tenia 3
punts, en podíem fer una llista, però ens podrien dir: “no, vostés fan una llista perquè els interessa que no
els hi donem”. Nosaltres vam dir 3 punts amb diferents sensibilitats, el primer punt era amb una
sensibilitat de més de 2800 ciutadans que van signar i no se’ls ha contestat res, que és el tema del solar de
la Guàrdia Civil, l’antic solar de la Guàrdia Civil. Aquí els hi demanàvem a vostés que de l’import aquest
de 8’5 milions d’euros que han aconseguit amb la venda del solar, destinesin una part de l’excedent
aquest que no tenien previst, destinessin una part a comprar els baixos, però van dir: “posa-li 200.000
euros, algun pisot comprarem i a crèdit. Això no és seriós, per això no cal ni començar a parlar, això és la
sensibilitat que l’equip de govern té a les 2800 signatures que no han rebut contesta sobre la problemàtica
del solar que s’ha venut. Segon punt de sensibilitat ciutadana, amb moltes més firmes, l’antic Hotel
Segur.  Allà hi ha un hotel.  Apareix un rètol que s’hi faran pisos.  Crec que el senyor Parera també ho diu
per la ràdio.  Escolti, nosaltres estem fent una acció important a Segur, al barri de Segur, per uns
equipaments i hi ha una acollida molt important i espectacular que vostès  en són coneixedors.  No cal
que els l’expliqui.  Miri, nosaltres ens comprometem per escrit i per fotografia a què no es requalificarà
aquest sòl hoteler.  Escolti, només faltaria!  Que pensaven canviar-ho?  Que se’ls havia passat pel cap?
Home, si no ho pensaven fer, ja em dirà vostè, quina contraoferta ens fan?  Tots som de bona fe, però de
contraoferta poca.
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I el tercer punt i acabo és el tema del sector 13 del Bellamar, al costat on hi ha la Ciutadella Ibèrica i el
Louie Vega, que fins el pont del Caprabo.  Que nosaltres saben vostès que s’ha parlat en Junta de
Portaveus, hi ha un projecte de la Generalitat d’un centre d’investigació, etc.   Vostès pensen, mira posem
dos cents milions de pessetes i així ja els contentem i ja podem fer la fotografia amb el Sànchez.  No està
malament. Però, clar, vostès, allò, la urbanització, que continuï tot , no es replantegen res i clar, ara no es
pot fer.  No hi cap.  Què ha passat?  Però tenint dos-cents milions de pessetes a crèdit no poden fer res.  I
vostès no faran res, perquè la seva iniciativa diu que ningú els ha dit res.  Escolti, què estan esperant aquí
al despatx que vingui la Generalitat i us digui que per art de màgia els faran un centre aquí?  S’han de
moure.  Les coses aquestes no surten de dir que no m’han proposat res.  He trucat i no m’han agafat el
telèfon.  Doncs, vagi-hi o busqui’l pel carrer.  Aquesta és l’aportació que fa l’equip de govern a la
iniciativa del Partit Socialista.  No està malament..

Sr. Alcalde: Li agrairia que acabés, perquè ha fet més temps que el ponent del Ple.  Per molt important
que sigui avui, senyor Eudald, i seguint el seu humor, crec que hauria de tancar.  Porta vint-i-tres minuts i
n’hi tocaven deu.  Per tant, crec que hem de ser també seriosos aquí.

Sr. Torres: Li agraeixo senyor Alcalde i només tanco amb una xifra. Aportació al programa d’inversions
que fa l’ajuntament de l’estalvi municipal, 5,59%.  La resta, 36% venda de solars, 12,35% aportació
privada, 36% crèdit…  bé, això és la gestió.  Moltes gràcies senyor Alcalde.

Sr. Alcalde: Gràcies a vostè.  Començaríem ara amb un torn de dúplica, però abans m’agradaria explicar
breument, perquè com que ens ho hem passat bé una estona, doncs també, m’agradaria venir també a la
part més seriosa, perquè aquí estem seriosos i com que som gent de bona fe, hem de demostrar-ho fins
l'últim.  Aleshores, per sobre de la ironia, que em sembla molt correcta, hi ha una part de serietat i aquesta
és la que vull mostrar.  Com a mínim, perquè ho sàpiguen tots vostès i per la gent que ens acompanya i
fer una petita pinzellada. En quant al tema de la negociació que és el que crec que el que no podem és
embrutar una imatge de què les coses no s’han volgut fer ben fetes.  Jo diria que sí que s’han fet ben fetes.
Estan ben fetes des d’un principi on hi va haver un esperit i unes ganes de col·laborar i lògicament sí que
vam trigar cinc dies, però vostès també van trigar cinc dies a respondre.  O sigui, que suposo que també
deuen tenir temps per pensar les coses.  Jo no vull entrar en aquest tema.  La qüestió és que les propostes
que es van fer, en principi, les van fer vostès per escrit.  Van demanar tres coses  i en un diari després
d’una roda de premsa que van fer vostès, van dir que si s’acceptaven aquests tres temes, aprovarien els
pressupostos.  Lògicament, seguint amb l’esperit de diàleg, vam intentar centrar-nos en aquests tres
temes, perquè crec que eren importants, i per altra banda eren uns temes indefinits totals per molta ironia
que vostè hi vulgui posar.  No hi havia res concret. Però perquè vegin que dins de la cap concreció que hi
havia, cap ni una, nosaltres vam intentar acceptar-ho, perquè dins de les possibilitats que hi havia en el
moment, perquè era el dia abans, com deia, d’aprovar els pressupostos, vam retardar 10 dies els
pressupostos, vam intentar a veure si vostès podien afegir-s’hi en aquests pressupostos que van dir
públicament que si acceptàvem aquests 3 punts, no els hi vam dir nosaltres, ho van dir vostès, vostès el
votarien. Per tant, no faci aquestes històries o vulgui fer creure irònicament de què si nosaltres la foto.
Escolti, nosaltres vam fer el que vostès van plantejar i el mateix que vam fer amb vostès, vam intentar
apropar-nos amb els altres dos grups. Lògicament, el pressupost que es feia, els hi agradarà o no els hi
agradarà, però és un pressupost que hi ha un munt, una quantitat d’inversions que d’aquesta taula, no hi
ha ningú que no hi estigui d’acord. Per tant, és un pressupost molt realista, per tirar endavant temes molt
cabdals pel municipi.

A més a més, vam plantejar aquestes 3 coses. En quant a cada un dels temes, jo no els tornaré a tocar,
però si que el tema de Bellamar o el del Centre d’Investigació, vostè diu que m’haig de moure, resulta que
fa 3 mesos que estic a l’alcaldia i m’envien des de la Generalitat una carta d’un projecte que sembla ser
que estava parlat amb algú de vostès, però aquí en sabíem molt poc, o sigui que va ser una proposta per
part de la Generalitat que va fer a l’ajuntament, no ha estat al revés, ho sigui, ells es van moure, ho sigui
que informis bé, si us plau. Aleshores, aquesta carta al cap de tres dies d’estar a l’alcaldia, m’envia aquest
senyor una carta i em diu que ja m’informarà. Que em felicita i que ja m’informarà d’aquests temes, li
vaig contestar molt amablement de seguida, al mes de novembre i li vaig dir que estava a la disposició
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d’aquest senyor per quan calgués. I resulta que ara vostès em parlen d’un gran projecte, que resulta que he
hagut de tornar a trucar a aquest senyor i dir-li que m’expliqui exactament el que hi ha, “i el més calent
està a l’aigüera”, que diuen. En aquest moment no hi ha cap cosa concretada per part de la Generalitat, és
una cosa entre el govern de la Generalitat, el govern de Madrid, hi ha una barreja, i que molt amablement,
aquest senyor, que és un director general, i dic molt amablement, perquè es va comportar molt bé, per tant
no té res a veure una cosa amb una altra, va dir que estaven disposats a col·laborar en el que calgués, que
si tirava endavant això i a l’ajuntament li interessava, ho podíem fer en aquesta zona que vostès han posat
aquí al mig, o es podria fer allà on fos.

Per tant, diguem les coses com són, si vostès no tenen ganes d’aprovar un pressupost, no facin tot el
“paripé” que han fet, si vostès no tenen ganes o tenen ganes de desprestigiar, facin el que vulguin, però
per la meva part i per la gent que estem aquí, ens hem plantejat les coses seriosament i el que volem és fer
les coses amb bona fe, i no em fa vergonya de dir-ho, i ho acceptaré aquí i allà on sigui, amb bona fe i
amb bona voluntat. Tot el que s’ha plantejat aquests 10 dies, va ser un parlar entre l’equip de govern,
parlar-ho, fer un plantejament clar i dir: escolta, busquem una sortida, perquè hi ha temes cabdals pel
municipi, que tothom hi està d’acord i a més a més, aquests temes que cadascú a plantejat els intentem
també tirar endavant i així tots junts donem una imatge al municipi, que ja va sent hora que la donem i res
més.

Torn de dúplica, si us plau, Esquerra Republicana.

Sr. Balaguer: voldria dir tantes coses que al final acabaré amb molt poca cosa. Amic Eudald, amb les
teves paraules dient que som persones de poca fe, jo diria que la fe mou muntanyes i tenim moltes ganes
de canviar les coses i si no hi posem una mica de la nostra part i comencem a canviar el xip, evidentment
no ho canviarem mai. Llavors, aquí passa una altra cosa, jo puc ser home de poca fe o de molta fe, però
poder no sóc innocent del tot, perquè potser si que s’ha de ser molt innocent per creure, cal recordar que
esteu a l’oposició o estem tots a l’oposició, i el pressupost el fa ADMC i CIU, per creure que retiraran
part del pressupost i faran tot el que digui el PSC-PM fil per randa, entenem que és una negociació i
aleshores, es podrà fer el que es podrà, però llavors, jo puc ser home de bona fe, però vosaltres una mica
d’innocents per creure-ho. Només dir això, perquè evidentment no tinc per què defensar aquest
pressupost, ja ho he dit, jo ho tinc molt clar, això toca a uns altres.

Sr. Alcaraz: sembla sr. Alcalde que vostè s’equivoca, el de la bona fe va per nosaltres i em sembla que en
contradicció amb el que volia dir el sr. Eudald, l’equip de govern no havia tingut bona fe o que ens havien
portat a l’hort. Jo haig de dir o reiterar el que he dit a l’inici de la intervenció, perquè si que hi ha moltes
coses de les que ha dit el sr. Eudald, jo les he dit amb altres paraules. Evidentment, les ratios d’uns
capítols i altres canvien depenent si puges o baixes, però és que això no està inventat d’ara, d’aquest any.
Sr. Eudald, això ja fa 2 anys que ens estan dient que hi ha 3 milions d’inversió privada per fer una piscina,
que també canvien les ratios de l’any passat i de l’altre any, i que no han arribat, no els hem vist. Però és
que aquesta estratègia que la fa aquest govern, la fan tots els governs, per tant, tots ho podem criticar i la
nostra obligació és fer-ho, però jo crec que tampoc ho hem de treure d’aquí.

He començat la meva intervenció parlant dels recolzaments des de l’oposició que com a Grup Popular
hem donat els diferents alcaldes.  Li puc ben assegurar, independentment de què em prenc a bé allò de
què som gent de bona fe, perquè sí que ho som, però també tenim malícia quan volem.  Doncs,  li puc
explicar, perquè vostè no hi era, que l’any dos mil vam aprovar el pressupost del govern del Grup
socialista i Esquerra Republicana.  Li puc assegurar que el pressupost era, si fa o no fa, tan impresentable
com aquest.  Així de clar.  Ara bé, independentment d’això, i ni tan sols vam poder pactar res amb
l’alcalde, perquè el que vam pactar i que no repetiré en aquesta taula, ni tan sols es va complir.  És a dir,
que més bona fe, imagini’s.  Però, li diré una altra cosa.  No només és la nostra responsabilitat un moment
de xifres, sinó que també els diferents moments polítics pels que passen els ajuntaments.  I els diferents
moments estratègics pels que passen els ajuntaments.  I igual que en el seu dia l’alcalde Jordi Sànchez em
va dir, Jordi necessito el teu recolzament amb aquest pressupost que és el primer, i que si no fos el primer
no t’ho demanaria, i es va donar. Doncs, hem cregut que ara també ho hem de fer. Que ens han donat poc,
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evidentment.  És que, en quinze dies, des del dia disset al vint-i-sis, dues setmanes, més la pròrroga d'ara
m’ho penso i ara no, és molt difícil que hi hagi un acord de tot el govern i tota l’oposició per un
pressupost de cinquanta i escaig milions d’euros.  És absolutament impossible.  S’havia d’haver començat
a treballar al setembre i estar tres mesos negociant. Però, aquest pecat d’aquest equip de govern, és el
mateix pecat de tots els equips de govern, d’aquesta Casa i de quasi totes les Cases, per desgràcia.  Això
no vol dir que no els ho haguem de criticar.  Lògicament, els ho hem de retreure, perquè en la mesura que
critiquem, ells s’han d’esforçar encara que sigui per vergonya a fer-ho millor i això va millor pels
ciutadans.

En quant a les propostes que ha comentat el Grup Socialista, penso que les portes no les hem de tancar.
Nosaltres estem d’acord amb vostès que només faltaria que canviessin la qualificació de l’hotel Segur.
Podria haver prevaricació. Ja està bé que l’alcalde digui que aquí hi havia un hotel amb qualificació cinc,
i per tant, ja faran un hotel. I si no el fan i passen anys, ja veurem el que fem.  hi ha d’altres alternatives,
lògicament.  I es pot arribar al mateix lloc per diferents bandes.  I penso que aquí és on hem de treballar
plegats, govern i oposició.  Si a la inversió que tenim li restem les quotes d’urbanització, les aportacions
privades que cap any han existit fins ara, durant aquesta legislatura, els diners que anem a crèdit, la venda
de solars, clar que queda només un cinc per cent i escaig d’inversió. Perquè aquest és un mal endèmic que
estem portant.   Per això, demanem moltes coses quan les demanem a nivell econòmic, però lògicament,
ningú voldrà aturar aquest municipi. I per això, tot i que la memòria l’hagin canviat ben poc, perquè
bàsicament, jo crec que he fet una ullada per sobre, però em sembla que han fet un agraïment als dos
grups que donem suport a aquest pressupost i poca cosa més.  La veritat és que el pressupost, el de fa una
setmana i el d’ara, ha canviat poc.  Ara, això sí,  hi ha uns compromisos que poden servir de molt o de
res, de què es faran una sèrie de coses amb la incorporació de romanents, amb l’esperit de la feina, etc.
Miri, el Grup Popular ni s’ho creu ni s’ho deixa de creure. Però, si vostè demà és l’Alcalde de Calafell i
ve i ens diu que li agradaria aprovar un pressupost per diferents motius, només perquè hi hagi una
possibilitat entre mil de què compleixi amb la seva paraula, i això signifiqui un benestar, per mínim que
sigui, millor que el que avui tenim  pels ciutadans de Calafell, el Grup Popular li donarà aquest suport i
evidentment ho farà amb el perill que té una fulla d’afaitar de doble fil.  Això significa que si li donem el
suport i després vostè no compleix, tindrem un moment més per dir que vostè no està complint el look
que havia d’haver complert amb els ciutadans primer i amb la resta de grups després. I crec que tots els
alcaldes i governs es mereixen l’oportunitat de defraudar i l’oportunitat encara que sigui mínima, de
millorar.  Per això, aquest grup ha fet això i, evidentment, donarem tot el suport que calgui a un
pressupost que tot i no sent el nostre, tot i no ser el que més ens agradaria, tot i tenir moltes mancances,
com tots per desgràcia, perquè es poden dir moltes coses, tant al govern com a l’oposició. Quan estàs al
govern et toca una cosa i quan estàs a l’oposició te’n toca una altra.  Si dins d’això, cada any som capaços
de millorar alguna cosa, què vol que li digui.  Després d’onze anys, ja estaré content que compleixin tres
acords i que obrin la porta amb allò que vostès estan dient, que també tenen raó, i que potser algun dia
amb trucada o sense del director general, doncs, aconseguim aquesta inversió que vostè s’han començat a
treballar també des de l’oposició.  Crec que ens hem de quedar amb el positiu, perquè amb el negatiu no
avancem res des del meu punt de vista, però clar sóc de bona fe.

Sr. Sànchez: Jo voldria dir una cosa.  A veure, és cert que vostè per primer cop com alcalde, ens va dirigir
un calendari per tal que aquest pressupost passés per una sèrie de comissions informatives i així en aquest
calendari es fixava que el dia vint-i-sis de gener, els grups podien presentar propostes.  He de deixar molt
clar, que l’únic grup que va presentar proposta fou el partit socialista de Catalunya. I ho va fer
formalment tal com demanava l’alcalde, per escrit.  I a partir d’aquí, vam demanar les tres coses i no
entraré a demanar-ne trenta perquè és inacabable. Nosaltres i qui vingui darrere no s’ho acabarà mai això.
Però, nosaltres vam intentar ser possibilistes, posar-ho fàcil i vam demanar només tres coses.  Aquelles
coses ja s’han parlat.  Nosaltres, això ho  entràvem el dia vint-i-sis de gener i són encara possibles.  Tal i
com ha dit el senyor Jordi Alcaraz crec que avui passarà el que hagi de passar, però entenc que avui
encara podem negociar i encara resta obert i que poden ser possibles.  El dia  1 de febrer, la resposta a
aquest gest nostre és que es desestima a la Comissió Informativa d’hisenda i l’endemà,  divendres rebem
l’ordre del dia signada per vostè.  Nosaltres hem d’entendre que des del dijous vint-i-sis fins el tres de
febrer han passat suficients dies com perquè vostè com alcalde hagués reaccionat. No només no reacciona



20

sinó que tanca el tema sense dir-nos res i signa l’ordre del dia del Ple.  Quan un regidor ho rep, vol dir que
d’allò que s’ha proposat, no hi ha conversa.  Això és realment com passa.  Rebem l’ordre del dia
divendres tancat i hem d’entendre que l’equip de govern format per l’ADMC i per CIU  tenen un
pressupost de cinquanta-un milions i aquí no es belluga res.  Bé, nosaltres davant d’això ens va saber greu
que ni tan sols ens diguessin res. Però, el dilluns com que com ve de costum, el dia abans del Ple tocava
Junta de Portaveus, aquell cap de setmana no sé que deuria passar, que canvia l’escenari i a la Junta de
Portaveus se’ns anuncia que l’Alcalde vol fer una ronda amb els portaveus dels diferents grups per parlar
de les possibles propostes que hi pugui haver si és que podem arribar a un consens i aprovar tots plegats
el Ple.  S’anul·la el Ple del dia set i el mateix dilluns pel matí comença el torn de converses amb els grups
i el dilluns per la tarda, ens reunim amb el senyor Alcalde i el seu assessor.  He de dir que parla més el
seu assessor que ell.  I ens explica que fan una contraoferta que consisteix amb què l’hotel Segur no es pot
comprar.  Per tant, vol dir que el pressupost no el toquem.  El solar de l’Estany, que és d’on surten tots els
diners per poder fer després l’extra.  A aquells veïns els donem trenta milions.  Surten mil cinc-cents i els
donem trenta milions a crèdit.  No hi ha un esforç polític d’intentar canviar alguna cosa, perquè el tarannà
que han portat d’execució del pressupost, no hi hauria cap problema en canviar coses.  I si una cosa no es
pot fer aquest any, es fa l’any que ve.  Però, hi ha la voluntat i per tant, com alcalde, prenc una decisió
política perquè vull negociar amb l’oposició i vull aconseguir aquest consens, per això ho vull de veritat.
Tant és així que, és clar, el primer no canviarem la qualificació. Ja s’ha dit aquí, només faltaria.  El Partit
Popular ho ha corroborat.  El segon, els donem trenta milions a crèdit i ens pregunten i en quin àmbit
hauria de ser aquest equipament?  I quin equipament hauria de ser?  I els hem de respondre que si els mil
cinc-cents milions de pessetes surten d’un barri, doncs, no s’ha de ser gaire espavilat per entendre que en
aquell barri no poden quedar despullats.  I ja és vergonyós que en tot aquest pressupost de cinquanta-un
milions d’euros, no tan sols no hagueu respost a les dues mil cinc-centes signatures dels veïns, sinó que a
més a més no han tingut en compte aquesta sensibilitat.  I el tercer, en honor a la veritat s’ha de dir, que
tot això arranca de l’agost o setembre de l’any passat, quan un servidor demana el mateix dia que fèiem
un ple per aprovar inicialment la modificació d’aquell entorn, des del pont del Caprabo fins el poblat
Ibèric.  Demano a la Junta de portaveus, que se m’atén per part del senyor Triadó, abans de pujar a la sala
de Plens i informo a tots els grups que pot haver-hi la possibilitat de fer un equipament històric-cultural
en aquest indret.  I que caldria, potser, ajornar aquesta aprovació inicial, intentar bellugar-nos.  Jo
demanaré a l’alcalde que m’acompanyi on faci falta, però que val la pena que ho intentem.  No puc donar
en aquest moment més explicacions que aquestes i tots els grups em responen que hi estan d’acord i que
evidentment, si aconseguim que això pugui ser possible, doncs, com hi hem d’estar en contra?  Ningú
estaria en contra d’una cosa així. Però, se’m respon en aquella Junta de Portaveus, que no s’aturarà el
procediment de la modificació urbanística d’aquell sector.  Jo vaig dir que no ho féssiu, perquè penseu
una cosa.  Jurídicament, conforme es van generant uns passos administratius això genera possibilitats de
drets i val la pena que com menys n’hi hagin millor, abans no tinguem clar que fem allà.  Dit tot això,
venim al Ple, el fem i s’aprova inicialment. Estic parlant de l’agost o setembre. Però com que en aquesta
casa les coses van al ritme que van.  Estem al febrer i encara no s’ha aprovat provisionalment.  Nosaltres
com a grup polític vam presentar les al·legacions oportunes dient tot això i més coses. Ni se’ns han
respost les al·legacions i encara s’ha d’aprovar provisionalment.  Clar, tota la culpa la tinc jo aquí i la
manera de fer anar la locomotora d’aquesta santa casa, la culpa es veu que la tinc jo.  Llavors, quan arriba
la realitat que tenim aquest document que demanem que hi hagi un gest polític i els gests polítics es veuen
als pressupostos. I com ha dit molt bé l’Eudald si s’hi afegeixen coses com si fos la llista de la compra,
aquí no hi ha gests polítics.  Perquè, el que si hi ha, és que aquell pressupost no me’l crec. Perquè si sóc
capaç d’anar afegint coses i coses, és que els cinquanta-un milions que havia tancat i havia fet l’ordre del
dia, tant era. Podien ser seixanta.  Llavors, perd credibilitat i aquesta és la realitat.  llavors, nosaltres, els
dos punts, tant el de l’hotel com el de l’estany, fins i tot jo també vaig dir que estàvem disposats a donar
fins i tot més alternatives de solució, però no se’m va voler escoltar i se’m va dir que no.  Es tancava tal
com estava i ja està.  Llavors, què ens trobem avui?  Doncs, amb un pressupost que puja el que puja, però
la realitat és que com aquesta locomotora no va i alguna camisa del motor s’haurà de canviar.  Però,
aquest motor està cansat i no té velocitat. No té ritme i així van les coses.  Parlava d’un pla que s’aprova a
l’agost i estem al febrer.  I així parlaríem de tantes i tantes coses i no em vull fer pesat.  El que tanco per
dir que el calendari és el que va parlar el senyor Joan Olivella.  Nosaltres vam fer la feina. Vam fer una
aposta i és encara una aposta possibilista.  Avui passarà el que hagi de passar.  Ara ve un procés de
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període d’exposició pública al pressupost tots els grups podran dir el que creguin oportú, perquè hi ha
moltes coses a millorar  i per tant, cal fer feina per part de tots.  I que, jo suposo que aquestes coses que
són tan concretes, doncs, encara pot haver-hi un cert marge que en puguem parlar i arribar realment no a
fer la foto, perquè és el de menys, sinó que l’important és sortir d’aquest sol i platja.  L’important és sortir
de què tenim el que tenim, que és el patrimoni, i que per cert, m’ha decebut bastant el senyor Roso, quan
dins l’explicació que ha fet de l’ADM, no n’ha parlat gens.  Ja sé que el senyor Parera, en un moment
d’aquells de bogeria, les pedres del Castell li podien haver servit per fer espigons i coses que va arribar a
dir, però home, crec que la cultura a través del nostre patrimoni, doncs, és i no haig de convèncer ningú.  I
sobretot el senyor Joan Olivella, ni el senyor Triadó, ni el Partit Popular ni Esquerra Republicana, però
home, l’ADM, que no citi res en absolut del patrimoni, ho he considerat rel·levant. Però bé, com deia un
bon amic que ja no està aquí, les coses són com són i l’Eudald ja tancarà el que cregui oportú.

Sr.Torres: Seré molt breu senyor Alcalde.  Veig que el to irònic que de vegades utilitzo no els agrada
gaire.  Faré un esforç i em posaré en un to més seriós. Insisteixo, crec que el meu portaveu també és de
bona fe, com els altres dos grups de l’oposició.  Jo no.  A mi no m’enganyen. L es coses van així.  Jo el
que simplement voldria dir són tres coses molt petites. Una és que, senyor Alcalde, el senyor Triadó el dia
1 de febrer amb nosaltres tanca el pressupost.  Entenc que el tanca perquè té instruccions de tancar.
Entenc que el senyor Triadó està seguint les instruccions de l’Alcaldia amb aquest tema com fan la resta
de regidors de l’equip de govern.  No el faci quedar malament perquè a mi em va dir que els punts
demanats per nosaltres no es conseraven i ja està.  Bé, doncs, la vida és així.  No és seriós. Continua no
sent seriós el tema. També, els voldria dir que, el que els he comentat de dades d’endeutament, de
creixements, de despeses, de racionalització, d’estructura de l’ajuntament, continuem quedant-nos a mb la
foto només. Podem fer una foto de l’ajuntament també. Però, escolti, alguna cosa més s’ha de fer.  No val
això. Insisteixo amb què no val agafar un pressupost i dir que s’afegeixi una cosa més.  Això no és seriós.
Jo insisteixo amb to seriós els anava a demanar que canvïin. Penso que ja és impossible. Que no
canviaran.  Que vostès acaben d’arribar i que la única solució és que les eleccions al poble els canvïin a
vostès.

Sr.Roso:  Senyor Sànchez, el tema del patrimoni és cert que no l’he esmentat.  El fet que no l’hagi
esmentat no vol dir que no el tingui present.  Tots el que estem en aquesta taula, dono per suposat que tots
estimem i defensem i procurem el bé del patrimoni.  En qualsevol cas, el tema de les inversions al voltant
del patrimoni, també és patrimoni cultural el teatre.  Abans he parlat de les biblioteques, que també és
patrimoni cultural. He parlat de les escoles que també és patrimoni cultural. Però, si es refereix al
patrimoni artístic, s’està senyalitzant la Balma de la Graiera, les excavacions han estat certificades les
darreres, per la Generalitat de Catalunya.  Des del departament s’està fent un seguiment acuradíssim i
d’aprop del Vilarenc.  S’ha aprovat el projecte executiu de la recepció de la Ciutadella.  S’ha aprovat
definitivament i s’ha adjudicat l’elaboració del tant esmentat, comentat i a la vegada necessari, catàleg de
protecció del patrimoni artístic i arqueològic del municipi.

Sr. Triadó: Bé, en tot cas, en algun moment determinat em referiré a grups concrets, però vull generalitzar
una mica la resposta, perquè penso que després de sentir-los a tots, un té la sensació que de vegades es
parla i no se sap on va.  Per una banda, ens demanaven que rectifiquéssim el Capítol I, però per altra
banda, ens demanen més policies, que vol dir més seguretat i més gent i més increment de Capítol I. Per
tant, alguna cosa no quadra. Per altra banda, ens diuen que no fem despesa, però tampoc no fem la
inversió, però tampoc ens deixen fer despesa.  Per tant, penso que són coses incongruents al cent per cent,
perquè una cosa comporta l’altra i quan u n pressupost està ben preparat i definit, aleshores, totes aquestes
coses han d’anar lligades.  Segurament, que el pressupost que fem no és ni el nostre, però és el que es
dóna per fer.  Durant dos anys, hem plantejat posar la situació econòmica de l’ajuntament a un nivell que
fos possible realitzar determinades inversions.   Només cal recordar que els nivells d’endeutament al dos
mil tres, estaven on estaven, però que no  donaven peu a aquest recorregut que avui podem fer en quant a
les operacions de crèdit que com molt bé ha dit el senyor Jordi Alcaraz es faran pautades, consensuades
dins de la comissió  i en aquelles obres que per temes administratius i de vegades, no tan sols del propi
ajuntament, sinó perquè depenen d’altres administracions a través de subvencions o permisos, no es
poden realitzar i queden bloquejades, però que  a la vegada també ens bloquegen la part de pressupost que
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té l’ajuntament i que li exigeixen en el moment de firmar o demanar qualsevol subvenció o de signar
qualsevol conveni.  Per tant, el que de vegades s’ha de fer és posar-se tots una mica a la pell dels altres.
Jo estic d’acord que els pressupostos sempre es poden gestionar millor i aquest era el nostre repte.
Malament aniríem si ens penséssim que tots som figures i que tots ho fem millor.  De vegades també
m’agradaria i penso, reconeixent una mica la tasca del senyor Eudald, que potser si els plens es radiessin
per televisió i el senyor Solves veies l’actuació del senyor Eudald com podria ser en una sèrie com la de
Polònia ahir, doncs potser el fitxaria per ser conseller d’Economia.  Potser si que passaria això.  Això
segur que seria un orgull per tots els calafellencs i que ho celebraríem tots plegats, fóssim del color que
fóssim.  Quan es van fer les propostes de pressupost i es va tancar, i en aquest cas, com a responsables
que som els regidors i l’autoritat que tenim els regidors conferides en aquest cas per l’alcalde, i que el que
hem de fer és treballar bé perquè l’alcalde pugui fer una bona tasca en la funció que li pertoca, doncs,
vam tancar el pressupost.  Quan us vaig dir en la presentació de les propostes que no les acceptàvem i
penso que vaig ser molt clar i molt concret, i us explicaré el perquè.  Posàveu sense conferir cap quantitat
que es compressin aquestes tres coses amb els diners sobrants d’una venda.  O sigui, estàveu proposant
que compréssim al voltant de trenta mil metres quadrats a canvi del que ens havien donat per mil metres
quadrats.  Alguna cosa del pressupost que havia fet l’equip de govern o moltes, trenta-dos mil metres a
canvi de mil i fem-ho en metres quadrats.  I ja no poso diners, perquè ja seria desorbitant, féssim aquesta
introducció.  Això, i tots ens coneixem, són operacions per endarrerir els pressupostos com fèieu altres
anys, perquè no s’acceptaran aquestes propostes que no estaven ni quantificades ni valorades, però sí que
valoràveu la inversió o els diners que podria haver tret l’ajuntament.  En vendre l’antic solar de la Guàrdia
Civil doncs, havíem  de comprar trenta vegades més del que havíem venut.  Això, realment, penso que
per tots nosaltres és difícil de creure i  de pair, però jo entenc la funció de l’oposició.  Posar totes aquelles
traves que siguin possibles. Posar, com ara vindran, després dels pressupostos, les eleccions, per veure si
s’endarrereixen les inversions que pot fer l’ajuntament i no s’arriba a temps de fer-se dins de l’anualitat.
Aquesta és la tasca de l’oposició i en tot cas, aquí també hem d’entonar la nostra culpa, perquè de vegades
des del govern també som innocents i potser donem masses facilitats.  Quan veiem que en el fons no hi ha
bona fe, sinó una forma d’actuar que és per endarrerir les operacions i per fer que el ciutadà, allò que se’n
pot aprofitar avui, no se’n pugui aprofitar fins d’aquí a uns quants anys.  Segur que des de l’oposició
nosaltres això no ho fèiem.  I posaré per exemple el passeig marítim de Mas Mel l’Estany.  Quan es va
proposar, tot i que l’operació no ens agradava i després es va demostrar, vam fer un recés i vam intentar
que tots els membres del nostre grup votessin a favor, perquè era una obra interessant pel nostre municipi
i no vam voler fer sang ni demorar.  Per tant, jo diria que els esforços que s’han fet aquests dos anys
darrers,  per poder tenir aquestes possibilitats d'inversions, amb increments de la brossa molt substancials.
L’IBI no es va incrementar.  És el pacte o el conveni que es va signar, perquè l’increment que
representava del deu per cent, es fes d’una forma d’aplicació anual.  Per tant, els veïns de Calafell saben
que l’increment de valor de terrenys que es va aprovar l’any dos mil o dos mil un, tenen deu anys que
se’ls repartirà i que cada any rebran aquest deu per  cent sobre l’increment de l’IPC que correspon i que
aplica l’Estat o el Centre de Gestió Cadastral. Per tant, els increments que es van fer molt substancials i
nosaltres som els primers en creure-ho, però si volien millors serveis, millor recollida, si volíem tenir
determinats elements que puguin donar qualitat de vida, els calafellencs  havíem de fer tots aquells
esforços.  Mireu, a França, l’Estat dóna els municipis en funció al que paguen els municipis, perquè
pensen que si un municipi i els seus veïns volen ser moderns  i tenir qualitat de vida, han de ser ells els
primers que han d’apostar i pagar.  I per tant, els impostos han d’anar, com molt bé s’ha determinat des
del començament de la legislatura, en funció a les peticions i les necessitats de serveis que tinguin els
nostres veïns. Per tant, es va muntar així. El pressupost s’ha intentat i s’ha anat equilibrant.  Hem arribat
després d’aquests dotze anys a tenir una bona disponibilitat econòmica i podem invertir bé.  I això és el
que proposa aquest pressupost i entenc que l’oposició ho vulgui parar. Presentant aquestes al·legacions o
esmenes o modificacions que són totalment incongruents i inacceptables i després fent el que segurament
faran que és presentar al·legacions al pressupost. Per tant, ells estan en el seu dret, però nosaltres també
tenim el nostre dret de poder exposar-lo aquí, tirar-lo endavant i pactar amb aquelles persones i grups
municipals que vulguin compartir amb nosaltres aquesta tasca de millora pel nostre municipi.  Per tant,
res més i li agraeixo a l’alcalde que m’hagi deixat fer aquesta intervenció.
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Sr. Alcalde: Bé, tothom ha tingut temps de parlar el que tocava i hem seguit l’ordre del ROM. I per tant,
crec que hem de ser conseqüents amb el que avui estem fent i crec que tothom ha tingut el torn i el que ha
tocat fer. Per tant, el que voldria dir era que em toca per ROM tancar el punt. S’ha parlat aquí de
reaccions, de no reaccions, si s’ha reaccionat tard o no…  Crec que tot és positiu i  el diàleg sempre és
positiu i el fet de parlar, sigui avui o demà, és important, perquè fins i tot crec que aquí hi ha hagut moltes
contradiccions a última hora.  Quan un no sap on agafar-se ha de buscar qualsevol cosa per trobar una
errada per part de la gent que ha intentat dialogar. Jo crec que si hi havia bona fe, com crec que hi ha
hagut per part de molts grups, crec que és bona. M’agrada que el senyor Sànchez comenci a tenir bona fe
com ha dit l’Eudald.  Ho trobo molt bé i a veure si és veritat que d’ara endavant seguim amb aquesta bona
fe, perquè llavors si hi hagués aquesta bona fe, avui haguéssim aprovat tots conjuntament aquests
pressupostos.  Quan el regidor va segui la pauta de tancar els pressupostos, i els va tancar bé, llavors
nosaltres igual que vostès o qualsevol grup té la possibilitat de dialogar i parlar entre el seu grup. I per
tant, quan nosaltres vam veure aquella nota de premsa, que la tinc guardada, on vostè públicament deia
aquests tres punts i que ja hem recordat, vam intentar tot i sent una cosa difícil i gairebé inviable, però que
sí que hi havia possibilitats de fer gests, perquè la cosa es pogués tirar endavant de coses que no estaven
concretades i per tant, crec que el gest es va fer.  I la prova és que els pressupostos recullen aquesta
proposta que els vam dir l’altre dia. I això vull que quedi constància ben clara que tot el que vam dir
continua i hi ha la possibilitat de poder-ho fer dins de les possibilitats que ens donava. De la manera que
vostès diguin, però legalment hi va haver aquest compromís i així també vam arribar a un acord i un cop
més agraeixo a Esquerra Republicana i Partit Popular que s’hagin sumat a aquest gest de bona voluntat
que crec que era certa i sincera. Per tant, crec que hem de seguir amb aquest esperit de diàleg.  Hem
d’intentar treballar tots pel municipi. Crec que ja va sent hora que tots treballem pel municipi,
independentment que cadascú faci el que cregui que ha de fer, però que aquests pressupostos porten i
tiren endavant tot un munt d’obres i no obres que poden ser molt importants per aquest municipi i que
crec que amb l’empenta de tots, encara hagués donat més força per tirar-ho endavant. De tota manera, ja
vaig agrair-ho i ho torno a fer, públicament, tant els que podeu votar a favor i els que podeu abstenir-vos
o votar en contra, crec que el diàleg ha estat positiu, encara que hi hagi algú que creu que no. Però a partir
d’avui crec que sí, perquè la bona fe que s’ha mostrat aquí penso que ja és positiva.

Sr. Sànchez: Votem en contra per totes les raons que hem donat i en el temps d’al·legacions, òbviament,
farem les al·legacions oportunes.

El Ple de la Corporació amb 11 vots a  favor, 1 del membre del PPC, 1 del membre d'ERC, 4 dels
membres de CIU i 5 dels membres de CIU i 6 vots en contra dels membres del PSC-PM, acorda:

PRIMER.- Aprovar el Pressupost General de l’any 2006 integrat pels Pressupostos del propi ajuntament,
del  Patronat del Castell i Patronat de Turisme, per les Bases d’Execució, segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.053.134,88
IV Transferències corrents 3.547.566,15
V Ingressos patrimonials 44.786,82

Total ingressos corrents 33.791.159,58
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
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VII Transferències de capital 3.954.081,86
Total ingressos de capital 12.524.081,86

VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.825.687,39

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups Euros
0 Deute Públic 3.330.751,74
1 Serveis de caràcter general 5.446.215,64
2 Protecció Civil i Seguretat Ciutadana 4.239.004,46
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 1.972.086,43
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 27.188.031,33
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 10.458.800,99
6 Regulació econòmica de caràcter general 1.210.132,60
7 Regulació econòmica de sectors productius 980.664,20

TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.041.083,25
II Compra de béns corrents i serveis 16.576.501,96
III Interessos 870.749,70
IV Transferències corrents 1.292.682,02

Total despeses corrents 28.781.016,93
VI Inversions reals 20.334.276,55
VII Transferències de capital 3.238.347,59

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

PRESSUPOST DEL PATRONAT DEL CASTELL

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 126,21
IV Transferències corrents 122.532,91
V Ingressos patrimonials 15.046,88
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Total ingressos corrents 137.706,00
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 120.000,00

Total ingressos de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 257.706,00

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 37.383,62
II Compra de béns corrents i serveis 97.310,36
III Interessos 12,02
IV Transferències corrents 3.000,00

Total despeses corrents 137.706,00
VI Inversions reals 120.000,00
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 257.706,00

PRESSUPOST DEL PATRONAT DE TURISME

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,75
IV Transferències corrents 562.733,23
V Ingressos patrimonials 18,03

Total ingressos corrents 598.824,01
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 91.818,58

Total ingressos de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 690.642,59
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ESTAT DE DESPESES

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 592.818,00
III Interessos 6,01
IV Transferències corrents 6.000,00

Total despeses corrents 598.824,01
VI Inversions reals 91.818,58
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 690.642,59

SEGON.- S'aprova l’Estat de Consolidació del Pressupost de l’any 2006 de l’Ajuntament amb els de tots
els Organismes Autònoms dependents, d’ell, per un import a ingressos i despeses de  cinquanta quatre
milions vuit-centes setanta set mil set-centes vuit coma cinquanta sis (54.877.708,56 EUROS) segons el
següent detall per capítols:

Estat de consolidació

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.089.333,84
IV Transferències corrents 3.548.323,45
V Ingressos patrimonials 59.851,73

Total ingressos corrents 33.843.180,75
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.877.708,56
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ESTAT DE DESPESES

III. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.078.466,87
II Compra de béns corrents i serveis 17.266.630,32
III Interessos 870.767,73
IV Transferències corrents 617.173,18

Total despeses corrents 28.833.038,10
VI Inversions reals 20.546.095,13
VII Transferències de capital 3.026.529,01

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.877.708,56

TERCER.- Aprovar la modificació de programes plurianuals de l’exercici 2005, segons es detalla tot
seguit:

TOTAL ANUAL 2005 ANUAL 2006
350 22111 60604 SENYALITZACIÓ

INFORMATIVA URBANA (PLU-
2005-1)

593.896,07 305.000,00 288.896,07

412 43233 60800 PARC DE LA SÍNIA (PLU 2005-2) 1.904.308,93 714.045,02 1.190.263,91

TOTAL 2.498.205,00 1.019.045.02 1.479.159,98

QUART.- Aprovar el programa plurianual de l’exercici 2006, segons es detalla tot seguit:

ANUAL 2006 ANUAL 2007 ANUAL
2008

ANUAL 2009

421 51111 6010201 URBANITZACIÓ
PASSEIG
MARÍTIM DE
SEGUR (PLU
2006-1)

4.846.239,17 3.634.679,38 1.211.559,79

421 51111 6010301 URBANITZACIÓ
PASSEIG
MARÍTIM DE
CALAFELL (PLU
2006-2)

2.361.356,41 1.695.292,60 666.063,81

412 43233 6020301 URBANITZACIÓ 1.385.546,16 1.385.546,16
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SECTOR OEST
CALAFELL
PLATJA (PLU
2006-3)

422 43331 6190001 REHABILITACI
Ó MASIA
VILARENC (PLU
2006-4)

799.252,00 629.347,32 169.904,68

Total Capítol 6 9.392.393,74 7.344.865,46 2.047.528,28 0,00 0,00

421 51111 7500001 TRANSF.CAPITA
L APORTACIO
GENERALITAT
TRAV. SEGUR
(PLU 2006-5)

2.800.000,00 1.200.000,00 600.000,00 500.000,00 500.000,00

440 51311 7700001 TRANSF.CAPITA
L APORTACIO
SOCIETAT PORT
(PLU 2006-6)

2.347.934,32 586.983,58 586.983,58 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 5.147.934,32 1.786.983,58 1.186.983,58 1.086.983,58 1.086.983,58

TOTAL 14.540.328,06 9.131.849,04 3.234.511,86 1.086.983,58 1.086.983,58

CINQUÈ.-  S’acorda que el Pressupost General per a l’any 2006 precedentment aprovat sigui exposat al
públic per un termini de quinze dies hàbils, als efectes previstos a l’article 169.1 del RDL 2/2004, de 5 de
març, Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, considerant-se definitiva la seva
aprovació en el cas de què no es presentin reclamacions durant aquest termini.

SISÈ.-  Facultar al tinent d’alcalde de Serveis Interns Joan Maria Triadó  i Joan o qui legalment el
substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder dur a terme
els acords anteriors.

3.- PROPOSTA D'APROVACIÓ INICIAL DE LA PLANTILLA I RELACIÓ DE LLOCS DE
TREBALL DEL PERSONAL AL SERVEI D'AQUESTA CORPORACIÓ I DEL PATRONAT
MUNICIPAL DEL CASTELL, PER A L’ANY 2006

Atès el que disposen els arts. 90 de la Llei 7/85 i art. 126 del R.D. Legislatiu 781/86, concordant amb l'art.
291 de la Llei 8/87, i l'art. 26 del Reglament del Personal de les Corporacions Locals , que fixen que cada
Corporació aprovarà, anualment, a través de Pressupost, la Plantilla de personal, a la mateixa sessió en
que s’aprovi el Pressupost així com, que un exemplar de la plantilla, amb les retribucions del personal de
d’ella es dedueixin i de la relació de llocs, serà un dels documents que integrin el pressupost.
Havent donat compte de la plantilla de personal de la Corporació per a l’any 2006, que està inclosa a
l'expedient del Projecte de Pressupost Municipal corresponent a l'exercici de 2006, amb la seva
modificació (creació i modificació de places) i classificació de llocs de treball reservats a funcionaris,
personal laboral i personal eventual, elaborada en compliment del que disposa l'art. 291,1 de la Llei 8/87
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de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, i la relació de llocs de treball del personal al
servei d’aquesta Corporació per a l’any 2006.

Atès que, en el cas concret d'aquesta Corporació, el Pressupost General queda integrat per l'entitat el
Patronat del Castell, i per tant, també la seva plantilla de personal i relació de llocs de treball.

Vist l'art. 15 del Decret 214/90 de 30 de juliol pel que s’aprova el Reglament de Personal al servei de la
Corporació Local, que diu: “ la plantilla de personal de les entitats locals ha d'estar integrada per la
relació detallada per cossos, escales, subescales, classes i categories de les places en què s'integren els
funcionaris, el personal laboral i l'eventual agrupades, indicant la denominació d'aquests, el nombre de les
que es trobin vacants i el grup a què pertanyin, d'acord amb la titulació exigida per al seu ingrés.

Vist així mateix el que disposen els arts. 16 i següents del Decret Legislatiu 1/97 de 31 d’octubre, pel qual
s’aprova la refosa d’un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en
matèria de funció pública, així com, en el seu art. Article 32, en que disposa què, els objectius de la
relació de llocs de treball, són: “1. La creació, la modificació, la refosa i la supressió de llocs de treball
s'han de fer en tot cas mitjançant la relació de llocs de treball.”

Vist el que disposa el Decret núm. 214/90 de 30 de juliol en els articles que a continuació es detallen:
Art. 166 referent al complement de destí: "El ple de cada corporació ha de determinar en la relació de
llocs de treball el nivell corresponent a cadascun d'ells dintre  dels límits mínims i màxims que determini
la normativa estatal sobre la funció pública."

Vist així mateix l'art. 3.2 del Real Decret 158/96 de 2 de febrer relatiu al complement de destí dels
funcionaris d'Administració Local, que diu: "Dintre dels límits màxim i mínim assenyalats, el Ple de la
Corporació assignarà nivell a cada lloc de treball, atenent a criteris de especialització, responsabilitat,
competència i manament, així com a la complexitat territorial i funcional dels serveis en que està ubicat el
lloc."

Art. 169: "El complement específic està destinat a retribuir les condicions particulars d'alguns llocs de
treball atenent l'especial dificultat tècnica, el grau de dedicació, la responsabilitat, la incompatibilitat, la
perillositat o la penositat.  Aquest complement ha de figurar en la relació de llocs de treball..."

Vist que la classificació de llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual,
s’ha elaborat en compliment del que disposa l'art. 283,1, del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel
qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i la relació de llocs de
treball del personal al servei d’aquesta Corporació per a l’any 2006.

Atès que, pel que fa a la proposta d'aprovació de la plantilla per a 2006, abans esmentada, les places que
s'ha cregut oportú crear i modificar dins aquest exercici, què, relacionades respecte al Departament al que
s'adscriuen, segons la relació de llocs de treball, són les següents:

MODIFICACIONS DE LA PLANTILLA DE PERSONAL DE L’ANY 2006

1.- PLACES DE NOVA CREACIÓ

A.-PERSONAL FUNCIONARI:

AREA DE VIA PÚBLICA I SEGURETAT CIUTADANA: DEPARTAMENT DE
SEGURETAT CIUTADANA: POLICIA LOCAL
DENOMINACIÓ PLACE

S
GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

SERGENT 1 C ADM. SERVEI POLICIA
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ESPECIAL ESPECIAL LOCAL

AREA DE VIA PÚBLICA I SEGURETAT CIUTADANA: DEPARTAMENT DE
SEGURETAT CIUTADANA: POLICIA LOCAL: UNITAT FORESTAL
DENOMINACIÓ PLACE

S
GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

TÈCNIC PROTECCIÓ
CIVIL

1 C ADM.
ESPECIAL

TÈCNICA G.MITJÀ

AREA DE TERRITORI: DEPARTAMENT URBANISME
DENOMINACIÓ PLACE

S
GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

LLETRAT 1 A ADM.
ESPECIAL

TECNICA SUPERIOR

B.-PERSONAL EVENTUAL DIRECTIU:

ALCALDIA PRESIDÈNCIA
DENOMINACIÓ PLACE

S
GRUP TITULACIÓ

DIRECTOR EXECUTIU 1 A LLICENCIAT

2.-MODIFICACIÓ, PER CONVERSIÓ PLAÇA PERSONAL LABORAL A PERSONAL
FUNCIONARI I CANVI DE DENOMINACIÓ:

ÀREA DE VIA PÚBLICA I SEGURETAT CIUTADANA: DEPARTAMENT DE VIA PÚBLICA
DENOMINACIÓ ANY
2005

PLAÇAGRUP RÈGIM CD TITULACIÓ

DIRECTOR VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA

1 A E 27 LLICENCIAT O EQUIVALENT

DENOMINACIÓ ANY
2006

PLAÇAGRUP RÈGIM CD ESCALA SUBESCALA CLASSE

T`ÈCNIC VIA PÚBLICA
I SEGURETAT
CIUTADANA

1 C F 22 ADM.
ESPECIAL

TÈCNIC G. MITJÀ

3.-MODIFICACIÓ, PER CANVI DE DENOMINACIÓ PLACES

PLANTILLA ANY 2005 PLANTILLA  ANY 2006
PERSONAL LABORAL

GRUP CD GRUP CD



31

PROTECCIÓ CIVIL D 14 AGENT PROTECCIÓ CIVIL D 14

INSPECTOR RURAL E 11 AGENT RURAL E 11

4. MODIFICACIÓ DE LES CONDICIONS DE PLACES EVENTUALS:

PLANTILLA ANY 2005 PLANTILLA  ANY 2006
REGIM REGIM

COORDINADOR D’ÀREES EVENTUAL
CONFIANÇ
A I ASS.
ESP.

COORDINADOR D’ÀREES EVENTUAL
DIRECTIU

DIRECTOR PROGRAMES
ALCALDIA

EVENTUAL
CONFIANÇ
A I ASS.
ESP.

DIRECTOR PROGRAMES
ALCALDIA

EVENTUAL
DIRECTIU

PLANTILLA ANY 2005 PLANTILLA  ANY 2006
PERSONAL EVENTUAL

DENOMINACIÓ LLOC TITULACIÓ
EXIGIDA

DENOMINACIÓ LLOC TITULACIÓ
EXIGIDA

SECRETÀRIA TINENT
ALCALDE DE SERVEIS
INTERNS, PROMOCIÓ
ECONÒMICA I TURISME

BUP, FPII o
EQUIVALENT

SECRETÀRIA
ALCALDIA

BUP, FPII o
EQUIVALENT

Vist informe del Director de Recursos Humans, de data 18 de gener, que s’uneix a l’expedient.

Sra.Suàrez:  Seré breu.  Avui aprovem la proposta de plantilla de l’any dos mil sis que té ben poques
modificacions respecte la plantilla de l’any dos mil cinc i les novetats principals que apareixen són les ja
comentades habitualment en les diferents comissions informatives que hi ha hagut, prèvies al Ple, que són
per una banda el fet de regularitzar una sèrie de situacions que actualment, els serveis aquests estan
coberts per serveis externs i a demanda dels diferents grups municipals i a demanda dels diferents grups
municipals s’han cobert creant aquestes noves places i per altra banda, el compromís adquirit amb el Grup
Popular pel que fa a la seguretat ciutadana, introduint la nova plaça de sergent i reestructurant tot el
departament de la Policia Local i Seguretat Ciutadana, independentment que s’hagin dotat el cent per cent
totes les places de Capítol I.  I aquestes són les principals modificacions que hi ha hagut a la plantilla.

Sr. Balaguer:  A veure, Esquerra Republicana ja ho ha manifestat en diferents ocasions, que Calafell s’ha
convertit una mica en una oficina de col·locació per part de la Generalitat i molts cops de l’ADM.
Entenem que aquestes no són formes ni maneres.  Hauríem de començar a tenir clar quin és l’ajuntament
que volem i actuar en conseqüència.  Marcar les places que fossin necessàries i no només per interessos
puntuals. Per tant, no podem estar d’acord amb la forma i maneres amb què s’ha dut a terme tot aquest
tema de la plantilla, per tant li votarem en contra.

Sr. Alcaraz: gràcies, sr. Alcalde. Evidentment, un és presoner dels seus pactes i per tant, el grup popular
haurà d’aprovar aquest punt. Malgrat això volem fer un parell de reflexions. Abans, el tinent d’alcalde
responsable de l’àrea, comentava que per una banda es demanava que es rebaixés el capítol 1 i per una
altra banda es demanava la incorporació de més policies. Encara que pugui semblar contradictori, no ho
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és pas en si mateix, en el sentit de què aquest ajuntament necessita, i ho sabem tots els grups, una forta
reestructuració en quant a procediment, en quant a forma de treballar, en quant a reorganització interna
d’aquest ajuntament, que segurament podria donar com a resultat menys despesa en el capítol 1, i això no
vol dir hi hagin en depèn quin moment i per depèn quina estratègia la necessitat d’ampliar plantilles en
una àrea concreta o en una altra àrea concreta.

La política, que en general s’està seguint de personal, el partit popular no la subscriu, l’aprovació d’avui,
és una aprovació vinculada amb un acord de pressupostos i d'una sèrie de qüestions que ja s’han
expressat, però això no vol dir una carta oberta a la política de personal que fa l’equip de govern, ens
agradaria que es millori, ens agradaria que es portessin a terme totes aquelles reformes, que realment
aquest ajuntament necessita i que si no ho fan vostès o haurà de fer el proper govern, que potser serà
millor moment a l’entrada del nou govern, sigui el que sigui, potser, però si cada govern que entre no fa
allò que s’hauria d’haver fet i que tots hem volgut fer en algun moment, sobretot en la passada legislatura,
que va ser un moment en el que es va voler intentar o es va intentar de fer una reorganització que al final
no va ser possible o no va ser possible en la profunditat que era necessària, si cadascú va deixant pel
següent, doncs sempre estarem igual i si ara tenim 370 i pico de treballadors, doncs l’any que ve en
tindrem 400, i d’aquí a dues legislatures serem una empresa de 1000 treballadors. Això és perillós, perquè
encara que creix la població i creixen les necessitats, no sempre creixen aquells departaments en els que
realment s’estan produint les necessitats i al final, ens podem quedar amb una maquinaria massa gran,
molt difícil d’engreixar i molt difícil també de mantenir, per tant, “quin le pone el cascabel al gato”, jo
demanaria que es comenci a treballar en aquesta línia i que com a mínim es deixi preparada o estudiada o
mig consensuada i fins i tot, dialogada i pactada, entre totes les forces polítiques que formen part d’aquest
ajuntament, perquè això, tard o d’hora, si pot ser més d’hora que no tard, sigui una realitat en quant a
l’organització. Dit això, aprovem aquest punt.

Sr. Triadó: abans m’he referit al tema del capítol 1 i certament que les necessitats de l’ajuntament a
vegades obliguen, i la prova està en la creació que avui fem, d’una nova comissió informativa, que vol dir
un nou servei i aquest necessitarà dotar-se de personal. Aquest és el ràpid creixement de la població, que
abans durant l’exposició del pressupost he fet i quan demanem serveis, vol dir que darrera els serveis hi
ha més coses, no tan sols hi ha personal, sinó que hi ha màquines, hi ha equipaments i que la dotació que
es fa en aquests departaments o en aquells llocs que es produeixen baixes i se’n produeixen, perquè cada
vegada, quan més personal hi ha, també hi ha més possibilitat, per temes percentuals, que no són relatius
sinó que són efectius, quan es produeixen baixes s’han d’anar fent substitucions, i que aquestes
substitucions es fan de vegades o sempre mitjançant la borsa de treball i que les incorporacions també les
fem en borsa de treball, a fi i efecte que siguin transparents i que no son persones d’un partit o de
determinats partits ni de determinades administracions, són proves obertes que hi participa tot aquell que
hi vol participar, sigui de Barcelona, sigui de Tarragona, de Lleida o de Girona. Per tant, no donem males
interpretacions, sinó que penso que el que intenta fer aquest equip de govern és fer-ho el millor possible i
donar el millor servei possible. A vegades les coses no poden sortir bé, però jo penso que la resposta com
molt bé diuen, ja la donaran en el 2007 els ciutadans de Calafell que són aquells que reben aquests
serveis. Per tant, la demanda que hi ha, i votarem a favor, és el propi creixement de la població el que ha
de donar per créixer el mateix servei, segurament farà falta una reestructuració, però bé, uns vindran que
ho arreglaran. Suposo que nosaltres serem capaços de poder començar a iniciar aquesta reestructuració,
perquè és un dels encàrrecs que tenim per part de l’alcaldia i per tant i anem posant, aquest departament
és un exemple, és vol donar millor servei, per tant, vol dir que també hi haurem de posar personal, però és
un servei que es donà per a la població, per tant vol dir que s’hauran de fer reestructuracions noves que
comportaren estudis i segurament un equilibrat de la plantilla que serà necessari.

Sr. Roso: d’una manera molt breu, ja ho ha dit la regidora ponent com el portaveu de Convergència i
Unió, Agrupació Democràtica Municipal com a membre de l’equip de govern evidentment que està
absolutament d’acord amb l’aprovació d’aquesta plantilla, que entre d’altres, és evident conseqüència del
que al llarg de tot el mateix ha portat a debat i s’ha parlat del creixement demogràfic, les noves
necessitats, els nous reptes, etcètera, etcètera i en definitiva és reafirmar aquesta necessitat d’aquesta
plantilla i per tant, votem a favor.
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Sr. Robert: gràcies sr. Alcalde, bon dia a tothom. A veure, per no fer-me pesat després de tanta estona que
ja portem aquí parlant del tema dels pressupostos, jo els hi voldria parlar de la plantilla amb quatre trets
diferenciats. El primer tret, és en relació a les magnituds que representa el capítol 1 o la plantilla en el
total del pressupost, vostés aquí han parlat del que era el divisor i tot això, la qüestió és que vostés
continuen pujant la plantilla, li he de fer saber a la regidora ponent, que a l’ajuntament de Calafell,
actualment és la segona empresa del baix Penedès amb número de personal. Ja li dic que aquest personal,
les places d’aquest ajuntament sumen 300, quan a l’ajuntament de Vendrell, amb més habitants, està
sobre els 250.

Hi ha un rati, que a mi m’agrada fer-li cada any, és que com que el pressupost puja de magnituds a causa
de les inversions i tots aquests temes, hauríem de mirar que tot el que és la despesa corrent, és el 50% del
pressupost i que d’aquest 50%, el 35% és de la plantilla. És una plantilla, per nosaltres almenys,
sobredimensionada, en quant a les magnituds, ja es veu a la memòria d’alcaldia, ja es veu on col·locaran
vostés els romanents de tresoreria, no els col·locaran a inversions, per no haver de demanar tant crèdit, no,
vostès tant com posa aquí, sr. Alcalde, els romanents de tresoreria el posaran al capítol 1, no sé si això ho
han valorat vostés el suficient, si en comptes de dotar o fer més d’aquests 5 i mig d’inversió per part de
l’ajuntament al capítol 6 d’inversions, vostés el que fan és posar els romanents de tresoreria al capítol 1,
doncs ja m’explicaran quina gestió és aquesta.  Vostés doten el capítol 1 amb més partida, un munt de
treballadors, quan només són capaços de gestionar el 14% d’un pressupost. Sr. Alcalde, això són
magnituds, ni divisor ni res, són realitats a més escrites per vostè. Jo, sr. Alcalde, per acabar amb el tema
de les magnituds, li haig de dir vostè no contempla l’acord amb el que s’arriba o s’ha arribat pràcticament
amb els treballadors per la seva part, segons la regidora ja s’ha fet l’acte de conciliació per acordar això,
però si vostés aquí posen tot el que aquest conveni comportarà, doncs potser, el rati també li puja, això de
creixement contingut del capítol 1, sr. Alcalde, res de res.

Un altre punt seria el tema de les contractacions. Ja li he dit sr. Alcalde, que vostés tenen 300 treballadors,
inicialment, aquest any ja posen 4 places noves, no doten tot el capítol 1 amb el que comporta les places
vacants, i li repeteixo una altra vegada, que el rati també li pujaria, el que és l’efecte del capítol 1 envers
el pressupost i no publiquen aquestes places vacants perquè no sembla que tinguin intenció de publicar,
quan sigui l’hora, l’oferta pública de treball, perquè vostés s’estimen més contractar a dit  o en comissió
de serveis, això és el que es denota de les contractacions que han vingut fent des de què estem en aquesta
legislatura. De les 4 places que creen noves, ja els hi dic, 2 són càrrecs de confiança encoberts que vostés
ja tenien i que reiteradament els hem dit durant aquests anys, vostés ara nomenen un director executiu,
que és un senyor que ja estava cobrant pel capítol 2 i regularitzen la situació de l’advocat que assessorava
urbanisme. Miri, aquest fet l’únic que denota és que ja reconeixen intrínsecament que vostés les coses
abans les estaven fent malament, reconeixen el que nosaltres els hi vam dir i que allò estava mal fet, eren
contractes encoberts i ara els regularitzen. Hi ha 73 places interines o en comissió de serveis a
l’ajuntament, sr. Olivella, vostés estan contractant a dit, no han provat mai de cobrir aquestes places ni
amb promoció interna ni externa ni de cap manera. Estan fent entrar a la gent per màxima urgència, bé,
l’hi hagi de dir sr. Alcalde, que des de què vostès governen ja han contractat a més de 100 persones, han
fet més de 100 contractacions, al 2005 concretament vostés en van fer 30 i d’aquestes 30, 21 encara
treballen a l’ajuntament. D’oferta pública res, tenen les persones que vostés volen, no les que potser es
mereixerien estar en una plaça d’aquestes.

Sr. Alcalde, el tercer punt fa referència als càrrecs de confiança, i aquí amb això dels càrrecs de
confiança, veiem ja amb aquesta voluntat que vostés tenen de governar l’ajuntament millor que en
comptes d’un directiu general i haurà dos, ara resulta que estem duplicant els salaris estratosfèrics, vostés
tindran un coordinador general d’àrees, m’ha explicat la secretaria i m’ha detallat que representa que ara,
canviant-lo a directiu com jo li he dit, reconeixent les seves errades d’abans, dirigirà generalment i
després tindrem un director executiu, que això també significa que podrà executar el que vulgui, un per
partit, això està clar, aquí ja es veu que aquesta sintonia de l’equip de govern no acaba de veure’s clara.
Aquests dos càrrecs, cadascun cobrarà més de 70000 euros a l’any, sr. Olivella, quasi m’han donat ganes
de demanar-li que em contracti a mi, amb aquests salaris, però no crec que amb vostés pogués treballar.



34

Sr. Alcalde, vostè quan estava de regidor de règim intern, tenia la seva secretaria, com la majoria de
tinents d’alcalde també tenien i ara resulta que vostè passa de regidor de règim intern a alcalde i se’n
porta una secretaria més i ara té un munt de personal al seu abast, té un director de programes d’alcaldia i
a més a més, té aquesta secretaria. Quan el regidor actual de règim intern se’n desfà de secretaria, això vol
dir que vostè necessita molta més gent que treballi per vostè o expliqui-m'ho que farà ara aquesta noia,
perquè va darrera seu? No ho entenc sr. Olivella.

Sr. Alcalde, molt malament, càrrecs de confiança 10, 10 eventuals, ens costen més de 75 milions de
pessetes anuals i la veritat és que jo no he vist una acció ni una gestió eficaç que hagi millorat aquest
ajuntament vers altres anys. Més de 76 i mig milions de pessetes, sr. Alcalde. Digui’m vostè, si no es
podria fer alguna inversió amb aquests diners, dic jo, no caldria demanar tant crèdit. Tenen algunes
contractacions a la resta de la plantilla que ben bé no són de confiança, però com tothom sap i ja vam dir,
són dos càrrecs concrets que si vol ja li detallaria, també han entrat per la porta del darrera o a dit que ens
costen més de 80.000 euros a l’any.

I per acabar, sr. Alcalde, em vull posar amb el capítol 2, que vostè sap que a mi m’agrada, perquè no
deixa de ser un capítol que vostés destinen a encobrir personal pel seu ajut o pel que sigui, no ho entenem,
jo li haig de dir sr. Alcalde, que a l’any 2005 vostés en el capítol 2, es pot pràcticament demostrar, tenien
8 càrrecs encoberts, 8 contractes encoberts o 8 persones de confiança, per dir alguna cosa, encobertes. És
possible, pel que veig aquí, que vostés ja en regularitzen 2, que les altres 6 potser les haurem de
regularitzar un altre dia, perquè els contractes continuats no deixen de ser contractacions encobertes i a
part d’aquests 8, encara n’hi ha 6 de dubtosa relació laboral amb l’ajuntament en quant, a què més que
facturació, si un factura cada mes també, és un sou, 14 més sr. Alcalde, 10 de confiança, 2 d’aquests
descarats a la plantilla i 14 més pel capítol 2;  26 persones que ja no vull ni sumar el que ens costen i
després l’aparell aquest no hi ha manera de què es mogui, l’execució del pressupost prevista del 2005, el
14%, sr. Alcalde, amb tant de personal i tant de cost. I per acabar, i gràcies pel temps que m’ha deixat
intervenir, si afegim aquestes contractacions encobertes al capítol 1, que són on haurien d’estar, el rati de
percentatge d’impacte del capítol 1 sobre el pressupost seria molt més elevat, i no seria com el sr. Triadó
diu de què estem per sota la mitjana de Catalunya, sinó que és possible que amb ajuntaments d’iguals
dimensions que la nostra estiguéssim molt per sobre de la mitjana que hem comentat, gràcies.

Sr. Olivella: hi ha algun torn de rèplica per part d’algú. A mi m’agradaria tancar, però si vols fer-ho tu
abans, Sandra, i després ja diré quatre coses.

Sra. Suarez: només comentar que en la memòria d’alcaldia s’indica exactament que els romanents de
l’exercici 2005 s’utilitzaran pel nou conveni, ho sigui que no s’enganya a ningú i que és cert que no és per
augmentar plantilla sinó que precisament aquí s’indica, tota la frase sencera si la llegeixes diu això i res
més. Jo només comentar-vos que l’acte que es va signar o que s’ha signat amb els que són els
representants és l’acte de clausura que és quan es tanquen les negociacions. No de conciliació, perquè no
m’agradaria que hi hagués mals entesos i res més, si tanca vostè.

Sr. Robert: si sr. Alcalde, gràcies, només dir un comentari a la senyora regidora responsable, que ja li vam
dir també en altres pressupostos, com el de l’any passat, ja no l’han tingut en compte, els acords, aquests
actes de clausura que vostè diu i tot això, l’han fet anar per negociar, la qüestió és que el pressupost això
no figura. Si vostè tingués un pes específic amb aquest equip de govern, vostè ja hagués tingut que dir que
això figurés, per sensibilitat a la plantilla, perquè vostés diuen aquí que ho faran, com moltes coses que
han dit sempre que faran i no ho acaben fent, jo no sé ara com està això però també dubto que potser
també ho acabin posant o potser no ho posen tot, no li vegi la suficient consistència a vostè, com perquè li
hagin posat això, més aviat passa.

Sra. Suarez: clar que no ho hem posat, Joan Carles, és que ho estem comentant i aquí es diu en la
memòria d’alcaldia no està posat, però evidentment, s’han tancat els pactes, s’ha fet un acte de clausura i
els pactes estan fets, però que ha passat el conveni pel Ple? Que l’ha ratificat? Que és qui ho ha de fer, per
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tant, se suposa que si és una cosa que s’ha de passar per aquí, tampoc és necessari que estigui posat ara,
abans de què el conveni estigui aprovat, almenys aquesta és la filosofia des del departament de recursos
humans i potser s’han fet d’altres històries, però des del departament de recursos humans i des de l’equip
de govern ens hem compromès a fer-ho d’aquesta manera i res més.

Sr. Robert: un petit segon, i ja acabaré

Sr. Olivella: però és l’últim

Sr. Robert: teòricament jo era la dúplica darrera i com que ha contestat la regidora, també tinc dret, a
veure, un pressupost, sra. Regidora, és una previsió, entén, no volia fer referència a això, però si vostè es
llegeix l’informe de l’interventor ja veurà que recomana que es tingui en compte això, però ja, no ja ho
farem, sinó ara, és una previsió, però ara, res més, gràcies.

Sr. Olivella: Sandra, tens alguna cosa més. Aleshores, jo crec que això s’ha tractat molt bé en les
comissions informatives, de tota manera, lògicament, cada grup ha de donar la seva opinió i ha de donar-
ho des del seu punt de vista, la pena d’aquestes coses és que a vegades el que s’intenta és donar una
imatge de què l’única cosa que es fa és fer coses per fer, jo crec que això no és la realitat, tota la gent que
està asseguda en aquesta taula que han governat altres èpoques han passat pels mateixos tràngols i tothom
ha fet i ha tingut els càrrecs que ha cregut convenient en el moment determinat, amb més o menys
mesura, cada u de la seva forma, però el que si que està clar, que tot el que s’ha anat fent, suposo que han
anat els altres governs o altres alcaldes i el que s’està fent ara, tot està dins de la legalitat, per tant, jo diria
que enguany aprovem una plantilla que té poques modificacions respecte al 2005, han aparegut unes
novetats que són bàsicament, el tema de la regulació que ha dit vostè sr. Joan Carles, la regularització
d’una sèrie de situacions cobertes amb serveis externs, va ser una demanda de vostés, no estava mal fet
com estava, però com que vostès insistien en la demanda aquesta, vam dir que ho faríem i ho hem fet, per
tant ho reconec públicament que si, que hem acceptat una cosa que vostés van proposar, però sempre
perquè, escolta, estem per això, perquè vegin que hi ha bona voluntat, també, no és sortir a la foto
solament, sinó que quan cal, cal i no passa res, aquí no cauen els anells a ningú.

Per altra banda, volia dir que les coses que es feien fins ara tampoc estaven mal fetes i les que s’estan fent
tampoc, per tant, no hi ha cap tipus d’irregularitat. Per altra banda, hem apostat i amb això, ha estat un
dels punts de contacte amb el partit popular alhora de l’aprovació dels pressupostos d’apostar per la
seguretat per cobrir la totalitat de les places d’agents de policies locals, i això també ha portat un fort
increment, però vaja, com que la seguretat creiem que és important, creiem que ha valgut la pena, i
després voldria puntualitzar una qüestió d’aquests números, aquests números queden molt bé de dir-los,
però a vegades jo crec que caldria potser explica’ls una mica bé, perquè sinó pot portar a errors, aquest
gran increment de places que vostés han dit, clar que és cert, però són places que ja ho he dit altres
vegades i vull que torni a constar, que totes aquestes places s’han cobert amb borsa de treball, agradi o no
acceptar-ho, s’han fet unes proves i la gent està apuntada i es van agafant conforme aquesta llista, ho sigui
que els agrairia que no diguin més aquestes històries del dit, hi ha una borsa de treball i s’esgota tota, per
altra banda, com saben hi ha moltes baixes laborals i també hi ha molts casos de maternitat, aleshores
aquestes coses moltes vegades són imprevisibles com les maternitats i les baixes de malaltia per tant,
moltes vegades s’ha de fer una suplència en aquests llocs de treball, ràpides i per urgència , per tant, són
baixes temporals d’una època determinada que es cobreixen també temporalment i es torna a acabar, per
tant, només volia deixar sobre la taula que cadascú ha opinat com ha volgut i que lògicament, el que en
definitiva fem és que la màquina municipal avanci, volem que la màquina municipal avanci, perquè els
ciutadans i ciutadanes ho trobin a la llarga.

El Ple de la Corporació amb 10 vots a favor, 1 del membre del PPC, 4 dels membres de CIU i 5 dels
membres d'ADMC i 7 vots en contra, 1 del membre d'ERC i 6 dels membres del PSC-PM. acorda:

PRIMER.- Aprovar inicialment la plantilla  de personal de l’Ajuntament la qual, amb la creació i
modificació de places,  quedarà confeccionada en efectes 1 de gener de 2006 de la següent manera:
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PLANTILLA DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL-ANY 2006
A.-FUNCIONARIS DE CARRERAI

A.1-ESCALA:PERSONAL FUNCIONARI D'HABILITACIÓ
NACIONAL

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

SECRETARI GENERAL (vacant) 1 A FHCN SECRETARI SUPERIOR
INTERVENTOR    (vacant) 1 A FHCN INTERVENTO

R / TRESORER
SUPERIOR

TRESORER   (vacant) 1 A FHCN INTERVENTOR /
TRESORER

A.2-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL.-SUBESCALA TÈCNICA

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

TAG 5 A ADM.GENER
AL

TÈCNICA MITJA

A.3-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL  SUBESCALA:
ADMINISTRATIVA

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

ADMINISTRATIUS 12 C ADM.
GENERAL

ADMINISTRA
TV.

G. MITJÀ

A.4-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL SUBESCALA:
AUXILIAR

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

AUXILIAR ADMINISTRATIU 45 D ADM.GENER
AL

AUXILIAR AUXILIAR

A.5-ESCALA: ADMINISTRACIÓ GENERAL.  SUBESCALA:
SUBALTERNA

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

AGUTZILS 4 E ADM.GENER
AL

SUBALTERNA

A.6- ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE:
TÈCNICA SUPERIOR

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

LLETRAT 1 A ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA SUPERIOR

ARQUITECTE 2 A ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA SUPERIOR

A.7- ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE:
TÈCNICA GRAU MITJÀ

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

TÈCNIC  MITJÀ
ADMINISTRACIÓ ESP.

1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

TÈCNIC DE JOVENTUT 1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ
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TÈCNIC INFORMÀTIC 1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

ENGINYER TÈCNIC 1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

ARQUITECTE TÈCNIC 1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

TÈCNIC TURISME 1 B ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

TÈCNIC DE COMEÇ 1 C ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

DELINEANT 1 C ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA G.MITJÀ

TÈCNIC PROTECCIÓ CIVIL 1 C ADM.
ESPECIAL

TÈCNICA G.MITJÀ

TÈCNIC VIA PÚBLICA I
SEGURETAT CIUTADANA

1 C ADM.
ESPECIAL

TÈCNICA G.MITJÀ

A.8-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.
CLASSE: AUXILIAR.

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

AUXILIAR INFORMÀTIC 2 D ADM.ESPECI
AL

TÈCNICA AUXILIAR

INSPECTOR V.P. (VACANT) 1 D ADM-
ESPECIAL

TÈCNICA AUXILIAR

A.9-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.
CLASSE: POLICIA LOCAL.

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

INSPECTOR  (VACANT) 1 B ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

SOTSINSPECTOR 2 C ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

SERGENT 3 C ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

CAPORAL 9 D ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

AGENTS 53 D ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

AGENT RURAL 1 E ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

POLICIA
LOCAL

A.10.-ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.
CLASSE: PERSONAL D'OFICIS.

PLACE
S

GRUP ESCALA SUBESCALA CLASSE

PINTOR ROTULADOR 1 D ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

P.OFICIS

ENCARREGAT MERCAT 1 D ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

P.OFICIS

OPERARI MANTENIMENT
EQUIPAMENTS

5 E ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

P.OFICIS

OPERARI MANTENIMENT
INSTAL.LACIONS ESPORTIVES

1 E ADM.ESPECI
AL

SERV.ESPECI
AL.

P.OFICIS
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B.-PERSONAL LABORAL FIX:
B.1.1.-COMPLEMENT DE DESTÍ
ASSIMILABLE
DENOMINACIÓ LLOC DE
TREBALL

PLACE
S

GRUP TITULACIÓ EXIGIDA

ARQUEÒLEG 1 A LICENCIAT EN HISTÒRIA O
ARQUEOLOGIA

LLICENCIAT EN DRET
(Direct.Serv.Int)

1 A LLICENCIAT EN DRET

ENGINYER SUPERIOR (Medi
Ambient)

1 A ENGINYER SUPERIOR MEDI AMBIENT

DIRECTOR EMISSORA
MUNICIPAL

1 A LLICENCIAT O
EQUIVAALENT

TÈCNIC DE SANITAT 1 A LLICENCIAT
PROFESSORS D'EGB 3 B DIPLOMATURA,

MESTRATGE
TÈCNIC D'ESPORTS 1 B DIPLOMATURA,

MESTRATGE
ASSISTENT SOCIAL 3 B DIPLOMATURA TREBALL

SOCIAL/ASSISTENT SOCIAL
EDUCADOR SOCIAL 1 B DIPLOMATURA TREBALL SOCIAL O

EDUCADOR SOCIAL
TÈCNIC DE TURISME 1 B TÈCNIC D'EMPRESES I ACTIVITATS

TURÍSTIQUES
TÈCNIC DE TREBALL 2 B DIPLOMATURA CIENCIES SOCIALS,

EDUCADOR SOCIAL O TREBALLADOR
SOCIAL

TÈCNIC OBRA PÚBLICA 1 B DIPLOMATURA ARQUITECTE TÈCNIC
ADMINISTRATIU 1 C BUP, FPII O EQUIVALENT
ADL (agent Desenvolupament
Local)

1 C BUP, FPII O EQUIVALENT

AUXILIAR DE RÀDIO 5 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR ADMINISTRATIU 14 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE BIBLIOTECA 2 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE TURISME 3 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AUXILIAR DE PLANIMETRIA 1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
AGENT PROTECCIÓ CIVIL 1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
COORDINADOR
DINAMITZACIÓ ESPORTIVA
SOCIAL

1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

MONITOR DINAMITZACIÓ
ESPORTIVA-SOCIAL

2 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

MONITOR PROMOCIÓ DE
L'ESPORT

1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

OFICIAL SERVEIS SOCIO-
CULTURALS

1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

MONITORS SOCIALS 4 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
INSPECTOR 4 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
CAP BRIGADA 1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
CAP DE COLLA 5 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
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OFICIAL 1ª 14 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT
ENCARREGAT MANTENIMENT
EQUIPAMENTS

1 D GRADUAT ESCOLAR O EQUIVALENT

OPERARI MANTENIMENT
EQUIPAMENTS

2 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

BIDELL CULTURA 1 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

CONSERGE CAL BOLAVÀ 1 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

OPERARI MANTENIMENT
INSTAL.LACIONS ESPORTIVES

6 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

OFICIAL 2ª 2 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

PEÓ 17 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

CONSERGE 1 E CERTIFICAT ESTUDIS
PRIMARIS

B.1.2.-COMPLEMENT DE DESTÍ NO ASSIMILABLE

DENOMINACIÓ LLOC DE
TREBALL

PLACE
S

GRUP TITULACIÓ EXIGIDA

PROFESSORS 6 MESTRATGE

B.2.-PERSONAL LABORAL DE DURADA
DETERMINADA
DENOMINACIÓ LLOC DE
TREBALL

PLACE
S

GRUP TITULACIÓ EXIGIDA

INFORMADORS TURISTICS 4 D GRADUAT ESCOLAR O
EQUIVALENT/TURISME

C.-PERSONAL EVENTUAL
C.1.-PERSONAL CONFIANÇA O ASSESSORAMENT
ESPECIAL
DENOMINACIÓ LLOC DE
TREBALL

TITULACIÓ EXIGIDA

TÈCNIC COMUNICACIÓ BUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETÀRIA TINENT
D'ALCALDE DE TERRITORI

BUP, FPII O EQUIVALENT

SECRETARIA ALCALDIA BUP, FPII O EQUIVALENT
SECRETARIA TINENT
D'ALCALDE DE SERVEIS
PERSONALS

BUP, FPII O EQUIVALENT

C.2.-PERSONAL DIRECTIU
COORDINADOR D’ÀREES   LLICENCIAT

DIRECTOR EXECUTIU   LLICENCIAT
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CAP DE COMUNICACIÓ LLICENCIAT EN PERIODISME, CIENCIES
COMUNICACIÓ, CIENCIES POLITIQUES O SIMILAR

DIRECTOR DE MEDI AMBIENT,
SERVEIS  i HABITATGE

LLICENCIAT

DIRECTOR DEPARTAMENT DE
SERVEIS PERSONALS

LLICENCIAT

DIRECTOR PROGRAMES
ALCALDIA

BUP, FP II o EQUIVALENT

TOTAL PERSONAL AL SERVEI
CORPORACIÓ

LAB.FI
X

LAB.
DURA
C
DETE
R

Nº PLACES

PERSONAL FUNCIONARI 162

PERSONAL LABORAL 115 4 119
PERSONAL EVENTUAL 10
PERSONAL TOTAL 291

SEGON.-Aprovar inicialment la plantilla de personal del Patronat Municipal del Castell, la qual quedarà
confeccionada en efectes 1 de gener de 2006 de la següent manera:

PLANTILLA Del PATRONAT MUNICIPAL DEL CASTELL-ANY 2006
A.-PERSONAL LABORAL

A.1.-COMPLEMENT DE DESTÍ ASSIMILABLE

DENOMINACIÓ LLOC DE
TREBALL

PLACE
S

GRUP TITULACIÓ EXIGIDA

TÈCNIC DEL CONJUNT
HISTÒRIC CULTURAL

1 A LICENCIAT EN HISTÒRIA O
ARQUEOLOGIA

AUXILIAR ADMINISTRATIU 1 D GRADUAT ESCOLAR, FOI O
EQUIVALENT

TERCER.-.Aprovar inicialment la relació de llocs de treball d’aquesta Corporació, la qual, amb la
creació, amortització i modificació de llocs de treball, quedarà confeccionada en efectes 1 de gener de
2006 de la següent manera:

AREA:
DEPARTAMENT

DENOMINACIÓ Places Grup Règim CD COMPLEMENT
ESPECÍFIC 2006

ESCALA JORNADA REQUISITS
TITULACIÓ

OBSERVACIONS

 ALCALDIA
PRESIDÈNCIA

COORDINADOR
D'ÀREES

1 A E  DIRECT. 30 30.000,83 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 DIRECTOR
EXECUTIU

1 A E. DIECT. 30 30.000,83 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 SUPORT
ADMINISTRATIU

1 C F 16 6.234,81 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 DIRECTOR
PROGRAMES
ALCALDIA

1 C E DIRECT. 16 24.855,68 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  
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 AUX ADM
SECRETARIA
ALCALDE

1 D F 16 6.875,40 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 CAP DE
COMUNICACIO

1 A E DIRECT. 30 11.993,46 AE J.ESPECIAL Llicenciat Ciencies Informació/
periodisme o equival.

 TECNIC DE
COMUNICACIO

1 C E 16 10.768,17 AE J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 SECRETARIA
TINENT
ALCALDE
TERRITORI

1 C E 16 5.913,11 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 SECRETARIA
ALCALDIA

1 C E 16 5.913,11 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 SECRETARIA
TINENT
ALCALDE
SERVEIS
PERSONALS

1 C E 16 5.913,11 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

ALCALDIA:
CALAFELL
RADIO

DIRECTOR
EMISORA

1 A/B/
C

L 20 5.124,80 AE J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
RÀDIO

5 D L 14 4.250,80 VII J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

ALCALDIA:
DEPARTAMENT
INFORMÀTIC

TECNIC
INFORMATIC

1 B F 20 18.869,98 AE J.ESPECIAL Diplomat
informàtica

 

 OPERADOR
INFORMÀTIC

1 D F 16 8.694,09 AE J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D F 13 4.250,80 AG J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

ALCALDIA
DEPARTAMENT
DE OFICINA
D'ATENCIÓ AL
CIUTADÀ

RESPONSABLE
DE OFICINA
D'ATENCIÓ AL
CIUTADÀ

1 C L 16 6.234,81 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

SECRETARIA
GENERAL:
DEPARTAMENT
DE SECRETARIA

SECRETARI
GENERAL

1 A F 27 29.361,23 AG HN
Secretari
superior

J.ORDINARIA FHCN  

 UNITAT
ADMINISTRATIV
A PRINCIPAL

1 C F 16 6.113,25 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

5 D F/L 13 4.250,80 AG / VII J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 AGUTZIL 4 E F 12 3.507,08 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

SECRETARIA
GENERAL:
SERVEIS
JURÍDICS

DIRECTOR
SERVEIS
JURIDICS

1 A F 27 22.778,96 AG J.ORDINARIA LLICENCIAT
DRET

 

INTERVENCIO INTERVENTOR 1 A F 27 29.361,23 AG HN
Interventor
superior

J.ORDINÀRIA FHCN  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D L 13 4.250,80 VII J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

TRESORERIA TRESORER 1 A F 20 12320,53 AG HN
Tresorer

J.ORDINÀRIA FHCN  

 RESPONSABLE
TRESORERIA

1 D F 13 8.296,54 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D F 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
DEPARTAMENT
DE RECURSOS
HUMANS

DIRECTOR RRHH 1 A/B F 27 22778,96 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 CAP NEGOCIAT
RRHH

1 C F 20 18.869,66 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

3 D F 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  
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AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
DEPARTAMENT
DE
CONTRACTACIÓ
I PATRIMONI

DIRECTOR
CONTRACTACIÓ
I PATRIMONI

1 A L 27 22.778,96 AG J.ORDINÀRIA LLCENCIAT DRET O
ECONÒMIQUES

 CAP NEGOCIAT
CONTRACTACIO
I PATRIMONI

1 C F 16 6.234,81 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

2 D F 13 4.250,80 AG  BÀSIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
SERVEIS
ECONOMICS:
DIRECCIÓ DE
SERVEIS

DIRECTOR
SERVEIS
ECONOMICS

1 A F 27 22.778,96 AGT J.ORDINÀRIA LLICENCIAT ECONÒMIQUES

 TAG SERVEIS
ECONOMICS

1 A F 26 22.502,86 AGT J.ORDINÀRIA LLICENCIAT ECONÒMIQUES

 CAP
COMPTABILITAT

1 C F 16 6.234,81 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUE GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

4 D F/l 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
SERVEIS
ECONÒMICS:
COMPRES

AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D F 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
SERVEIS
ECONÒMICS:GES
TIÓ
TRIBUTÀRIA:
RENDES

AUX GESTIÓ
TRIBUTÀRIA

1 D F 16 8.329,73 AG J.ORDINARIA BÀSIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

7 D F 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
SERVEIS
ECONÒMICS:

TECNIC GESTIO
TRIBUTARIA

1 C F 16 6.234,81 AG J.ORDINÀRIA BÀSIQUESGRUP  

GESTIÓ
TRIBUTÀRIA:
CADASTRE

 AUXILIAR
PLANIMETRIA

1 D L 13 9.163,85  J.ORDINÀRIA BÀSIQUESGRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

3 D F/L 13 4.250,80 AG/VII J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
DEPARTAMENT
DE PROMOCIÓ
ECONÒMICA I
TURISME

TÈCNIC DE
TURISME

2 B F/L 19 8.334,27 AG/II J.ESPECIAL DIPLOMATURA TURISME O
EQUIVALENT

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D F 14 4.250,80 AG J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 TÈCNIC COMERÇ 1 C F 16 6.234,81 AG J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

3 D L 14 4.250,80 VII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 RESPONSABLE
ADMINISTRATIU
MERCAT

1 D F 16 4.859,75 AG J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 CONSERJE 1 E L 12 3.507,08  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  
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 AUXILIAR DE
TURISME

3 D L 14 4.250,80 VII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP 1/3 JORNADA

 INFORMADORS
TURISTICS

4 D L 13 4.039,57  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 ENCARREGAT
MERCAT

1 D F 14 4.725,89 AE SE PO J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO MERCAT 1 E L 11 3.507,08  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
INTERNS:
DEPARTAMENT
DE TREBALL I
FOMENT DE
L'OCUPACIÓ

TÈCNIC EN
TREBALL

2 B L 19 8.334,27 II J.ORDINARIA LLICENCIAT CIENCIES SOCIALS O
TREBALLADOR SOCIAL O
EDUCADOR SOCIAL

 AGENT
DESENVOLUPA
MENT LOCAL

1 C L 16 8.989,54  J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 AUXILIAR ADM.
TREBALL

1 D F 13 4.250,80 VII J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
PERSONALS

DIRECTOR  DE
SERVEIS
PERSONALS

1 A E 27 22.778,96 AG J.ESPECIAL LLICENCIAT  

AREA DE
SERVEIS
PERSONALS:
DEPARTAMENT
DE CULTURA I
ENSENYAMENT

CAP NEGOCIAT
CULTURA I
ESPORTS

1 C F 16 6.234,81 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 RESPONSABLE
PATRIMONI
HISTORIC I
CULTURAL

1 A L 20 5.125,70 I J.ESPECIAL LLICENCIAT HISTÒRIA O
ARQUEOLOGIA

 RESPONSABLE
GESTIO ADM.
CEJ

1 D F 13 4.859,75 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 UNITAT
ADMINISTRATIV
A PRINCIPAL

1 C F 16 6.113,25 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 COORDINADOR
CULTURA

1 B F 21 7.739,32 AE J.ESPECIAL DIPLOMATURTA/MESTRATGE

 AUXILIAR
CULTURA

3 D F 13 4.250,80 AE AG/VII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 ENCARREGAT
EQUIPAMENTS

1 D L 18 8.947,06 VIII J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 OPERARI
MANTENIMENT I
CONTROL
EQUIPAMENTS

7 E F/L 11 3.507,08 AE SE
PO/VII

J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 BIDELL
CULTURA

1 E L 11 3.507,08 IX J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 COORDINADOR
EDUCATIU I DE
LLEURE

3 B L 19 5.125,70 VII J.ESPECIAL DIPLOMATURA/ MESTRATGE

 OFICIAL
SERVEIS
SOCIOCULTURA
LS

1 D L 13 4.725,89 VII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PROFESSOR
ARTS I IDIOMES
CAL BOLAVA

6  L  0,00  J.ESPECIAL LLICENCIAT
FILOLOGIA/MESTRATGE

 RESPONSABLE
ARXIU
MUNICIPAL I
MANTENIMENT

1 D F 13 4.250,80 AG J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 AUXILIAR
BIBLIOTECA

2 D L 13 4.250,80  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 AUXILIAR ADM. 1 D L 13 4.250,80   BASIQUES GRUP  
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AREA DE
SERVEIS
PERSONALS:
DEPARTAMENT
DE JOVENTUT

TECNIC EN
JOVENTUT

1 B F 19 7.741,30 AE J.ESPECIAL DIPLOMATURA/MESTRATGE

 AUXILIAR
JOVENTUT

1 D F 13 4.250,80 AE J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 MONITOR
SERVEIS
PERSONALS 1/2
JORNADA

1 D L 12 3.013,85  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP 1/2 JORNADA

 AREA DE
SERVEIS
PERSONALS:
DEPARTAMENT
D'ESPORTS

TÈCNIC
ESPORTS

1 B L 19 7.741,30 II J.ESPECIAL DIPLOMATURA/MESTRATGE

 SUPORT ADM.
ASP ESPORTS

1 D F 13 4.250,80 AG J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 OPERARI
MANTENIMENT
INSTLACIONS
ESPORTIVES

6 E F/L 11 3.507,08 AE SE PO /
IX

J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 OPERARI
MANTENIMENT
INSTLACIONS
ESPORTIVES
Pavelló segur

1 E L 11 5.344,98 IX J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP  

 MONITOR PR.
ESPORT

1 D L 12 3.013,85  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP 1/2 JORNADA

AREA DE
SERVEIS
PERSONALS:
DEPARTAMENT
DE SANITAT

TECNIC DE
SANITAT

1 A L 22 16.278,63 I J.ESPECIAL LLICENCIAT 1/3 JORNADA

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

1 D F/L 13 4.250,80 AG J.ORDINARIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
SERVEIS
PERSONALS:
DEPARTAMENT
DE GENT GRAN,
BENESTAR I
FAMILIA,
IGUALTAT

ASSISTENT
SOCIAL

3 B L 19 7.739,32 II J.ESPECIAL DIPLOMAT TREBALL
SOCIAL/ASSISTENT SOCIAL

 SUPORT ADM.
DIRECCIO

1 D F 14 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 EDUCADOR
SOCIAL

1 B L 19 7.739,32 II J.ESPECIAL DIPLOMAT TREBALL
SOCIAL/EDUCADOR SOCIAL

 MONITOR SERV.
PERSONALS

4 D L 12 3.373,29  J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 COORDINADOR
A
DINAMITZACIO
ESPORTIVA
SOCIAL

1 D L 12 8.731,98     

 MONITOR SERV.
PERSONALS

1 D L 12 3.013,88     

AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE VIA PÚBLICA

DIRECTOR VIA
PUBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA

1 C F 22 21051,81 AG J.ESPECIAL LLICENCIAT  

 CAP NEGOCIAT 1 C F 20 18.869,66 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 UNITAT
ADMINISTRATIV
A PRINCIPAL

1 C F 16 6.113,25 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 AUXILIAR
ADMINISTRATIU

5 D F/l 13 4.250,80 AG/VII J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 INSPECTOR V.P. 1 D F 14 4.042,20   BASIQUES GRUP  
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AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE VIA PÚBLICA
BRIGADA I
TRANSPORTS

SUPORT
ADMINISTRATIU

1 D F 13 4.250,80 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 CAP BRIGADA
MUNICIPAL

1 D L 18 16278,63 II J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 1 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

COLLA 1:
SENYALITZACIÓ
I VIA PÚBLICA

CAP DE COLLA 1 D L 16 5.285,52 IV J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 2 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 1 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

COLLA 2 CAP DE COLLA 1 D L  16 5.285,52 IV J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 1 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 2ª 1 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 3 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

COLLA 3 CAP DE COLLA 1 D L 16 5.285,52 IV J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 4 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 1 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

COLLA 4 CAP DE COLLA 1 D L 16 5.285,52 IV J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 3 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 8 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

CEMENTIRI OFICIAL 1ª 2 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 2ª 1 D L 12 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 1 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

COLLA 5:
PINTURA

CAP DE COLLA 1 D L 16 5.285,52 IV J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 OFICIAL 1ª 1 D L 14 4.725,89 VIII J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PINTOR
RETOLADOR

1 D F 14 4.725,89 AE SE PO J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

 PEO 2 E L 11 3.507,08 X J.ESPECIAL BASIQUES GRUP  

AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE SEGURETAT
CIUTADANA:
POLICIA LOCAL

INSPECTOR 1 B F 24 26483,47 AE SE PL J.ESPECIAL TITULACIÓ LLEI
16/91

Quadrant especial

SOSTINSPECTOR 2 C F 22 21.051,81 AE SE PL J.ESPECIAL TITULACIÓ LLEI
16/91

Quadrant especial

 SERGENT 3 C F 20 21.051,81 AE SE PL J.SPECIAL TITULACIÓ LLEI
16/91

Quadrant especial

 CAPORAL 9 D F 18 11.365,53 AE SE PL J.ESPECIAL TITULACIÓ LLEI
16/91

Quadrant especial

 AGENT 53 D F 16 8.694,09 AE SE PL J.ESPECIAL TITULACIÓ LLEI
16/91

Quadrant especial

AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE SEGURETAT
CIUTADANA:
POLICIA
LOCAL:UNITAT
FORESTAL

AGENT RURAL 1 E F 11 3.102,94 AE SE PL J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP Quadrant especial
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AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE SEGURETAT
DE PROTECCIÓ
CIVIL

CAP DE
PROTECCIÓ
CIVIL

1 C F 22 21051,81 AE SE PL J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP Quadrant especial

AREA DE VIA
PÚBLICA I
SEGURETAT
CIUTADANA:
DEPARTAMENT
DE SEGURETAT
DE PROTECCIÓ
CIVIL

AGENT
PROTECCIÓ
CIVIL

1 D L 14 4.725,89 AE SE PL J.ESPECIAL BÀSIQUES GRUP Quadrant especial

AREA DE
TERRITORI:
DEPARTAMENT
DE URBANISME

DIRECTOR DE
SERVEIS
D'URBANISME

1 A F 27 22.778,96 AG J.ORDINÀRIA LLICENCIAT
ARQUITECTURA,
DRET O
ECONÒMIQUES

ASSESSOR
JURÍDIC OBRES

 RESPONSABLE
OF ADM

1 C F 16 6.234,81 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 INSPECTOR 2 D L 14 4.042,20  J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
TERRITORI:
DEPARTAMENT
DE URBANISME:
PLANEJAMENT

TECNIC
PLANEJAMENT
URBANISTIC

1 A F 26 22.778,96 AE ETS J.ORDINÀRIA DIRECCIÓ D'OBRES

 SUPORT
ADMINISTRATIU

2 D F 13 4.859,75 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 DELINIANT 1 C F 16 6.442,44 AE ET GM J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
TERRITORI:
DEPARTAMENT
DE URBANISME:
LLICÈNCIES I
ACTIVITATS,
DISCIPLINA,
OBRA PÚBLICA I
URBANITZACIO
NS

CAP UNITAT
LLICÈNCIES

1 A F 22 16.278,63 AE ETS J.ORDINÀRIA LLICECIAT ARQUITECTURA

 TÈCNIC
LLICÈNCIES

1 B F 19 11.347,80 AE ET GM J.ORDINÀRIA DIPLOMATURA
ENGINYERIA
TÈCNICA

DIRECCIÓ
D'OBRES

 TÈCNIC
DISCIPLINA
URBANISTICA

1 B F 19 11.347,80 AE ET GM J.ORDINÀRIA DIPLOMATURA
ARQUITECTE
TÈCNIC

DIRECCIÓ
D'OBRES

 TÈCNIC OBRA
PUBLICA

1 B L 19 7.741,34 II J.ESPECIAL DIPLOMATURA ARQUITECTE
TÈCNIC, ENGINYER TÈCNIC

 UNITAT
ADMINISTRATIV
A PRINCIPAL

1 C F 16 6.113,25 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 SUPORT
ADMINISTRATIU

4 D F/L 13/
14

4.250,80 AG/VII J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

 CONSERGE 1 E L 11 3.507,08  J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  

AREA DE
TERRITORI:
DEPARTAMENT
DE MEDI
AMBIENT
SERVEIS I
HABITATGE

DIRECTOR MEDI
AMBIENT,
SERVEIS I
HABITATGE

1 A E 27 22.778,96   LLICENCIAT  

 TECNIC MEDI
AMBIENT

1 A L 22 16.278,63 I J.ORDINÀRIA LLICENCIAT  

 INSPECTOR 2 D L 14 4.042,20  J.ORIDNÀRIA BASIQUES GRUP  

 SUPORT MEDI
AMBIENT

1 D F 13 4.859,75 AG J.ORDINÀRIA BASIQUES GRUP  
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QUART.- Aprovar inicialment la relació de llocs de treball del Patronat Municipal del Castell, la qual
quedarà confeccionada en efectes 1 de gener de 2006 de la següent manera:

PATRONAT
CASTELL

DENOMINACIÓ PLAC
ES

GRU
P

RÈGI
M

COMPL
ESPECÍFIC

ESCA
LA

JORNADA REQUISITS
TITULACIÓ

TÈCNIC CONJUNT HISTÒRIC
CULTURAL

1 A L 5.125,70 AG J..ESPECIA
L

LLICENCIAT
HISTÒRIA O
ARQUEOLOGIA

AUXILIAR ADMINISTRATIU 1 D L 4.250,79 AG J.ESPECIAL GRADUAT
ESCOLAR, FPI O
EQUIV.

CINQUÈ.- Definir les funcions i règim retributiu, de la plaça de nova creació de personal eventual:

Denominació: Director Executiu
Reserva: Personal eventual directiu
Grup: A
Nivell: 30
C. Específic: 30.000,83 €
C. Productivitat: 9.804,20 €
Dedicació: Jornada complerta
Àmbit de direcció: Tots les àrees
Funcions genèriques: Amb dependència orgànica de la Junta de Govern Local,
té assignades les següents funcions:

 Gestionar situacions específiques que impliquen diversos agents.
 Impulsar la consecució dels objectius fixats per la Junta de Govern.
 Qualsevol altra funció que li encomani la Junta de Govern.

 
 SISÈ.- Definir les funcions i règim retributiu, de les places convertides de personal eventual
d’assessorament a personal eventual directiu:
 

 Denominació: Coordinador àrees
 Reserva: Personal eventual directiu
 Grup: A
 Nivell: 30
 C. Específic: 30.000,83 €
 C. Productivitat: 9.804,20 €
 Dedicació: Jornada complerta
 Àmbit de direcció: Tots les àrees
 Funcions genèriques: Amb dependència orgànica de la Junta de Govern, té

assignades les següents funcions:
 Coordinar diferents departaments en situacions en que la

complexitat del servei ho requereixi.
 Seguiment i avaluació de les activitats de l’Ajuntament.
 Qualsevol altra funció que li encomani la Junta de Govern.

 
 Denominació: Director programes alcaldia

 Reserva: Personal eventual directiu
 Grup: C
 Nivell: 16
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 C. Específic: 24.855,68 €
 C. Productivitat: 8.122,78 €
 Dedicació: Jornada complerta
 Àmbit de direcció: Departament alcaldia
 Funcions genèriques: Amb dependència orgànica de l’Alcalde, té assignades les

següents funcions:
 Direcció del departament d’alcaldia.
 Impulsar les activitats que comporta cada programa.
 Avaluació dels programes realitzats i elaboració de propostes.

SETÈ.- Definir les funcions i règim retributiu, de les places eventuals amb modificació:

Denominació: Secretària Alcaldia
Reserva: Personal eventual
Grup: C
Nivell: 19
C. Específic: 5.913,11 €
C. Productivitat: 1.932,40 €
Dedicació: Jornada complerta
Funcions genèriques: Té assignades tasques de suport administratiu i de
confiança seguint les instruccions directes de l’Alcalde.

VUITÈ.- La forma de provisió dels llocs de treball per als Grups A, B, i llocs de treball singularitzats,
serà el de lliure designació, i per als Grups  C, D i E, serà el de oposició, concurs o concurs-oposició.

NOVÈ.- Determinar els efectes econòmics resultants de la present aprovació de la relació de llocs de
treball amb efectes 1 de gener de 2006 al personal en situació d’alta a la data de l’aprovació definitiva de
la plantilla.

DESÈ.- Donar compte d'aquest acord, als Departaments de Secretaria, Recursos Humans, Intervenció i
Tresoreria Municipals, al CUP,  així com, a la Gestoria que porta els assumptes de personal, J. OLANO I
ASSOCIATS, S.L., pel seu coneixement i als efectes escaients.

ONZÈ.- Exposar al públic l'expedient de modificació de plantilla pel termini de quinze dies, per
publicació al BOP de Tarragona i DOGC, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar
reclamacions, entenent-se aprovat definitivament si no n'hi haguessin.

DOTZÈ.- Trametre una còpia certificada de la plantilla a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat de
Catalunya

4. PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DEL RÈGIM DE DEDICACIONS I RETRIBUCIONS
O INDEMNITZACIONS DELS MEMBRES DE LA CORPORACIÓ

Vist que per acord plenari extraordinari de data 24 d’octubre de 2005, va ser proclamat Alcalde i va
acceptar el càrrec el Sr. Joan Olivella i Ricart.

Atès que, per Decret d’Alcaldia núm. 2005/4525 de 27 d’octubre, es va determinar l’organigrama polític
municipal i delegació d’atribucions genèriques als regidors, per Decret d’Alcaldia núm. 2005/4526 de
data 27 d’octubre, es va nomenar els tinents d’Alcalde, i que, per Decret d’Alcaldia núm. 2005/4527, es
va constituïr la Junta de Govern Local d’aquest Ajuntament.
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Atès que en data 11 de novembre de dos mil cinc s’adoptà un nou acord d’aprovació del Règim de
dedicacions i retribucions dels membres de la corporació.

Una vegada estudiat el règim de dedicacions actual dels membres electes de la corporació i atès que es
considera necessària la seva modificació.

Vist el que disposa l’article 75 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril i l’article 166 del D.L 2/2003 de 24 d’abril
pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local, en relació a les retribucions dels
càrrecs electes.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme amb els vots favorables
d'ADMC, CIU i PPC i l'abstenció del PSC-PM proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent
acord:

PRIMER: Modificar els bàrems del règim de dedicacions i les percepcions econòmiques, d’acord amb
els següents càrrecs:

Percepcions econòmiques Alcalde de la Corporació.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100                      68.000,00

Parcial 2 95                      64.600,00
3 90                      61.200,00
4 85                      57.800,00
5 80                      54.400,00
6 75                      51.000,00
7 70                      47.600,00
8 65                      44.200,00
9 60                      40.800,00

10 55                      37.400,00
11 50                      34.000,00
12 45                      30.600,00
13 40                      27.200,00
14 35                      23.800,00
15 30                      20.400,00
16 25                      17.000,00

Percepcions econòmiques Tinent Alcalde.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100                      49.866,31

Parcial 2 95                      47.372,99
3 90                      44.879,68
4 85                      42.386,36
5 80                      39.893,05
6 75                      37.399,73
7 70                      34.906,42
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8 65                      32.413,10
9 60                      29.919,79

10 55                      27.426,47
11 50                      24.933,16
12 45                      22.439,84
13 40                      19.946,52
14 35                      17.453,21
15 30                      14.959,89
16 25                      12.466,58

Percepcions económiques Regidor Delegat.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100                      47.241,76

Parcial 2 95                      44.879,67
3 90                      42.517,58
4 85                      40.155,50
5 80                      37.793,41
6 75                      35.431,32
7 70                      33.069,23
8 65                      30.707,14
9 60                      28.345,06

10 55                      25.982,97
11 50                      23.620,88
12 45                      21.258,79
13 40                      18.896,70
14 35                      16.534,62
15 30                      14.172,53
16 25                      11.810,44

SEGON: Modificar les dedicacions dels càrrecs electes seguents:

A. ALCALDE

Alcalde, Sr. Joan Olivella i Ricart : Dedicació parcial nivell 5.

B. TINENTS D’ALCALDE

1.       Tinent d’Alcalde de Serveis Interns i Promoció Econòmica, Sr Joan Maria Triadó: Dedicació
parcial Nivell 2.
2. Tinent d’Alcalde de Serveis Personals, Sr. Miquel Roso i Claver: Dedicació exclusiva.
3. Tinent d’Alcalde de Mobilitat i Seguretat Ciutadana: Dedicació Parcial Nivell 3.

C. REGIDORS DELEGATS

1. Sr. Joaquin Ojeda i Vivas: Dedicació parcial Nivell 2
2. Sra. Sandra Bou Vera: Dedicació parcial Nivell 5
3. Sra. Sandra Suàrez Plana: Dedicació parcial Nivell 5
4. Sra. Ramona Torrico Garcia : Dedicació parcial Nivell 7.
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D. PORTAVEUS SENSE RESPONSABILITAT DE GESTIÓ.

Els Portaveus sense responsabilitat de gestió, la dedicació parcial tindrà un nivell únic, corresponent a la
dedicació necessària per assistir com a Portaveus en representació dels seus Grups Municipals.

Jordi Alcaraz Carrillo: Dedicació Parcial única 17.889 euros
Jacob Balaguer Mestre : Dedicació Parcial única 17.889 euros.

E. REGIDORS SENSE RESPONSABILITAT DE GESTIÓ

Els Regidors sense responsabilitat de gestió, la dedicació parcial tindrà un nivell únic, corresponent a la
dedicació necessària per assistir als órgans col·legiats d’on son membres.

Yolanda Almagro Cardenete: Dedicació Parcial única 8.944.32 euros.
Ramon Ferre Solé : Dedicació Parcial única  8.944,32 euros.
Maria Josepa Sans Olmedo: Dedicació Parcial única 8.944,32 euros.

Tots aquells membres de la Corporació que vulguin acollir-se al sistema d’indemnitzacions per
assistència, ho poden fer lliurement, d’acord amb els barems que s’acordin en aquest concepte.

El reconeixement de dedicació exclusiva suposarà la dedicació plena del regidor o de la regidors a les
tasques municipals que li siguin encomenades durant un temps no inferior a l’exigit a un funcionari amb
plena dedicació.

TERCER: Les quantitats que percebran els membres de la corporació en concepte d’indemnitzacions per
assistència seran d’acord amb el següent:

Indemnitzacions per assistència a Òrgans Col·legiats:

Òrgan Col·legiat Import
Ple       330,00
Junta de Govern Local       231,00
Junta de Portaveus       214,50
Comissió Informativa       143,50
Altres Comissions       132,00

Els límits màxims anuals per tots els conceptes abans esmentats:

Amb responsabilitat de gestió Import
Alcalde 28.000,00
Tinent d'Alcalde 25.200,00
Portaveu 25.200,00
Regidor 16.800,00
Sense responsabilitat de gestió  Import
Portaveu   17.889,00
Regidor     8.944,32
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QUART.- Els imports que consten als punts primer, segon i tercer d'aquest acord, s'actualitzaran cada any
en el mateix percentatge que s'estableixi per als augments salarials del personal funcionari i laboral
d'aquest Ajuntament.

CINQUÈ.- Publicar de forma íntegra el present acord en el utlletí Oficial de la Província i al taulell
d’anuncis de la corporació. Els efectes d’aquest acord seran de data 1 de febrer de 2006.

SISÈ.- Notificar als interessats, Intervenció i Tresoreria Municipals i als diferents grups polítics

Sr. Triadó: en tot cas és la regularització envers al nou Cartipàs i l’estructura que pren l’ajuntament amb
la creació de diferents comissions i posar al corrent, el que eren les quantitats a percebre per cada regidor
o membre de la Corporació.

Sr. Robert: gràcies sr. Alcalde, si em deixa disposar del temps d’ells, no. serè breu en aquest punt. Sr.
Alcalde, jo començaré aquest punt, perquè crec que és el suficientment important, més del que aquí
sembla, amb una sorpresa que no tenia previst dir. He escoltat a la sra. Secretaria quan llegia l’acord, que
deia els sous que cobraran, teòricament, els membres de l’oposició, no he sentit en cap moment els sous
que cobraran els regidors de l’equip de govern.

Sra. Secretaria: es pot especificar si es vol, era per no llegir tots els quadres, però hi són.

Sr. Robert: ja ho sé que es pot especificar, per això li dic, jo crec que hauria de llegir el percentatge que
cobra cada regidor de dedicació i l’import que li comporta anualment.

Sr. Olivella: si ho vols llegir, sra. Secretaria, no hi ha cap problema. Val, doncs ho preparem, si de cas,
Joan Carles fes el discurs i després ho llegim.

Sr. Robert: no és un discurs,

Sr. Olivella: perdona, el que sigui, la teva ponència, la teva exposició

Sr. Robert: si vol ho llegeixo jo.

Sr. Olivella: vostè digui el que vulgui, el que passa és que té el temps que té i m’ha dit que seria breu, li
agrairia i escolta’m siguem concrets, si us plau.

Sr. Robert: sr. Alcalde, jo volia començar la meva intervenció recordant que vostè va prendre possessió
de l’alcaldia el 24 d’octubre de l’any passat i el dia 27 d’octubre és va determinar l’organigrama
municipal. I ara, amb una altra sorpresa, com la que he manifestat abans, resulta que una de les primeres
determinacions que vostè pren, com a nou alcalde és pujar-se els sous. Dius, determinacions immediates,
vinga, pugem-nos els sous. Déu ni do, sr. Alcalde, moltes revistes i molt info no sé que, però la qüestió és
pujar els sous. Jo els hi vull fer memòria de què al 2003, vostés ja es van a pujar els sous un 14%, no sé si
se’n recorden, a la darrera comissió informativa ens van dir que ara se’l pujaven aproximadament un
10%, però si donem un cop d’ull, amb una mica de profunditat al tema aquest, la qüestió és que ens
donem compta de què vers al 2005 vostés es pugen els sous vora el 29%, més el 14% del 2003, és un
40%. Això està reflexat al pressupost, no és que m’ho inventi jo, no és un discurs polític, això són
números, són números sr. Alcalde, però pel que veig sembla que vostè no els portava. També podem
observar, que l’equip de govern, ara actualment, abans eren dos, ara només hi ha un membre que cobra
per assistències, que és el sr. Parera, de fet jo aquí voldria dir-li que és normal, que sigui l’únic que queda
per la situació personal en qüestió laboral que té, sinó jo crec que l’hagués vist a la taula de dalt, cobrant
els salaris que ara ens dirà la secretaria que vostés cobraran.

Parlant del sr. Parera, on està aquell regidor famós que quan va prendre possessió de l’alcaldia, no sé en
quina època era, inclús va sortir en un programa a la ràdio, del sr. Gabilondo, dient que era el que s’havia
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baixat el sou, que tot ho feia pel poble, que ell treballava pel poble i no pels calés, la qüestió, 40%
d’augment els sous de l’equip de govern.

Per vestir el sant ara, vostés han creat 3 grups: alcalde, tinent d’alcalde i regidor i per fer una cosa més
concreta, sr. Alcalde, hi ha unes curiositats en aquests grups. Començaré per vostè, abans vostè cobrava
per assistències amb un import que si convé ja el direm i ara cobra per dedicació del 80%, la qüestió sr.
Alcalde, és que cobra el doble ara que abans, pots dir: bé, és que soc l’alcalde. 80% de dedicació, sembla
que té una altra dedicació externa al 50%, 80 a l’ajuntament més 50 a l’externa, això dóna 130, jo crec
que aquí s’ha pujat el sou descaradament, dient, bé jo vull cobrar tant i a mi m’importa un rave, això com
funciona i com va. Jo, sr. Alcalde, per acabar la seva persona, només li voldria dir que com podem deixar
un pressupost d’aquesta magnitud, de la que s’ha parlat àmpliament abans, com podem deixar aquest
pressupost en mans d’un alcalde que només es dedica un 80% al seu municipi, aquesta és l'única cosa que
em queda respecte al seu sou.

En quant al regidor de règim intern, el sr. Triadó, al 2005 com alcalde cobrava uns 43 mil i pico d’euros
amb una dedicació del 80% i ara com a regidor, cobra 47 mil i pico d’euros, ho sigui, cobra més com a
regidor, com a tinent d’alcalde que com quan era alcalde, és que això, com pot ser això? Quan sóc
alcalde, cobro tant, i ara que sóc tinent d’alcalde, cobro més, m’agrada més ser tinent d’alcalde. És que
s’hi dedica més ara, sr. Triadó, que quan era alcalde? Per això li paguen més?

Sr. Olivella:sr. Joan Carles, li agrairia que s’atengués al temps, em sembla molt interessant el que està
dient, però vagi al gra, si us plau. És que sinó estarem fins a la nit. És molt interessant, digui el que cregui
que ha de dir però digui-ho més ràpid.

Sr. Robert: en quant al sr. Roso, sr. Alcalde, continua cobrant el 100%, ara s’han augmentat el 23% el
sou. El sr. Vaquè continua amb la seva dedicació com a tinent d’alcalde, però també s’ha pujat el 23% el
sou i curiosament cobra igual que un regidor que no és tinent d’alcalde, quan ell és tinent d’alcalde, ho
sigui que els sous aquí semblen que s’han posat, “yo cobraré tanto, yo cobraré tanto, és igual ser teniente
de alcalde, que no”. La sra. Sandra Bou i la sra. Sandra Suarez, aquestes senyores van de la maneta,
continuen amb un 80% de dedicació, però també s’han augmentat el sou un 16% i el cas que ve ara, que
és el de la sra. Torrico, aquest cas és molt curiós, jo no conec ningú, que dient tant poques coses, hagi
aconseguit tant, aquesta senyora passa del 60% de dedicació al 70% i l’augment és molt o poc, el 35%, li
han augmentat el 35%, una persona que no sé ni la veu que té, “las mata callando”. Per acabar, sr. Alcalde

Sr. Olivella: li agrairia que les floritures, ja sé que queden molt bé, però aquí no l’examinem.

Sr. Robert: falta un regidor, que és el meu amic, sr. Joaquin Ojeda, aquest si que ha aconseguit un premi,
aquest si, perquè aquest protesta, com que protesta, sense ser tinent d’alcalde, a cobrar igual que el tinent
d’alcalde de Via Pública, la qüestió un 26% d’augment del sou. Sr. Josep Parera, vostè ja he parlat, no sé
li aniria bé trucar al sr. Gabilondo i dir-li el que acaba de fer vostè amb el seu salari, també se l’ha pujat
bastant i en quant a l’oposició, pugen el 19%, ara per acabar, sr. Alcalde, definitivament, espero que
donin els salaris que vostés cobraran en xifres i ja els hi dic, que al nostre grup no se’ls acudeixi tocar ni
un euro, amb mi i a la resta del meu grup, si us plau, ni toquin el que percebem de l’ajuntament, ja ho
tenim, no necessitem més, no ens toquin el salari a nosaltres, vostés pugin el que creguin que s’hagin de
pujar, nosaltres ja els criticarem i crec que tot el poble també, però a nosaltres no ens toquin els salaris, si
us plau, i que sàpiga tothom els salaris que cobren i la sra. Secretaria, si us plau que els digui.

Sra. Secretaria: en primer lloc no s’ha llegit, però no per cap tema de què no es volgués llegir,
evidentment.

La sra. Secretaria llegeix les retribucions dels membres de la corporació, que són les següents:

Alcalde, nivell 5 - 54.400€
Sr.Joan Mª Triadó, nivell 2 – 47.372,99€
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Sr.Miquel Roso i Claver, dedicació exclusiva – 49866,31€
Sr.Enric Vaquè i Font, nivell 3 – 44.879,68 €
Sr. Joaquin Ojeda i Vivas, nivell 2 – 44.879,67 €
Sra. Sandra Suarez i Plana, nivell 5 – 37.793,41€
Sra. Sandra Bou i Vera, nivell 5 – 37.793,41€
Sra. Ramona Torrico Garcia, nivell 7 – 33.069,23€

Sr. Olivella: molt bé, moltes gràcies. De tota manera, si us plau. Per tancar el tema abans de passar a la
votació. De tota manera jo demanaria el màxim de tranquil·litat i pensem que ens estan observant tota la
gent i que aquí no venim a fer demagògia ni venim a fer històries estranyes, perquè en definitiva el que
estem és desprestigiant sempre el que és la política. Digui, sr. Alcaraz.

Sr. Alcaraz: Jacob, parles tu o ho faig jo.

Sr. Balaguer: és igual, perquè em sembla que coincidirem amb això i direm al mateix.

Sr. Alcaraz: avui, ens hem convidat a un cafè, … a veure, jo pensava que havíem fet un acord polític i de
totes les forces polítiques que ara comentàvem amb Esquerra Republicana, deixant de banda això, només
vull fer un comentari, perquè jo recordo que vaig estar 3 anys amb dedicació exclusiva en aquest
ajuntament, cobrava de les antigues en brut, sis milions i mig a l’any, això equivaldria a uns 36.000 euros,
suposo, en nét cobrava bastant menys, lògicament, i a sobre el 10% s’ho quedava el partit, coses que
cadascú fa o si vol. I recordo que hi havia dos regidors amb dedicació exclusiva, el regidor que avui és
alcalde que cobrava el mateix que jo, lògicament, els dos érem tinents d’alcalde i teníem el mateix grau
de responsabilitat i segurament les mateixes 13, 14, 15 i 16 i 18 hores diàries. La següent legislatura hi
van haver altres governs i van posar-se el sou que van considerar i l’oposició també va criticar, perquè les
pujades van ser importants i cada legislatura, les pujades són importants, jo ho dic, no penso renunciar ni
a un euro d’allò que em correspongui per llei, i ho dic perquè no crec que sigui un problema de dignitat,
sinó un problema de què vam entrar equips de govern, després de mocions de censura i tothom cap a baix
els salaris. Cadascú sap el seu temps, el que val i valora i si tinguéssim que començar a anar per aquestes
actituds també diríem: escolti, a veure tots els que hem intervingut en tota la recuperació del solar de Mas
Mel, que han estat 1500 milions de pessetes per l’ajuntament, pel poble, que ens toca alguna cosa? Home,
no crec que haguem d’anar per a qui tampoc, “ni lo uno ni lo otro”, jo demano seriositat, és a dir, jo sé el
que cobraven en el seu dia, el que cobrem ara, no em sembla bé que només es llegeixin uns i els altres no,
és a dir, jo crec que la gent ha de saber el que cobrem tots i després cadascú valorarà si els 44 mil o als 54
mil o els 17 mil, són correctes, per la tasca que fa cada regidor o no, això és públic, que l’equip de govern
considera que ha de posar-se les retribucions que es posa, escolti, jo no li penso criticar, jo crec que ja
hem caigut prou vegades amb aquest parany, ara que sigui públic, i al 2007 quan arribin les eleccions, a
un li diran, tu has cobrat això i no has fet res, i tu has cobrat allò i has fet molt, o tu no has cobrat res i has
fet molt i tu no has cobrat res i no has fet res. Jo crec que és el poble el que ens ha de jutjar i jo demanaria
que aquest tema sigui constantment públic i que cada any fem-ho públic i que es jutgi el que cadascú
cobra, ara jo crec que, no hem de tornar a discutir això, jo vaig patir en les meves carns la crítica que se’m
va fer en el seu dia, amb 14, 15, 16 i 17 hores, les que calguessin com passava amb el Joan Olivella, jo,
que vol que li digui, sr. Alcalde, jo no penso renunciar ni a un euro, si la pujada del IPC que s’ha fet és el
tant per cent que ha marcat l’Estat i la regularització que s’ha fet, escolti, les hores que passem, les
passem, perquè volem, lògicament però l’idiota, no crec que ho haguem de fer ningú, però també recordo
a totes les forces polítiques perquè m’agradaria, perquè clar, avui és així, però d’aquí a un any i mig,
potser al revés, igual jo no hi seré, però ja demanaria que aquestes qüestions fem-les públiques, i ja es
valorarà, si un cobra de més o no cobra de menys, crec que no cal dir-ho, ja sabem quins regidors de
l’equip de govern, funcionen millor o que no funcionen tan bé, crec que no cal ni dir-ho, cadascú amb la
seva consciència del que cobra, les hores que passa, la tasca que fa i el que fa amb el seu càrrec, jo crec
que passa per qui i perquè tots aquests senyors que estan aquí i els senyors que estan a baix, que estan al
municipi i els que estan treballant forà del municipi, però viuen a Calafell, jutgin a tothom quan arribi el
moment d’aquí a un any i mig.
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Sr. Olivella: molt bé, sr. Triadó

Sr. Triadó: bé, en tot cas, si que m’agradaria, per ratificar una mica les paraules del Jordi Alcaraz, perquè
de fet és així, i alguna de les expressions que ha utilitzat ell, podia utilitzar perfectament jo, que hi ha
coses que en política no serveixen, perquè si que és cert que estem aquí per gust, però també estem per
rebre crítiques, per treballar més hores de les que ens correspon, moltes més, que no tenim dissabtes ni
diumenges, però tot això és voluntàriament, però que això si afegeixi la crítica que intenten fer des de
l’oposició, quan ells, des de l’oposició van fer exactament el que pertocava, doncs em sembla, més que
ridícul, hipòcrita, quan a l’any 2000 l’oposició estava cobrant 39 mil euros una persona, parlem del 2000,
ara critiquen i em poso jo com exemple, perquè no vull parlar dels meus companys, el 2003 cobrava 43
mil euros amb dedicació del 80% i que això de la dedicació, són simples números, perquè els que em
coneixen ja saben que des de què m’aixeco fins que me’n vaig a dormir, no sé mai l’hora que vaig a
dormir, estic en funció del poble, dissabtes i diumenges, i he dit que em poso jo com exemple, suposo que
els demés poden parlar igual, que al 2004, es va cobrar exactament el mateix i que al 2005 amb una
estructuració que hi ha de l’ajuntament i de funcions, i que com molt bé deia, la intervenció del grup
socialista, el Joan Carles, doncs jo faré les tasques que feia la secretaria i me l’estalvio, que també això no
es valora i també es podria valorar i com jo, es troben pràcticament tots els regidors, que absorbim més
tasques,  perquè també la població creix, i per tant, l’alcalde té més feina, té que anar a més llocs, té que
representar més al municipi, el fons, el que hem de valorar és si la funció que fa l’alcalde, que fan els
regidors, és la que correspon i és bona i que les crítiques en tot cas, ja les faran els ciutadans quan tinguin
que tirar la seva papereta a l’urna. Però en tot cas, el que si que dic, que si hi ha algú lliure que tiri la
primera pedra. Que em penso que ningú que estem posats en la política, ni que estem a nivell municipal,
ni a nivell autonòmic ni a nivell nacional, ningú intenta fer més del que li pertoca, sinó allò que la llei li
contempla i que pot fer, i que molts, nosaltres mateixos, estem molt per sota del que la llei i
l’administració pública catalana regularitza mitjançant l’acord de l’associació i la federació catalana de
municipis que podrien cobrar els que fan una funció pública com ara nosaltres, per tant, utilitzar això per
veure si es fereix i si s’incideix en la població per anar en contra d’aquell o l’altre polític, em sembla que
és una manca d’ètica i una manca de respecte a la pròpia professió, moltes gràcies.

Sr. Roso: per donar una dada únicament, però també perquè quedi constància, perquè es pregunta sovint
quan cobra el sr. Parera, doncs amb l’acord que avui prendrem, cobra un màxim faci el que faci, i
m’agradaria que quedés ben clar, faci el que faci, i en fa molt, repeteixo, anualment màxim pot cobrar
25000 euros i evidentment amb els impostos i descomptes. Que quedi ben clar.

Sr. Sànchez: A veure, jo crec que s’ha de criticar el que es pugui criticar i evidentment, estem a l’oposició
i hem de criticar allò que creiem que l’acció de govern fa malament, nosaltres entendríem un equip de
govern format per Agrupació Democràtica i Convergència i Unió, que al principi del seu mandat haurien
tingut clar el cartipàs, haurien tingut clar quina feina ha de fer cadascú, haurien tingut clar qui serà el
responsable de cada àrea i haurien tingut clar quin és el sou que per aquesta dedicació creuen que han de
cobrar. Això no ha estat així, és la primera vegada en 25 anys de democràcia que s’apugen els sous un
equip de govern, dues vegades. Ho és que no volen que ho critiquem? I això no és fer demagògia, en la
mateixa legislatura han pujat el sou 2 cops, però el que és sagnant és que del que queda d’aquest mandat
comencin vostés a reestructurar àrees per desavinences entre vostés i com que estem a l’oposició, ho hem
de dir, perquè sinó faltaríem a la nostra feina, que és dir com funcionen o és que pretenen que estiguem
callats? Ja ho han fet amb Calafell Ràdio. Tot el que estem dient aquí només ho poden sentir aquests
ciutadans que han vingut a fer l’esforç d’estar aquí a la sala, però la resta del municipi, hi ha una censura
brutal, que en democràcia això no l’honora, sr. Joan Olivella i amb el canvi d’alcalde, vostè podria haver
produït aquí també, una sensibilitat diferent que no està demostrant, per tant, anem amb els peus ben
posats per endavant i quan una persona fa el gest en una emissora d’àmbit nacional, que ja ho ha dit el
meu company, amb un locutor conegut, trucant que vol sortir per l’audiència per manifestar que els sous
se’l rebaixen per fer coses pel poble, és que en aquell moment, a què jugava?
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I s’ha de dir sr. Roso, que el sr. Parera, ja em pot mirar, si us plau, què el sr. Parera, gràcies a la política i
que el vaig anar a buscar un servidor, per la política, i ojalà m’hagués caigut de cap, doncs aquell
senyor,…

Sr. Roso: home això em sembla una mica greu

Sr. Sànchez: de greu no, ojalà jo m’hagués caigut de cap, m’ha escoltat bé, jo.

Sr. Olivella: sr. Jordi, si us plau

Sr. Sànchez:acabo, i el sr. Parera, no només cobra el sou de l’ajuntament, sr. Roso, sinó que gràcies a
estar a la política també cobra diners en el Consell Comarcal, sumi’ls i ha col·locat a la seva filla al
Consell Comarcal, sumi-ho.

Sr. Roso: aquí també hi ha una regidora que treballa en un altre ajuntament, …

Sr. Sànchez: no, no, no

Sr. Roso: no entrem amb això,

Sr. Olivella: sr. Jordi Sànchez, has acabat?

Sr. Sànchez: no s’ha acabat, no he acabat. Escolti, que només vostè engega el rellotge pels regidors i per
vostè no l’engega. Sigui democràtic, engegui’l també per vostè. Vostè no engega el rellotge quan vostè
parla, per què  ho fa això? Home, per tant, em sembla que el que jo estic dient, ho han d’aguantar, aquesta
crítica, que això és ser democràtic, aguantar la crítica, amb tot el respecte, aguantar la crítica, i la crítica
és que en un mandat, en una sola legislatura vostés s’apugen el sou dues vegades.

Sr. Olivella: molt bé, està entès, per tant, s’ha acabat i si vol farem el que calgui, però s’ha acabat, aquí no
venim a desqualificar, s’ha acabat, no permetre que faci el que ha fet sempre, no ho permetré. I avui aquí
hi ha un munt de públic, vull que vegin que realment vostè no vol jugar mai a les regles del joc que es
plantegen i que marca l’alcalde, tothom ha parlat tranquil·lament,

Sr. Sànchez: el que passa és que els hi fa mal quan parlo, per això em talla.

Sr. Olivella: no, el tallo, el tallo, perquè vostè sempre vol trencar les regles del joc i per tant, …

Sr. Sànchez: no vull que em prenguin el pèl, sr. Olivella, ja li he dit moltes vegades això.

Sr. Olivella: ara em toca a mi parlar seguint les regles del joc, i vull també parlar i ho parlaré
tranquil·lament com tothom, vostè no m’ha de dir el que he de fer, em deixa parlar, si us plau? El rellotge,
avui, no l’hem posat en aquest moment per ningú, si vostè es posa nerviós, jo no en tinc cap culpa, jo estic
molt tranquil i relaxat, tot el que està passant ara, és normal, s’està dient el que cadascú creu que ha de
dir, escolti, atengui’s a les regles, no es posi nerviós, calmis, tot el que ha dit ho ha repetit quatre vegades,
tothom ho sap, escolta tranquil·litat, jo també vull explicar el que m’han anat dient fins ara, encara no he
pogut, si em deixa, acabem, votem i tothom s’ha fet amb la seva composició de lloc i crec que és el que
toca, no podem muntar aquests números, escolti, perdoni, faci el favor.

La meva explicació és, el dia que vaig prendre possessió d’alcalde i li vaig dir a cada un dels portaveus,
vaig dir que jo no em tocava el meu sou, encara que si que canviava la meva dedicació, des d’aquell
moment va deixar de treball al lloc on treballava i vaig reduir la jornada. Ho explico, perquè la gent
sàpiga, que les coses es fan com toca fer-les i jo tenia un règim d’assistències, cobrava per assistències, he
mantingut aquest règim d’assistències fins ara i no vull aquí dir, però realment he perdut molta part del
meu sou i això no tinc, perquè fer aquí el llastimós, ho he fet perquè ho he volgut, hi vaig dir que
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regularitzaríem la situació quan aprovéssim el pressupost, això ho vaig dir, per tant, ara ningú té, perquè
saber, però realment a mi m’han baixat el sou i he seguit cobrant el mateix a l’ajuntament, però ho he
assumit així, en el moment que hem parlat, tal com vam quedar tots, que faríem aquesta reestructuració,
perquè igual que la plantilla de l’ajuntament es van pujant els sous amb l’IPC, aquí també es feia, s’ha fet
una petita reestructuració, perquè també hi ha hagut un canvi d’alcalde.

Per altra banda, vostès saben que aquí les reestructuracions les poden fer un alcalde o un polític del
govern que sigui, pot fer les reestructuracions que cregui quan ell creu que ho ha de fer amb benefici de la
marxa del municipi o d’una comunitat o un Estat, etcètera.

Per tant, escolti, nosaltres hem fet el que creiem que havíem de fer, ho hem argumentat, o s’ha explicat a
cada un de vostés personalment, se’ls ha dit el perquè i el com de cada cosa, ho sigui que aquí no és que
“avui descobrim Amèrica”, tothom sabia exactament el que passava i el que hi havia, per tant, la cosa ha
anat així, a mi m’hagués agradat la cosa hagués anat d’una altra manera, perquè crec que com he dit abans
que els polítics fem una tasca i són moltes hores, ja s’ha dit, és, perquè un vol, perquè diuen “sarna con
gusto no pica”, per tant, “si no vols pols, no vagis a l’era”. Per tant, si estem aquí és, perquè hem volgut i
per tant, hem d’acceptar tot el que ens ve i això també, i barallar-nos, el que passa que no ens hem de
barallar que queda molt lleig això, parlem clar, parlem tranquil·lament i no passa res, els sous que s’han
dit són, són sous bruts i anuals, que quedi clar.

De tota manera per acabar, aquest sempre és un tema delicat, delicat perquè com hem pogut comprovar,
dona lloc sempre a la demagògia, a mi no m’agrada la demagògia i sort de què estic convençut de què la
tasca política ha d’estar equitativament retribuïda, tots els que estem en aquesta sala, hem governat alguna
vegada, tots, en alguna ocasió i tots sabem les hores que dediquem a l’exercici de la política, tots sabem
que encara que diem formalment que tenim un percentatge determinat de dedicació al final treballem dia i
nit i tots ho sabem, perquè ho hem fet i no podem desprestigiar la política local amb argumentacions com
les que es fan quan es parla dels sous dels polítics, jo no vull entrar ni entraré, tots hi dediquem el màxim,
de la mateixa manera que altres governs també han dedicat el màxim de temps i no és bo que ningú, entri
a fer demagògia i cercar crispació en aquests temes que només dóna a la població una visió distorsionada
dels servidors públics i a més, potser alguns es pensen, després d’escoltar el que vostés diuen, que cobrem
molt, també podríem dir que alguns de nosaltres perdem molt diners dedicant-nos a la funció pública,
però ho fem per voluntat de servei i per la satisfacció que dóna el fet de servir als ciutadans i no podem
continuar amb aquesta manera barroera de tractar el treball que fan els polítics en general, jo no ho faré
personalment, no entraré en les seves intoxicacions, no vull ser partícip d’aquesta responsabilitat que
l’únic que pretén és crear més malestar i més distanciament entre els ciutadans i l’administració pública.
Torno a repetir, jo no ho faré.

Per tant, passem a la votació.

Sra. Almagro: Joan, si us plau, per al·lusions puc parlar.

Sr. Olivella: no

Sra. Almagro: oye, han hecho referencia a mi persona, yo tengo todo el derecho a hablar y defenderme

Sr. Olivella: a precs i preguntes

Sra. Almagro: Joan, tengo todo el derecho a hablar y defenderme, se ha hecho alusión a mi persona

Sr. Olivella: sóc l’alcalde

Sra. Almagro: me da igual

Sr. Olivella: sóc l’alcalde, no, s’ha acabat
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Sra. Almagro: pero es que nunca me deja hablar, no es la primera vez que me pasa, por alusiones quiero
hablar

Sr. Olivella: qui té fet les al·lusions?

Sra. Almagro: el sr. Roso

Sr. Olivella: a llavors

Sr. Roso: això no és veritat, jo no he esmentat cap persona, és l'única que treballa en aquest poble, tu?

Sr. Olivella: està vist que …

Sra. Almagro: se te ve el plumero, majo

Sr. Olivella: Yolanda, jo crec que les al·lusions s’havien d’haver dit abans de què parlés jo, no m’ho has
demanat, per tant, jo crec que hem d’anar amb aquest ordre s’ha de demanar quan toca, ja et deixaré
parlar a precs i preguntes.

Sra. Almagro: es que no te pido nunca dejarme hablar, y dos o tres veces que te lo he pedido no me dejas
hablar, pero esto que es

Sr. Olivella: que vols dir, Yolanda

Sra. Almagro: pues por alusiones quiere decir una cosa, es que el sr. Roso ha hecho mención de que hay
una regidora que esta trabajando en un ayuntamiento, evidentemente, claro que pasa, sr. Roso, yo estoy
trabajando en un Ayuntamiento pero usted lo ha dicho de una manera com si a mi me hubieran metido a
dedo en algun sitio, perdone que le diga, y dejeme acabar, dejeme que hable, a mi nadie me ha metido a
dedo ni me ha enchufado como a la hija del sr. Parera, yo he hecho un proceso de selección, con gente del
departament de Treball, con gente de la oficina del INEM, con gente del Ayuntamiento del pueblo en el
que estoy trabajando, a mi nadie me ha metido a dedo, he hecho un proceso de selección con mis
examenes, mis entrevistas y mis pruebas, y si mi han seleccionado a mi, ha sido porque he sido la mejor
candidata, me entiendo, aquí no jugamos con entrar a dedo, porque a mi eso no me lo han hecho, queda
claro, y espero que no lo vuelva a mencionar ni ha hacer mención de esto que se esta refiriendo.

Sr. Olivella: Yolanda, ja està entès, jo no he entès en cap moment respecte a tu. Però de tota manera, si us
plau, prou ja. Escolta, que aquí venim a treballar, val. Doncs, escolta, surt fora d’aquí si vols parlar quan
vols, però aquí hem de seguir unes normes, s’han de seguir les normes. S’ha acabat. Sra. Secretaria, que
deia.

Sra. Secretaria: només era per saber si s’acordava tal qual he llegit o si es modificava les retribucions o
indemnitzacions dels regidors, com el partit socialista ha fet una sol·licitud. Però això ho hauria de
recollir-ho l’acord

Sr. Olivella: llavors s’ha de canviar aquest acord

Sra. Secretaria: l’acord que es passaria, és l’acord que s’ha d’aprovar i les dedicacions del sr. Sànchez es
mantindria les que tindria. És així com s’aprova l’acord?

Sr. Olivella: si

Sr. Robert: nosaltres votem en contra, el que hem dit de l’augment dels regidors és per tot el grup, no ens
el toquin a cap. Però explicant el vot,
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Sr. Olivella: que, continuem parlant més, diguem

Sr. Robert: a mi m’agrada explicar el vot, sr. Alcalde

Sr. Olivella: el vot ha tingut temps suficient per explicar-lo, estem en la votació

Sr. Robert: jo ja he anat al col·legi i he tingut mestre

Sr. Olivella: si no li agrada són les normes del Ple, i no penso moure’m d’aquesta línia, avui i els dies que
venen. Aquí venim a treballar i a ser correctes, si vostés volen parlar ja tenen les comissions, que n’hem
fet un munt, per dir les coses, si vostés volen fer teatre aquest no és el lloc,

Sr. Robert: ja ha acabat de renyar-nos.

Sr. Olivella: no em doni més lliçons i per favor, li demano que respecti el que estic dient, jo respectaré a
tothom i  a vostè també li demano el respecte, quin és el seu vot?

Sr. Robert: sr. Alcalde, tinc dret a explicar el meu vot o no?

Sr. Olivella: però que no ho has explicat?

Sr. Robert: però vostè ha dit que tots els que estàvem en aquesta taula algun dia havien governat i això és
mentida, jo no he governat mai.

Sr. Olivella: he dit alguns, no he dit tots

Sr. Robert: ha dit tots

Sr. Olivella: he dit alguns, de tota manera si m’he equivocat li dic ara alguns. Alguna cosa més?

Sr. Robert: jo també m’hi dedico pel meu poble, sr. Alcalde, això no és excusa ni és argument. I no em
comprarà per un 19% sr. Alcalde.

Sr. Olivella: jo no vull comprar a ningú, escolta, perdona, voteu en contra

Sr. Robert: votem en contra.

Sr. Olivella: ja està bé, m’alegro que hi hagi molta gent, perquè vegin la seva actuació.

El Ple de la Corporació amb 11 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del PPC, 4 dels
membres de CIU, 5 dels mebres de CIU i 6 vots en contra corresponents als membres del PSC-PM, i,
acorda:

PRIMER: Modificar els barems del règim de dedicacions i les percepcions econòmiques,  d’acord amb
els següents càrrecs:

Percepcions econòmiques Alcalde de la Corporació.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100 68.000,00
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Parcial 2 95 64.600,00
3 90 61.200,00
4 85 57.800,00
5 80 54.400,00
6 75 51.000,00
7 70 47.600,00
8 65 44.200,00
9 60 40.800,00

10 55 37.400,00
11 50 34.000,00
12 45 30.600,00
13 40 27.200,00
14 35 23.800,00
15 30 20.400,00
16 25 17.000,00

Percepcions econòmiques Tinent Alcalde.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100 49.866,31

Parcial 2 95 47.372,99
3 90 44.879,68
4 85 42.386,36
5 80 39.893,05
6 75 37.399,73
7 70 34.906,42
8 65 32.413,10
9 60 29.919,79

10 55 27.426,47
11 50 24.933,16
12 45 22.439,84
13 40 19.946,52
14 35 17.453,21
15 30 14.959,89
16 25 12.466,58

Percepcions econòmiques Regidor Delegat.

DEDICACIÓ NIVELL DEDICACIÓ (en %) TOTAL BRUT ANUAL

Exclusiva 1 100 47.241,76

Parcial 2 95 44.879,67
3 90 42.517,58
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4 85 40.155,50
5 80 37.793,41
6 75 35.431,32
7 70 33.069,23
8 65 30.707,14
9 60 28.345,06

10 55 25.982,97
11 50 23.620,88
12 45 21.258,79
13 40 18.896,70
14 35 16.534,62
15 30 14.172,53
16 25 11.810,44

SEGON: Modificar les dedicacions dels càrrecs electes seguents:

A. ALCALDE

Alcalde, Sr. Joan Olivella i Ricart : Dedicació parcial nivell 5.

B. TINENTS D’ALCALDE

1.    Tinent d’Alcalde de Serveis Interns i Promoció Económica, Sr Joan Maria Triadó : Dedicació parcial
Nivell 2.
2. Tinent d’Alcalde de Serveis Personals, Sr. Miquel Roso i Claver: Dedicació exclusiva.
3. Tinent d’Alcalde de Mobilitat i Seguretat Ciudadana, Sr. Enric Vaqué i Font: Dedicació Parcial
Nivell 3.

C. REGIDORS DELEGATS

1. Sr. Joaquin Ojeda i Vivas: Dedicació parcial Nivell 2
2. Sra. Sandra Bou Vera: Dedicació parcial Nivell 5
3. Sra. Sandra Suàrez Plana: Dedicació parcial Nivell 5
4. Sra. Ramona Torrico Garcia : Dedicació parcial Nivell 7.

D. PORTAVEUS SENSE RESPONSABILITAT DE GESTIÓ.

Els  Portaveus sense responsabilitat de gestió, la dedicació parcial tindrà un nivell únic, corresponent a la
dedicació necessària per assistir com a Portaveus en representació dels seus Grups Municipals.

Jordi Alcaraz Carrillo: Dedicació Parcial única 17.889 euros
Jacob Balaguer Mestre: Dedicació Parcial única 17.889 euros.

E. REGIDORS SENSE RESPONSABILITAT DE GESTIÓ

Els Regidors sense responsabilitat de gestió, la dedicació parcial tindrà un nivell únic, corresponent a la
dedicació necessària per assistir als òrgans col·legiats dels quals en són membres, amb una percepció de
8.944,32 €.
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Els Regidors sense responsabilitat de gestió del Grup Municipal PSC, proposen acollir-se a una retribució
deferenciada de la quantitat aprovada:

Yolanda Almagro Cardenete: Dedicació Parcial única 7.818,58 euros.
Ramon Ferre Solé: Dedicació Parcial única  7.818,58 euros.
Maria Josepa Sans Olmedo: Dedicació Parcial única 7.818,58 euros.

Tots aquells membres de la Corporació que vulguin acollir-se al sistema d’indemnitzacions per
assistència, ho poden fer lliurement, d’acord amb els barems que s’acordin en aquest concepte.

El reconeixement de dedicació exclusiva suposarà la dedicació plena del regidor a les tasques municipals
que li siguin encomanades durant un temps no inferior a l’exigit a un funcionari  amb plena dedicació.

TERCER: Les quantitats que percebran els membres de la corporació en concepte d’indemnitzacions
per assistència seran d’acord amb el següent:

Òrgan Col·legiat Import
Ple       330,00
Junta de Govern Local       231,00
Junta de Portaveus       214,50
Comissió Informativa       143,50
Altres Comissions       132,00

S’estableixen els límits màxims anuals per tots els conceptes abans esmentats. El pagament es realitzarà
mensualment de forma prorratejada i es regularitzarà el mes de desembre.

Amb responsabilitat de gestió Import màxim anual
Alcalde 28.000,00
Tinent d'Alcalde 25.200,00
Portaveu 25.200,00
Regidor 16.800,00
Sense responsabilitat de gestió  Import màxim anual
Portaveu   17.889,00
Regidor     8.944,32

El Grup Municipal PSC proposa acollir-se a un règim d’indemnitzacions per asistència, diferent a
l’aprovat, d’acord amb el detall que segueix:

Indemnització per assistència de membres del grup municipal PSC a Òrgans Col·legiats:

Òrgan Col·legiat Import 2005
Ple 299,09
Junta de Govern Local 211,75
Junta de Portaveus 195,47
Comissió Informativa 130,31
Altres Comissions 119,63

I amb els límits màxims mensuals per tots els conceptes abans esmentats:
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Amb responsabilitat de gestió Import màxim mensual
Alcalde 2.091,5
Tinent d'Alcalde 1.882,34
Portaveu 1.882,34
Regidor 1.260,76
Sense responsabilitat de gestió  Import màxim mensual
Portaveu 1.303,11
Regidor 651,56

QUART.- Els imports que consten als punts primer, segon i tercer d’aquest acord, s’actualitzaran cada
any en el mateix percentatge que s’estableixi per als augments salarials del personal funcionari i laboral
d’aquest Ajuntament.

CINQUÈ.- Publicar de forma íntegra el present acord en el Butlletí Oficial de la Província i al taulell
d’anuncis de la corporació. Els efectes d’aquest acord seran a la data d’entrada en vigor del pressupost
2006.

SISÈ.- Notificar als interessats, Intervenció i Tresoreria Municipals i els diferents grups polítics.

5. PROPOSTA D'ALCALDIA DE CREACIÓ DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE
SERVEIS I MEDI AMBIENT

En sessió plenària del passat dia 11 de novembre de 2005, s'aprovà entre d'altres la creació i composició
de les diferents comissions informatives de caràcter permanent d’aquest Ajuntament, amb l’objecte de
dotar al mateix d’òrgans complementaris de caràcter assessor, per fer efectiu el dret que l’article 20.1. c)
de la llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la nova redacció donada a la
mateixa per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, otorga a tots els Grups Municipals integrants de la Corporació.

Vista la necessitat de crear una nova Comissió Informativa de Serveis i Medi Ambient, donada la
diversitat de gestions derivades d'aquest departament, que requereixen ser informades de forma més
acurada i ser aprovades pel Ple de la Corporació.

Atès que per la periodicitat de les Comissions Informatives, s'haurà d'estar al que preveu l'art. 55.8 del
ROM que diu " Les sessions de les Comissions Informatives es convocaran amb una periodicitat mínima
mensual. El Ple municipcal acordarà el dia de la setmana en què se celebraran les sessions ordinàries".

Vista la proposta presentada pels diferents portaveus dels grups municipals:

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme amb els vots favorables
d'ADMC i CIU, PPC i l'abstenció del PSC-PM   proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent
acord:

PRIMER.- APROVAR la creacio de la Comissió Informativa permanent de Serveis i Medi Ambient i la
seva composició, conforme la proposta presentada pels diferents portaveus dels grups municipals

1.- COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS I MEDI AMBIENT
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1.- JOAQUIN OJEDA VIVES (CIU)
2.- SANDRA SUÀREZ PLANA (CIU)

3.- MIQUEL ROSO I CLAVER (ADMC)
4.- RAMONA TORRICO GARCIA (ADMC)

5.- JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA (PSC-PM)
6.- RAMON FERRE I SOLÉ (PSC-PM)

7.- JACOB BALAGUER MESTRE (ERC)

8.- JORDI ALCARAZ CARRILLO (PPC)

SEGON.- La periodicitat de la sessió serà mensual i es realitzarà el tercer DILLUNS del mes a les 08.30
hores

TERCER.- Aprovar l'aplicació del sistema de vot ponderat  d'acord amb el que estableix l'art.58.3 el qual
es remet a l'art.65 de D.L. 2/2003

QUART.- Notificar el present acord al departament afectat i als regidors corresponents.

Sr. Sànchez: Nosaltres abans de la votació volem fer una intervenció.

Sr. Alcalde: Digui.

Sr. Sànchez: El que queda clar, senyor Joan Olivella és que hi ha problemes a l’equip de govern.  I això jo
sé que li costa admetre-ho aquí a la taula del Ple.  També, és lògic.  La política té aquestes fotografies.  Hi
ha problemes a l’equip de govern.  Per resoldre’ls, entre altres coses, estan fent la creació d’aquesta
comissió que a més, amb sorpresa, en aquesta comissió l’ADM no envia el senyor Parera, que és el
responsable de Territori.  Envia el senyor Roso  i la senyora Ramona que penso que fa prou la definició
del que està succeint.  El senyor Joaquín Ojeda ja fa molts mesos que està disconforme amb moltes coses
i no s’amaga.  Jo sóc testimoni de moltes comissions que no se n’amaga.  I això s’havia d’arreglar
d’alguna forma, perquè és clar ens anem apropant a les eleccions municipals.  Ja sé que no li agrada, però
això és la política i des de l’oposició que vetllem i ho veiem ho he de dir i denunciar.  I passen coses I per
això han .aprofitat de fer primer la comissió i després arreglar el sou, a veure si així no protesta el senyor
Ojeda.  Aquesta és la realitat i no una altra.  Però, deixi que digui una cosa i és que fa molts mesos que el
poble de Calafell paga el lloguer d’on aniran a muntar aquesta comissió. La casa que està al costat del bar
del Miguelillo.  Fa molts mesos que l’Ajuntament, i per tant el poble, que paga el lloguer d’aquesta casa
que està tancada, que no hi ha res, que no s’hi ha fet res i que a més a més fem publicitat d’un partit
polític amb el cartell a la façana, i que  no han tingut ni la dignitat de treure’l.  Això ha d’aguantar-ho
també senyor Alcalde, o és que no ho veu vostè, això?  Doncs, si el poble està pagant el lloguer, com a
mínim tinguin la dignitat de treure un cartell d’un partit polític.  Em dirà que això és fer demagògia?  Les
coses dolen quan es diuen les veritats i no agraden. Ja sé que vostès passen olímpicament del que pugui
dir el Sànchez, però aquesta és la veritat.  La veritat és que estem pagant un lloguer i que hi ha un cartell
d’un  partit polític a la façana i que està pagant el poble aquesta publicitat.  Com a mínim, retirin el cartell
i facin el que hagin de fer en aquella  casa. I si això ha de servir per funcionar més bé, nosaltres aquest
punt l’aprovarem, però havíem de dir tot això i no amagar-ho.

Sr. Alcalde: Molt bé, gràcies.  De tota manera i ja per tancar el punt, un dels compromisos que fa tres
mesos que vaig agafar, va ser aquest també.  Vull dir, vostè fa les seves consideracions i està amb el seu
dret de fer-les, però evidentment, està parlant per la meva boca i jo sóc el que ha de parlar per mi.  Per
tant, el que he de manifestar és que fa tres mesos que vam agafar aquest compromís i el que sí que li puc
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assegurar ben clar i que pot estar ben tranquil que l’equip de govern és prou consistent i que tenim moltes
ganes de treballar i de tirar endavant coses.  Cadascú pensa el que vol, però li he de dir això.  De
dificultats n’hi ha fins i tot a les famílies. Per tant, el bo és que es pugui dialogar i trobar sortides i que no
t’enganyi ningú.  I això és molt  important.

El Ple de la Corporació amb 16 vots a favor, 1 del membre del PPC, 4 dels membres de CIU, 5 dels
mebres de CIU i 6 dels membres del PSC-PM, i 1 abstenció del membre d'ERC, acorda:

PRIMER.- APROVAR la creacio de la Comissió Informativa permanent de Serveis i Medi Ambient i la
seva composició, conforme la proposta presentada pels diferents portaveus dels grups municipals

1.- COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS I MEDI AMBIENT

1.- JOAQUIN OJEDA VIVES (CIU)
2.- SANDRA SUÀREZ PLANA (CIU)

3.- MIQUEL ROSO I CLAVER (ADMC)
4.- RAMONA TORRICO GARCIA (ADMC)

5.- JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA (PSC-PM)
6.- RAMON FERRE I SOLÉ (PSC-PM)

7.- JACOB BALAGUER MESTRE (ERC)

8.- JORDI ALCARAZ CARRILLO (PPC)

SEGON.- La periodicitat de la sessió serà mensual i es realitzarà el tercer DILLUNS del mes a les 08.30
hores

TERCER.- Aprovar l'aplicació del sistema de vot ponderat  d'acord amb el que estableix l'art.58.3 el qual
es remet a l'art.65 de D.L. 2/2003

QUART.- Notificar el present acord al departament afectat i als regidors corresponents.

6. PROPOSTA DE L’APROVACIÓ DE L’INCREMENT TARIFES   APLICABLES ALS
SERVEIS URBANS DEL TAXI PER L’ANY 2006

Atès la sol.licitud formulada del col.lectiu de taxistes del Calafell integrats a la Federació Empresarial
d’Auto Transports de la Provincià de Tarragona (Feat),  en la qual demana l’aprovació de l’increment de
les tarifes del servei d’autotaxi al municipi de Calafell, d’acord amb la proposta que adjunta.

Atès que l'objecte d'aquesta Llei és regular els serveis de taxi urbà i interurbà a Catalunya de conformitat
el que disposa la llei 19/2003 de 4 de juliol del taxi.

Atès que l’article 32.1) i 2) estableix que els vehicles que presten els serveis de taxi, urbà o interurbà, han
d'anar equipats amb un aparell taxímetre, comprovat, precintat i homologat degudament, que funcioni
correctament, d'acord amb les normes establertes per l'òrgan competent en matèria de metrologia, amb la
finalitat de determinar el preu de cada servei. Els vehicles, a més d'anar equipats amb un aparell
taxímetre, han d'incorporar també un mòdul exterior que indiqui clarament, de la manera que determina la
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normativa tècnica aplicable a aquest cas, tant la disponibilitat del vehicle per a prestar el servei com la
tarifa que aplica. Aquest mòdul s'ha d'ajustar a les normes establertes per l'òrgan competent en matèria de
metrologia.

Atès que  els articles 31.1 estableix que la determinació de les tarifes aplicables als serveis urbans de taxi
s'ha d'ajustar a la normativa vigent en matèria de preus. Les tarifes han de garantir sempre la cobertura del
cost del servei i han d'assegurar un benefici empresarial raonable. Els nous  aparells taxímetre, tindran
implantades les seves corresponents tarifes urbanes les quals seran autoritzades per l’Ajuntament.

Ates que en el Ple de l’Ajuntament de data de 27 de juliol de 2005 es va donar compliment al que disposa
la llei i varen ser aprovades les tarifes.

Ates que en el Diari Oficial de la Generalitat nª 4518 de data 21/11/05 publica un edicte sobre
l’actualitzacio de l’increment  mitja de les tarifes per el servei d’autotaxis per el 2006, establint el mateix
com el 5.85%.

Atès que s 'emet informe en sentit favorable a la proposta tarifaria del col.lectiu de taxistes del Calafell.

Atès que la Generalitat de Catalunya, a la vista del que preveu la disposició addicional 1ª del decret
149/1988, de 28 d’abril, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats, ha dictat el
decret 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableixen un sistema simplificat per l’actualització dels
preus i les tarifes corresponents, entre d’altres, al servei d’auto-taxi.

La Comissió Informativa de Via Publicà amb el vot favorable de CIU, ADM i ERC i l’abstenció del PSC,
proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent acord:

PRIMER.- Aprovar  per part de l'Ajuntament de Calafell l’increment  de tarifes per l’any 2006, amb IVA
inclòs, del servei d’auto-taxi al municipi de Calafell,  segons el quadre que es relaciona a continuació:

TARIFA 1 TARIFA 2
BAIXADA DE BANDERA 4.66 3.44
QUILÒMETRE 1.06 0.89
TARIFA HORÀRIA 17.41 16.20

Tarifa 1: Dies feiners i festius de 22,00 hs. a 6.00 hs.
Són considerats festius els dissabtes, diumenges i festivitats
segons el calendari de Calafell.

Tarifa 2:Dies feiners de 6:00 hs. a 22:00 hs.

Tarifa 3:Servei Interurbà. Tarifes aprovades pel Departament de Política Territorial i Obres Públiques de
la Generalitat de Catalunya segons Ordre PTO/434/2004, de 29 de novembre.

Suplements manuals:

Estan assignats els següents valors:

Maletes i animals:                  1,65 €.
Recollida client a domicili:           2,10 €
Sortida Estació RR.CC:            1,00 €
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SEGON.- Comunicar aquest acord a la Comissió de Preus de Catalunya per la seva aprovacio i
autorització.

TERCER.- Notificar aquest acord al col.lectiu de taxistes de Calafell en el moment en què siguin
autoritzades per la Comissió de Preus de Catalunya que es doni trasllat a la Policia Local als efectes del
seu control i verificació.

Sr. Alcalde: Hi ha un error al punt i a part que fa sis, on diu “Atès que el Diari Oficial de la Generalitat
núm. 4518 de data 21 de novembre de 2006”, ha de dir 2005.

Sr. Alcaraz: Nosaltres per coherència amb el que vam manifestar amb les tarifes del dos mil cincs que ho
trobàvem fora de mercat i que estava car.  Ho he de dir molt clar.  M’és igual si algú no li agrada el que
dic i m’és igual si diguessin que si em tornés a presentar no em votessin.  Nosaltres votem en contra,
perquè entenem que, per beneficiar un sector, s’està perjudicant a tota la població del municipi.

Sr. Sànchez: Nosaltres estem d’acord i en tot cas, el que sí que ens agradaria és que tota aquesta qüestió
del transport públic a través dels taxis, encara queda molt recorregut per millorar  i per tant, que hi hagués
un esforç en aquest camp.

El Ple de la Corporació amb 15 vots a favor, 4 dels membres de CIU, 5 dels membres d'ADMC i 6 dels
membres del PSC-PM, 1 vot en contra del membre del PPC i 1 abstenció del membre d'ERC, acorda:

PRIMER.- Aprovar  per part de l'Ajuntament de Calafell l’increment  de tarifes per l’any 2006, amb IVA
inclòs, del servei d’auto-taxi al municipi de Calafell,  segons el quadre que es relaciona a continuació:

TARIFA 1 TARIFA 2
BAIXADA DE BANDERA 4.66 3.44
QUILÒMETRE 1.06 0.89
TARIFA HORÀRIA 17.41 16.20

Tarifa 1: Dies feiners i festius de 22,00 hs. a 6.00 hs.
Són considerats festius els dissabtes, diumenges i festivitats
segons el calendari de Calafell.

Tarifa 2:Dies feiners de 6:00 hs. a 22:00 hs.

Tarifa 3:Servei Interurbà. Tarifes aprovades pel Departament de Política Territorial i Obres Públiques de
la Generalitat de Catalunya segons Ordre PTO/434/2004, de 29 de novembre.

Suplements manuals:

Estan assignats els següents valors:

Maletes i animals:                  1,65 €.
Recollida client a domicili:           2,10 €
Sortida Estació RR.CC:       1,00 €



68

SEGON.- Comunicar aquest acord a la Comissió de Preus de Catalunya per la seva aprovacio i
autorització.

TERCER.- Notificar aquest acord al col.lectiu de taxistes de Calafell en el moment en què siguin
autoritzades per la Comissió de Preus de Catalunya que es doni trasllat a la Policia Local als efectes del
seu control i verificació.

7. PROPOSTA APROVACIÓ SUSPENSIÓ POTESTATIVA DE TRAMITACIONS I DE
LLICÈNCIES DELS HABITATGES EXISTENTS AL PASSEIG MARÍTIM DE SANT JOAN DE
DÉU I GRAFIATS DINS DE L'ÀMBIT ASSENYALAT AL PLÀNOL ADJUNT

Vist que el Pla General Municipal vigent aprovat definitivament en data 19 d'abril de 1989 i publicat al
DOGC de data 9 de novembre de 1989 qualifica els habitatges inclosos a l'àmbit delimitat al present
acord com a Zona d'Ordenació en Illes Tancades (clau 2).

Vist l'informe emès pels Serveis Tècnics municipals, en que manifesten que aquestes edificacions formen
part de la història de Calafell, i per tant és necessari plantejar-se la seva conservació i procedir a l'estudi
de mesures de protecció.

Vista la necessitat d'iniciar expedient per tal d'estudiar i determinar la idoneïtat del objectius descrits a
l'informe abans esmentat.

Vist l'informe emès a l'efecte per la Directora de Serveis de l'Àrea de Territori, que consta a l'expedient.

D'acord el que disposa l'article 71 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el Text
Refós de la Llei d'Urbanisme, i l'article 6 del Decret 287/2003 de 4 de novembre, pel qual s'aprovà el
Reglament Parcial de la citada Llei.

La Comissió Informativa de Territori, amb l'abstenció del Grup Municipal del PSC, proposa al Ple
l'adopció del següent acord:

PRIMER.- Acordar la suspensió potestativa de tramitacions i de llicències prevista a l'article 71 del
Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el Text Refós de la Llei d'Urbanisme, i l'article
6 del Decret 287/2003 de 4 de novembre, pel qual s'aprovà el Reglament Parcial de la citada Llei, que
comporta la suspensió de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió
urbanística i d'urbanització, així com l'atorgament de llicències de parcel·lació, d'edificació, reforma,
rehabilitació o enderrocament de construccions, i d'altres autoritzacions municipals connexes establertes
per la legislació sectorial, a l'àmbit dels habitatges existents al Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, i
grafiats al plànol de delimitació adjunt, per tal d'estudiar i determinar la idoneïtat del objectius descrits a
l'informe emès pels Serveis Tècnics municipals.

SEGON.- Publicar el present acord al BOPT.

Sr.Alcalde: Bé, suposo que tots els que estem aquí, estarem a favor de la idea, perquè en principi el que
s’intenta és preservar el patrimoni històric i arquitectònic. Per tant, amb la suspensió de llicències  de les
cases de les quatre botigues, primerament la Casa Barral que no estava protegida, i la casa del costat i les
dues botigues farà que en principi, amb aquesta suspensió de llicències sense ànim de perjudicar ningú hi
siguin i puguin passar a formar part del patrimoni històric i arquitectònic.
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Sr. Sànchez: Estem d’acord amb què es faci aquesta suspensió.  Els números 2 i 3, mireu si us plau si és
així, perquè em sembla que és 3 i 4.  Mireu-ho. I en tant el que ha dit el senyor Alcalde de què no es
perjudica, a veure, quan a un propietari se li afecta una propietat Joan se’l perjudica. I això és innegable i
inqüestionable. Una altra cosa és que aquest Pla General és el que és. Quan veiem el resultat de quan
aquest Pla General es donen llicències i sobretot parlo per Calafell poble, i veus que aquell Pla General té
molts defectes i que, conforme es va aplicant la normativa del Pla General, probablement acabes pensant
que el teu poble així, no t’agrada.  Però, dit això, penso que no n’hi ha prou en fer la suspensió sinó que
realment no tinguem aquí sense dia de resoldre la papereta, perquè sí que és un perjudici pels propietaris
que se’ls afecta.  Per tant, estem d’acord en suspendre, però també siguem diligents en mirar de buscar la
figura urbanística adequada, per tal d’acabar bé amb aquest expedient.

Sr. Alcalde: D’acord.  Jo el que volia dir era això.  Volem estudiar el valor de tots aquests habitatges per
intentar perjudicar el mínim els propietaris, lògicament, però que en principi anem per aquesta
preservació.

El Ple de la Corporació  per unanimitat de la totalitat dels membres que constitueixen quórum suficient
per la majoria legal, acorda:

PRIMER.- Acordar la suspensió potestativa de tramitacions i de llicències prevista a l'article 71 del
Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el Text Refós de la Llei d'Urbanisme, i l'article
6 del Decret 287/2003 de 4 de novembre, pel qual s'aprovà el Reglament Parcial de la citada Llei, que
comporta la suspensió de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió
urbanística i d'urbanització, així com l'atorgament de llicències de parcel·lació, d'edificació, reforma,
rehabilitació o enderrocament de construccions, i d'altres autoritzacions municipals connexes establertes
per la legislació sectorial, a l'àmbit dels habitatges existents al Passeig Marítim de Sant Joan de Déu, i
grafiats al plànol de delimitació adjunt, per tal d'estudiar i determinar la idoneïtat del objectius descrits a
l'informe emès pels Serveis Tècnics municipals.

SEGON.- Publicar el present acord al BOPT.

8. PROPOSTA APROVACIÓ PROVISIONAL PLA PARCIAL I PROJECTE
D'URBANITZACIÓ DEL SECTOR BELLAMAR NORD CLAU 11 A CALAFELL

Vist que la Junta de Govern Local de la corporació en sessió ordinària celebrada el dia 14 de desembre de
2004, va aprovar inicialment el Pla Parcial i el Projecte d'Urbanització del Sector Bellamar-Nord, Clau
11, redactat per Triarq Estudi d'Arquitectura i M&P Arquitectes Associats S.C.P.

Atès que l'esmentada aprovació ha estat publicada mitjançant edicte en el BOP núm. 47 de data 26 de
febrer de 2005 i en el DOGC núm. 4337 de data 7 de març de 2005.

Atès que durant el període d'exposició pública s'ha presentat al·legació per part del Sr. Jordi Sánchez i
Solsona en representació del Grup Municipal del PSC-PMC a l'Ajuntament de Calafell i escrit per part del
senyor Oscar González Sorlozano en data 17 d'octubre de 2005.

Atès que l'esmentada al·legació i l'escrit del Sr. González, han estat subjectes a informe de l'Arquitecte
Municipal, el qual ha emès i que s'adjunta a l'expedient.

Atès que l'escrit del Sr. González, ha estat subjecta a informe de la Directora de Serveis de l'Àrea de
Territori, la qual ha emès i que s'adjunta a l'expedient.

Atès que s'ha sol·licitat informe a les administracions sectorials, de les quals l'han emès favorablement el
Departament de Medi Ambient i Habitatge, Direcció General de Comerç, Consorci d'Aigües de
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Tarragona, Direcció General d'Emergències i Seguretat Civil, i favorablement amb prescripcions el
Departament d'Agricultura Ramaderia i Pesca.

Atès que s'ha sol·licitat informe als ajuntaments limítrofes, dels quals l'han emès favorablement
l'Ajuntament de Bellvei, Ajuntament de Castellet i La Gornal i l'Ajuntament de Cunit.

Vistos els informes emesos per part de la Tècnica de Medi Ambient, Sorea i l'Enginyer Tècnic Municipal,
que consten a l'expedient.

Vist l'informe emès per part de la Directora de Serveis de l'Àrea de Territori, que consta a l'expedient.

Vist l'informe emès per part de l'Arquitecte Municipal, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Secretària Accidental, que consta a l'expedient.

En virtud del que disposa l'article 90 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el
Text Refós de la Llei d'Urbanisme i altra legislació concordant.

La Comissió Informativa de l’Àrea de Territori, amb el vot en contra del Grup Municipal del PSC,
proposa al Ple l’adopció del següent acord:

PRIMER.- DESESTIMAR totalment les al·legacions presentades per part del Sr. Jordi Sánchez i Solsona
en representació del Grup Municipal del PSC-PMC a l'Ajuntament de Calafell i del Sr. Oscar González
Sorlozano, en base als informes emesos per part de l'Arquitecte Municipal i la Directora de Serveis de
l'Àrea de Territori, abans esmentat.

SEGON.- APROVAR PROVISIONALMENT, el Pla Parcial i Projecte d'Urbanització del Sector
Bellamar-Nord, Clau 11, del terme municipal de Calafell, condicionada al compliment de les
prescripcions dels informes tècnics emesos.

TERCER.- Notificar el present acord, junt amb els informes tècnics emesos, als promotors i tècnics
redactors del projecte per tal que presentin la corresponent documentació incorporant les prescipcions
esmentades, i als al·legants.

QUART.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l’aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

Sr. Alcaraz: A veure, donat que és una resolució d’al·legacions, suposo que els que les han presentades,
hauran de fer de ponents.

Sr. Alcalde: D’acord.  Teniu raó.

Sr. Sànchez: Bé, abans m’he referit al Pla General, perquè suposo que hi haurà persones que com que no
han viscut la vida política des de fa anys, haurien de saber que hi ha un Pla General que es va aprovar
l’any vuitanta-nou, però que arranca pràcticament de l’any vuitanta.  Estem al dos mil sis, han passat vint-
i-sis anys.  El ritme de desenvolupar només sòl que es preveia fa vint-i-sis anys, no el podem marcar, a no
ser que hi hagi consistoris que a tot Pla General determina, quan es fa el dibuix de com volem el
municipi, es determinen dos quadriennis per aquells sòls que es pretenen urbanitzar.  Si en aquests dos
quadriennis, que sumen vuit anys, si estem a l’any vuitanta-nou i sumem vuit anys, només cal veure que
estem parlant de l’any mil nou cents noranta-set.  Aquest any s’ha acabat, per dir-ho d’una manera legal,
el que aquells postulats que fèiem fa vint-i-sis anys, es puguin d’alguna forma iniciar.  A no ser que
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l’ajuntament, puntualment, revisi  o faci una lectura actual, vegi els que poden desenvolupar-se o no, i a
partir d’aquí si no vol fer una revisió del Pla General, fer un petit treball de veure, mínimament què es pot
autoritzar i què no.  En aquest punt que estem tractant, perquè tothom ho entengui, és on hi ha el dipòsit
de Bellamar, la carena que dóna la solana, que des de la Creu Roja es veu i que està ple de pins.
Curiosament, el Pla General, per sota d’aquesta arbreda, no hi ha res i en canvi, té una qualificació que de
moment no s’hi pot fer res.  La nostra al·legació anava dient que per no perjudicar aquests propietaris, que
la mateixa edificació baixés  a l’espai on no hi ha  aquesta arbreda. Per tant,  no malmetre aquest paisatge,
si teniu en compte que a més, aquesta arbreda és la transició cap el Parc del Comú.  No és el mateix que
de forma tangencial al Parc hi tinguem cases que tinguem un espai on haguem d’anar a plantar els pins.
Els pins ja hi són de sempre.  I aquesta era la nostra al·legació.  No dir que no a aquell aprofitament, però
baixar-lo de manera que es pogués salvar tota aquesta pineda.  Per tant, aquesta és una mica l’explicació
que fem des del grup a l’al·legació i avui encara estaríem a temps de no malmetre  un espai més, sobretot
el  paisatge del nostre poble.  I pensem que això és important.  Sense perjudicar que encara que han
perdut el tren, perquè en urbanisme no tens un xec en blanc tota la vida.  La gent  ha de fer els deures
també. Quan un Consistori en un Ple, democràticament diu que la teva finca podrà ser edificada, això té
un termini i qui no ho executa perd el tren i ha d’estar a l’espera d’una nova revisió del Pla General. I amb
vint-i-sis anys al nostre municipi li han passat moltes coses. Per tant, si diem, ja no entrem en aquest estat
de dir que no facin.  Diem que facin, però que posin les coses en un lloc que respectin el paisatge i que
tinguem, doncs, aquesta transició cap el Parc del Comú, d’una forma que ens n’haurem de penedir si és al
revés.  Aquesta és en tot cas, l’explicació complementària que volíem fer respecte l’al·legació.  A partir
d’aquí, estem oberts al que calgui.

Sr. Alcaraz: Bé, senyor Alcalde.  En aquest cas, malgrat els disgusts que ens està donant avui el grup
socialista, estem d’acord amb ells.  I per tant, nosaltres si vostès el que proposen és  desestimar aquestes
al·legacions, nosaltres votarem en contra d’aquesta desestimació.

Sr. Triadó: Convergència i Unió fa la proposta de l’aprovació provisional d’aquest pla parcial atenent els
informes que han arribat des del departament tècnic.  En tot cas, representa desestimar les al·legacions
presentades pel grup socialista.

Sr. Sànchez: Bé, avui s’aprova provisionalment en tot cas el projecte del pla parcial.  Ens entristeix molt i
sobretot volem subratllar el doble discurs que es genera des de l’equip de govern. Per tant, votem en
contra.

El Ple de la Corporació amb 9 vots a favor, 4 dels membres de CIU I 5 dels membres d'ADMC, 1
abstenció del membre d'ERC i 7 vots en contra, 1 del membre del PPC i 6 vots en contra dels membres
del PSC-PM acorda:

PRIMER.- DESESTIMAR totalment les al·legacions presentades per part del Sr. Jordi Sánchez i Solsona
en representació del Grup Municipal del PSC-PMC a l'Ajuntament de Calafell i del Sr. Oscar González
Sorlozano, en base als informes emesos per part de l'Arquitecte Municipal i la Directora de Serveis de
l'Àrea de Territori, abans esmentat.

SEGON.- APROVAR PROVISIONALMENT, el Pla Parcial i Projecte d'Urbanització del Sector
Bellamar-Nord, Clau 11, del terme municipal de Calafell, condicionada al compliment de les
prescripcions dels informes tècnics emesos.

TERCER.- Notificar el present acord, junt amb els informes tècnics emesos, als promotors i tècnics
redactors del projecte per tal que presentin la corresponent documentació incorporant les prescipcions
esmentades, i als al·legants.
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QUART.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l’aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

9. VERIFICACIÓ TEXT REFÓS MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL ÀMBIT
CARRER REPÒS A SEGUR DE CALAFELL

Vist que el Ple de la corporació en sessió ordinària celebrada el dia 27 de setembre de 2005, va aprovar la
Verificació del Text Refós del Nou Projecte de Modificació Puntual del Pla General a l'Àmbit del Carrer
del Repós a Segur de Calafell, que incorporava les prescripcions descrites a la resolució del Conseller de
Política Territorial i Obres Públiques de data 29 de desembre de 2004.

Vist l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, adoptat en la sessió de data 1 de
desembre de 2005, el qual manté suspesa la tramitació de l'expedient, fins que, mitjançant un text refós,
que s'aportarà per triplicat, verificat pel mateix òrgan que ha aprovat provisionalment, i diligenciat, que
incorpori les prescripcions descrites al mateix.

Vist el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General a l'Àmbit del Carrer del Repós a
Segur de Calafell, redactat pels Serveis Tècnics d'aquest Ajuntament, que incorpora les prescripcions
abans esmentades.

Vist l'informe de la Directora de Serveis de l'Àrea de Territori, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Secretària Acctal., que consta a l'expedient.

En virtud del que disposa l'article 90 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el
Text Refós de la Llei d'Urbanisme i altra legislació concordant.

La Comissió Informativa de l’Àrea de Territori per unanimitat proposa al Ple l’adopció del següent acord:

 PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General a l'Àmbit del
Carrer del Repós a Segur de Calafell, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les prescripcions
descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, de data 1 de desembre de 2005.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General a l'Àmbit del
Carrer del Repós a Segur de Calafell, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les prescripcions
descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, de data 1 de desembre de 2005.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

Sr. Torres: sr. Alcalde, si m’ho permet m’acolliré a l’article 18 del ROM i sortiré de la sala

Sr. Olivella: d’acord, Eudald.
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(El sr. Torres abandona la sala durant el següent punt)

10. VERIFICACIÓ TEXT REFÓS MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL SECTOR
CALAFELL SUD-OEST (A) (CLAU 21)

Vist que el Ple de la corporació en sessió ordinària celebrada el dia 1 de febrer de 2005, va aprovar
provisionalment el Projecte de Modificació Puntual del Pla General Sector Calafell Sud-Oest (A) Clau 21
del terme municipal de Calafell.

Vist l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, adoptat en la sessió de data 15 de
setembre de 2005, el qual preveu la suspensió de l'aprovació definitiva de la Modificació Puntual del Pla
General d'Ordenació del Sector Calafell Sud-Oest (A) Clau 21 de Calafell, fins que s'incorporin les
prescipcions descrites al mateix.

Vist que disconforme amb l'esmentat acord, l'Ajuntament va interposar el corresponent recurs d'alçada, el
qual va ser ratificat mitjançant acord de Ple d'aquest Ajuntament en sessió ordinària celebrada en data 24
de novembre de 2005.

Vist el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General d'Ordenació del Sector Calafell
Sud-Oest (A) Clau 21 d'aquest terme municipal, redactat per l'arquitecte Albert Bargués i Grau, que
incorpora les prescripcions de l'acord de la CTUT de data 15 de setembre de 2005.

Vist l'informe de l'Arquitecte Municipal, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Directora de Serveis de l'Àrea de Territori, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Secretària Acctal., que consta a l'expedient.

En virtud del que disposa l'article 90 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el
Text Refós de la Llei d'Urbanisme i altra legislació concordant.

La Comissió Informativa de l’Àrea de Territori amb l'abstenció dels grups del PSC-PM i ERC,  proposa
al Ple l’adopció del següent acord:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General d'Ordenació
del Sector Calafell Sud-Oest (A) Clau 21 del terme municipal de Calafell, que s'adjunta al present acord,
el qual incorpora les prescripcions descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de
Tarragona, de data 15 de setembre de 2005.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

Sr. Sànchez: si, abans de la votació voldríem fer la següent reflexió. Al llarg del procés d’aquest
expedient ens hem anat pronunciant. Ja sabeu que opinem d’aquest pla parcial, nosaltres, ja ho he dit
abans en el punt que he parlat, nosaltres estem d’acord en què hi hagi un aprofitament de tota aquesta part
d’eixample del nostre poble, però no hem canviat la nostra manera de pensar que sempre hem tingut, ni
un gram, no hem pensat en canviar de pensament ni un gram, i això que vol dir, doncs vol dir que volem
un creixement del nostre poble que realment sigui un creixement ja d’avui, del 2006 i si pot ser del 2010,
del 2010.
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Nosaltres en el poc temps que ens van deixar governar, no el poble per cert, vam treballar molt amb els
propietaris i amb el promotor que d’alguna forma és el que els hi dóna empenta per poder tirar endavant
aquest sector, en fer un pla parcial i en fer un creixement del nostre poble que realment fos correcte i
pràcticament això estava ja tancat, és a partir del nou govern i això és molt lloable que els propietaris
vulguin, com que hi ha un canvi de govern, vulguin a veure si poden una mica més, això és molt normal,
no hi ha una excepcionalitat en això, però el que no és normal amb urbanisme, aquí i a tot arreu és
demanar més del que preveu el pla general, aquest pla general que a hores d’ara estem veient que pateix
molt. I tot això, perquè succeeix? Succeeix, perquè amb els propietaris se’ls indueix a què agafin el camí
de què l’ajuntament té dos problemes. Un amb el terreny que envolta el cementiri, qualificat com està
qualificat en el pla general, i un altre terreny tocant a la línia elèctrica de Calafell Residencial anomenat
de l’Estat, que també té una qualificació que és la que té i que evidentment no contempla desenvolupar
residencial i en el terreny que envolta al cementiri tampoc contempla en el pla general que serà per ús
residencial, l’ajuntament el que fa, és dir, la solució fàcil, els posem dintre i així no haurem de pagar res
l’ajuntament.

Quan es fa urbanisme, tristament, els plans generals, quan un acudeix a l’apartat econòmic, perquè els
governs municipals podem dibuixar molt però cada ratlla que fem i cada intenció que volem en aquell
municipi té un cost econòmic i aquest cost econòmic, hi ha una part que portarà el que rep la plusvàlua, el
propietari, però també hi ha una part que l’ajuntament ha de fer acció econòmica i en el seus pressupostos
municipals ha de posar acció urbanística, també és acció urbanística vendre el solar de la Guàrdia Civil
per fer altres coses , però també és acció urbanística comprar el terreny que envolta el cementiri per fer el
que té previst el pla general i sinó modifica'l, però amb l’esperit del que se li ha donat, perquè el pla
general ha tingut un procediment, ha tingut una exposició al públic i si les coses les canviem així, estem
fent un greuge comparatiu amb molts propietaris que no tenen l'oportunitat de canviar la seva
qualificació, el que li ha tocat en una vinya continuar sent sòl rústec, avui ja no es diu així, però perquè
tothom m’entengui, doncs estem fent un greuge comparatiu si aquest el deixem i en canvi beneficiem a un
altre, l’urbanisme no es pot fer així, si veiem que allò no està bé ho hem de corregir, però tenint un
concepte universal de beneficis i càrregues per tots els propietaris del municipi no només individualment,
per tant l’ajuntament s’ha posat en un parany i això és el que ens dol, al nostre grup, un tema que ja estava
pràcticament tancat, de què després de tres anys els propietaris encara estiguin a on estan, perquè han
arribat en un punt que si es pensen que avui aconsegueixen el bitllet per poder construir en aquests
terrenys, jo els hi dic que no és així i això ho dic, primer per la professió que tinc i segona, per
l’experiència dels anys que porto en el tema d’urbanisme i per tant, jo el que no faré mai és enganyar a la
gent i per tant, el que s’està fent i el que s’està proposant és enganyar a la propietat retardant el tema.

Per què ho dic? perquè després de l’informe d’urbanisme, veient que es planteja un aprofitament superior
al que determina el pla general vigent, el món va cap a intentar densificar menys, agrupar, però densificar
menys, no al revés, per tant, els tècnics que hi ha a urbanisme, no és allò de què si un partit o un altre
partit, no, els tècnics que hi ha a urbanisme són els mateixos que hi havia abans de què hi hagués el
tripartit en el Parlament i en el Govern de la Generalitat, són els mateixos. Llavors, ara l’ajuntament va
presentar el recurs davant del que la Comissió d’Urbanisme es va retractar en l’informe tècnic i el que fa
l’ajuntament, per un cantó és fer el recurs i en canvi porta avui a la taula, perquè han parlat amb el
Santacana i ens ho ha dit de paraula, de paraula, ens ha dit que fem així, que poder així ens ho aprovaran,
ojalà, els hi aprovin, però el que no podem és presentar un document aquí, i aquí l’engany, que només
obeeix a una part del que ha dit el dictamen d’urbanisme, i l’altra part deixar-lo pendent a veure com
acaba el recurs, és de lògica que aquest expedient no prosperarà, no es pot tramitar un expedient que tu
mateix estàs dient que deixes una part pendent del recurs, o t’adaptes al que t’ha dit l’informe
d’urbanisme o planteges el recurs i evidentment un jutge dirà qui té la raó.

Per tot això, el que vull deixar-vos molt clar als propietaris, és que és “l’envolao” d’aquest consistori el
que us està portant en un camí de no acabar mai i ja que heu vingut, us ho dic amb veu alta de què aquest
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“envolao”, no avançarà i no hi haurà, perquè no pot donar-se un aprofitament superior al pla general que
avui tenim aprovat a l’ajuntament, a mi em sap greu

Sr. Olivella: hauria d’anar acabant, porta 8 minuts

Sr. Sànchez: si ja estic alcalde, a mi em sap greu que vagin passant els mesos i els anys i aquests
propietaris estiguin així, perquè de ben segur que ja s’hauria acabat la urbanització i avui estaríem posant
totxos en els edificis, en els habitatges i el nostre poble ja tindria una part que tots volem que es
desenvolupi. Per tant, aquesta era l’exposició que volíem fer respecte aquest punt, abans de la votació.

Sr. Triadó: si em permet, de totes formes, nosaltres diem que si, perquè entenem el mateix, són uns
terrenys necessaris pel creixement del poble, no ens en queden, és la part més important i que precisament
estem dient el que hem fet d’acord amb els propietaris  i no cal veure que no fa gaires dies en el diari de la
Vanguardia, precisament sortia que a Barcelona, on és coneix per la casa Batllo o la Mangolia, allà es va
passar d’una densitat de 0’57 a 1’17, perquè allà hi ha unes cessions, per part de l’ajuntament i ho va
aprovar la Generalitat de Catalunya i l’ajuntament de Barcelona, per tant, em penso que no es demana res
que no s’hagi demanat altres ajuntaments i que la Generalitat hagi aprovat.

Sr. Sànchez: és el meu ofici, com un tindrà l’ofici de fuster o de pastisser o del que sigui, el meu ofici és
el que és, i per tant, aquest cas el conec, sr. Triadó, perquè tots els temes que surten d’habitatge i
d’urbanisme, és obvi que jo ho retallo i m’agrada i estic darrera de tot el tema de la vegueria, amb
contradicció amb el meu partit, però jo sóc el que sóc i estic on estic, per tant, aquest cas el conec i clar,
no estem comparant pomes amb pomes, sr. Triadó, quan vulgui li explicaré amb detall, però no estem
comparant pomes amb pomes, hi ha unes aportacions per part de l’ajuntament de Barcelona en aquest
sector en concret, que evidentment, fem-ho, si entrem a fer compensacions, doncs obrim un altre debat,
però jo crec que això no és tracta d’això, per això entenc que escoltin, és molt fàcil, hi ha entrat 600
milions de pessetes, és molt fàcil, prioritat, voleu desenvolupar això d’aquí davant, doncs compreu el
terreny de la família Olivella, compreu el terreny a preu de mercat, el que se’ls hagi de pagar, tot i
compreu el terreny del ministeri i desbloquegeu això i aquests senyors puguin tirar endavant i que d’aquí
a 10  mesos puguin posar voreres i puguin fer pisos, això és el que s’ha de fer. Nosaltres ens pronunciem
directament en això, no titubegem que s’ha de fer, ja ho diem sr. Alcalde, la nostra proposta és
desbloquegin el tema, no portin a tràmit un engany, desbloquegem el tema, nosaltres votem a favor,
comprem els terrenys que envolten a preu de mercat de tota la propietat que envolta de la família Olivella
que envolta en el cementiri, comprem el d’abaix, desbloquegem-ho i que aquests senyors presentin a
urbanisme, tranquils, el seu pla parcial, el que saben que sempre no tindran mai cap problema, perquè ho
saben. Res més.

Sr. Olivella: el seu vot?

Sr. Sànchez: el nostre vot, si no hi ha la reflexió per part de vostès, segueixen amb el mateix

Sr. Olivella: ja hem reflexionat

Sr. Sànchez: doncs, votem en contra, evidentment.

El Ple de la Corporació amb 10 vots a favor, 1 del membre del PPC, 4 dels membres de CIU i 5 dels
membres d'ADMC i 6 vots en contra, 1 del membre d'ERC i 5 dels membres del PSC-PM, acorda:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla General d'Ordenació
del Sector Calafell Sud-Oest (A) Clau 21 del terme municipal de Calafell, que s'adjunta al present acord,
el qual incorpora les prescripcions descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de
Tarragona, de data 15 de setembre de 2005.
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SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

11. VERIFICACIÓ TEXT REFÓS MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA ESPECIAL PORT
SEGUR DE CALAFELL

Vist que el Ple de la corporació en sessió ordinària celebrada el dia 17 de maig de 2005, va aprovar la
Verificació del Text Refós del Projecte de Modificació Puntual del Pla Especial del Port de Segur de
Calafell del terme municipal de Calafell.

Vist l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, adoptat en la sessió de data 22 de juny
de 2005, el qual preveu mantenir la suspensió de l'aprovació definitiva de la Modificació Puntual del Pla
Especial del Port de Segur de Calafell, fins que s'incorporin les prescipcions descrites al mateix.

Vist el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla Especial del Port de Segur de Calafell
d'aquest terme municipal, redactat per l'enginyer de camins Jordi Soler i Peix, que incorpora les
prescripcions de l'acord de la CTUT de data 22 de juny de 2005.

Vist l'informe de l'Arquitecte Municipal, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Directora de Serveis de l'Àrea de Territori, que consta a l'expedient.

Vist l'informe de la Secretària Acctal., que consta a l'expedient.

En virtud del que disposa l'article 90 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual s'aprovà el
Text Refós de la Llei d'Urbanisme i altra legislació concordant.

La Comissió Informativa de l’Àrea de Territori per unanimitat, proposa al Ple l’adopció del següent
acord:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla Especial del Port de
Segur de Calafell del terme municipal de Calafell, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les
prescripcions descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, de data 22 de juny
de 2005.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

Sr. Alcaraz: fem votacions, no hi ha intervencions?

Sr. Olivella: si vols dir alguna cosa?

Sr. Alcaraz: jo no, però potser un altre si.

Sr. Olivella: per això, anem votant i llavors si algú parla després ja farem rèplica.

Sr. Alcaraz: jo m’espero a votar al final

Sr. Olivella: t’esperes al final
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Sr. Sànchez: nosaltres votem a favor, perquè ja vam manifestar que sempre que no hi hagués discoteques
ni bars musicals, veiem bé que tinguéssim més moviment a nivell de locals, de tenir altres usos i a veure
si li donen dinamisme al Port.

Sr. Alcaraz: ara si, voto a favor.

Sr. Olivella: s’aprova per unanimitat.

Sr. Alcaraz: perdona Joan, però si l’ordre és primer es parla o no, i després es vota, doncs fem-ho, perquè
és el més sa.

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual del Pla Especial del Port de
Segur de Calafell del terme municipal de Calafell, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les
prescripcions descrites a l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, de data 22 de juny
de 2005.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per tal de que
procedeixin a l'aprovació definitiva, si s'escau, i la conseqüent publicació del mateix.

12. DONAR COMPTE EXPEDIENTS CONTRACTACIÓ PERSONAL

12.A DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
ORDINÀRIA DE DATA 17 DE GENER DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA EN RÈGIM D'INTERINATGE DE DOS INSPECTOR DE MEDI
AMBIENT

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 17 de gener de 2006, adoptà entre d'altres l'acord del
contingut literal següent:

Vist la proposta del Regidor d'Urbanisme, Territori i Medi Ambient en la qual manifesta l'urgent
necessitat de cobrir dos places vacants que consten a la plantilla d'INSPECTOR DE MEDI AMBIENT
per tal de vigilar els serveis contractats d’empreses externes de neteja viària, així com supervisar el
compliment del reglament de recollida d’escombraries i neteja viària respecte als ciutadans.

Vit que la Junta de Govern Local de data 20 de desembre de 2005 va acordar entre d'altres aprovar la
llista de persones aptes que conformen la Borsa de Treball de personal laboral no permanent, per tal de
cobrir mancances temporals de personal INSPECTOR DE MEDI AMBIENT, proposada pel Tribunal
Qualificador, que d’acord amb l’ordenació en atenció a la puntuació obtinguda és el següent:

NOM ASPIRANT PUNTUACIÓ FINAL
FIGUERAS TETAS, ELIES 10,75
SOLE GARCÉS, JOSEP MARIA 9
DEL RIO CASTELLÓ, DAVID 8

Vist que s'ha convocat entrevista personal amb els aspirants que van quedar en primer i segon lloc,
segons ordre de la Borsa de Treball abans esmentat, segons acta del Tribunal Qualificador de data 20 de
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desembre de 2005, senyor ELIES FIGUERAS TETAS i senyor JOSEP MARIA SOLÉ GARCÉS els
quals mostren la seva voluntat i disposició per incorporar-se i es proposen per a la seva contractació com
a Inspectors de Medi Ambient, per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i altres previstos
en l'art. 71 del Decret 214/90, i són per tant, persones idònies per cobrir aquests llocs de treball.

Vist el que disposen els següents preceptes legals:

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vistos els informes de consignació núm. 2/2006 i 3/2006

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Aprovar la contractació laboral per màxima urgència en règim d'interinatge del senyor ELIES
FIGUERAS TETAS i del senyor JOSEP MARIA SOLÉ GARCÉS, com a INSPECTORS DE MEDI
AMBIENT per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del
Decret 214/90, i són per tant, persones idònies per cobrir aquests llocs de treball, amb efectes del dia 23
de gener de 2006 i fins a la cobertura de la plaça de la forma reglamentària.

SEGON.- Fixar unes retribucions d'INSPECTOR DE MEDI AMBIENT, Grup D, Complement destí 14,
Complement específic 4042,19€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat 2380,77€ bruts
anuals a 12 pagues.

TERCER.- Publicar aquesta contractació per màxima urgència al BOP i al DOGC, en compliment del que
disposa l'article 291.3 de la LLei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, s'en donarà donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord als interessats, al departament de Medi Ambient,  departament
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes de personal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

12.B DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 19 DE GENER DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA EN RÈGIM D'INTERINATGE D'UN OFICIAL DE 1ª VACANT A LA
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PLANTILLA PER REQUALIFICACIÓ DE LLOC DE TREBALL DEL SENYOR EDUARD
SOLER GUASCH

La Junta de Govern Local en sessió extraordinària de data 19 de gener de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

Vist la proposta de l'encarregat de la Brigada Municipal amb el Vist i Plau del Regidor delegat, en la qual
manifesten que degut a l’adscripció del senyor EDUARD SOLER GUASCH, al lloc de treball anomenat
Cap de Colla, al Grup de Treball Colla 5 Pintura, quedant vacant el lloc de treball d’Oficial de 1ª al
mateix Grup de Treball Colla 5 pintura, és necessària la seva cobertura per atendre les tasques derivades
d’aquesta categoria.

Vist que proposen que sigui coberta mitjançant la Borsa de Treball,  segons acord de Junta de Govern
Local de data 7 de desembre de 2005 que va acordar entre d'altres aprovar la llista de persones aptes que
conformen la Borsa de Treball de personal laboral no permanent, per tal de cobrir mancances temporals
de personal d’OFICIAL DE 1ª proposada pel Tribunal Qualificador, que d’acord amb l’ordenació en
atenció a la puntuació obtinguda  l’aspirant que va quedar en primera posició és el senyor SATURNINO
MIRANDA MIRANDA.

Vist que s'ha convocat entrevista personal amb el senyor SATURNINO MIRANDA MIRANDA, el qual
mostra la seva voluntat i disposició per incorporar-se i per tant es proposa per a la seva contractació per
màxima urgència en règim d'interinatge, com a OFICIAL DE 1ª a la plaça vacant per requalificació del
lloc de treball del senyor EDUARD SOLER GUASCH, per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i
capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i és per tant, persona idònia per cobrir aquest
lloc de treball.

Atès que segons acta del Tribunal Qualificador  la inclussió a la Borsa de Treball del senyor
SATURNINO MIRANDA MIRANDA va quedar condicionada a l’obtenció del nivell A de català en el
termini de 3 mesos i en tot cas abans de qualsevol possible contractació.

Vist que no obstant pel poc temps transcorregut des de l'aprovació de la Borsa de Treball a la present
contractació no ha hagut suficient temps material per a l'obtenció de l'esmentat nivell A, no obstant consta
que el senyor SATURNINO MIRANDA està inscrit al curs de català impartit pel senyor LLUIS TETAS
a la Casa de Cultura de Cal Bolavà, per tal d'obtenir els coneixements corresponents al nivell A.

Vist que per tant aquesta contractació quedarà condicionada a l'obtenció del nivell A de català per part del
senyor SATURNINO MIRANDA i en cas contrari s'extingirà el contracte per incompliment dels requisits
necessaris.

Vist el que disposen els següents preceptes legals:

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l'informe de consignació núm. 47/2006 emès pel departament d'Intervenció.

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.
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La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Aprovar la contractació laboral per màxima urgència en règim d'interinatge del senyor
SATURNINO MIRANDA MIRANDA, com a OFICIAL DE 1ª a la plaça vacant per requalificació de
lloc de treball del senyor EDUARD SOLER GUASCH,  amb la condició expressada als antecedents del
present acord, amb efectes del dia 23 de gener de 2006 i fins a la cobertura de les places de la forma
reglamentària.

SEGON.- Fixar unes retribucions d'OFICIAL DE 1ª,  Grup D, Complement destí 14, Complement
específic 4725.908€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat 685.96€ bruts anuals a 12
pagues.

TERCER.- Publicar aquesta contractació per màxima urgència al BOP i al DOGC, en compliment del que
disposa l'article 291.3 de la LLei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, s'en donarà donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord a l'interessat, al departament de Brigada Municipal,  departament
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes de personal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres presents que constitueixen quórum
suficient per la majoria legal, acorda:

Quedar assabentats.

12.C DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 19 DE GENER DE 2006 DE  NOMENAMENT DE 8 AGENTS
INTERINS SEGONS PROPOSTA DEL TRIBUNAL QUALIFICADOR DEL CONCURS
OPOSICIÓ DE DATA 11 D'OCTUBRE DE 2005

La Junta de Govern Local en sessió extraordinària de data 19 de gener de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

La Junta de Govern Local, en sessió ordinària de data 11 d'octubre de 2005, va acordar convocar concurs-
oposició lliure per a la provissió d'onze places d'agents interins de la Policia Local, enquadrades en
l'escala d'administració especial, subescala de serveis especials, classe policia local, esca bàsica, grup de
titulació D, dotades amb les retribucions que corresponguin d'acord amb la relació de llocs de treball i la
legislació vigent.

Vist el que estableixen els articles 82 i següents del decret 214/90 pel qual s'aprova el Reglament del
Personal al servei de les entitats locals, el Decret Legislatiu 1/1997 de 31 d'octubre pel qual s'aprova la
resoa en un text únic dels preceptes determinats en matèria de funció pública, i demés legislació vigent i
les bases convocatòria.
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Vista la proposta motivada de data 10 de gener de 2006, formulada pel Tribunal Qualificador del procés
sel·lectiu d'11 places d'agent interí, de nomenament a favor dels 8 aspirants que han obtingut la major
qualificació, per ordre de puntuació, i que són proposats per aquest Tribunal pel seu nomenament com a
funcionaris agents interins, són els següents i quedant 3 places desertes per manca d'aspirants aprovats:

Nom Total puntuació
SEBÉ RODRIGUEZ, SANTIAGO 17,35
RODRIGUEZ SORIANO, ANTONIO JESÚS 16,47
CAMPIÑEZ SALAS, GUILLEM 16,07
GONZALEZ REY, JOSEP RAMÓN 16,00
GARCIA GARCIA, DAVID 14,33
LLOBET FONT, JOAN 13,79
RICA JAVIERRE, FRANCESC 12,80
DOBLAS HOLGADO, ANTONIO JESÚS 11,50

Atès que de conformitat amb la Base Desena de les que regeixen la convocatòria, els aspirants proposats
hauran de presentar a la Secretaria de la Corporació, en el termini màxim de vint dies, els documents
acreditatius de les condicions exigides a la base segona.

Vist el que disposen els següents preceptes legals :

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist els informes de consignació núms.19,17,15,16,18,20,22,21/2006 emesos pel departament
d'Intervenció.

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Nomenar com a funcionaris interins als senyors SANTIAGO SEBÉ RODRIGUEZ,
ANTONIO JESUS RODRIGUEZ SORIANO, GUILLEM CAMPIÑEZ SALAS, JOEP RAMON
GONZALEZ REY, DAVID GARCIA GARCIA, JOAN LLOBET FONT, FRANCESC RICA
JAVIERRE I ANTONIO JESUS DOBLAS HOLGADO com a agents de la Policia Local, Administració
Especial, Serveis Especials, Classe: Policia Local D, Complement destí 16, des del dia 23  de gener de
2006 i fins a la cobertura de la plaça de la forma reglamentària.

SEGON.- Fixar unes retribucions d'agent de la Policia Local Grup D, un complement Específic de
8694.10€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat de 3907.65€ bruts anuals a 12 pagues.

TERCER.- D'acord amb la Base desena de les que regeixen la convocatòria la relació dels agents interins
amb l’entitat local cessarà en les següents circumstàncies:

a) En prendre possessió com a funcionaris i funcionàries de carrera els i les aspirants aprovats en la
convocatòria en què s’incloguin les places ocupades pel personal interí.
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b) En incorporar-se al lloc de treball els funcionaris i funcionàries de carrera que estiguin en situació
administrativa amb dret a la reserva dels llocs de treball.

c) Quan no calguin els seus serveis.

d) Pel transcurs del període per al qual van ser nomenats.

e) Per renúncia de la persona interessada.

f) Per aplicació de la sanció de suspensió de funcions per falta qualificada com a greu o molt greu o per la
separació del servei, acreditada mitjançant la instrucció d’expedient disciplinari conforme al que disposa
la Llei 16/1991, de 10 de juliol, de les policies locals.

QUART.- Publicar aquests nomenaments al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'article
291.3 de la LLei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

CINQUÈ.- Tanmateix, s'en donarà donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

SISÈ.- Donar compte d'aquest acord a l'interessat, al departament de Brigada Municipal,  departament
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes de personal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

12.D DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 19 DE GENER DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA EN RÈGIM D'INTERINATGE DE 4 PEONS VACANTS A LA
PLANTILLA

La Junta de Govern Local en sessió extraordinària de data 19 de gener de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

Vist la proposta de l'encarregat de la Brigada Municipal amb el Vist i Plau del Regidor delegat, en la qual
manifesten que a  la plantilla de l’Ajuntament de Calafell, consten 4 places vacants de peons, les quals és
urgent es cobreixen en la major brevetat possible, ja que la majoria de les tasques que es realitzen
requereixen la intervenció d’aquesta categoria professional.

Vist que proposen que siguin cobertes mitjançant la Borsa de Treball,  segons acord de Junta de Govern
Local de data 7 de desembre de 2005 que va acordar entre d'altres aprovar la llista de persones aptes que
conformen la Borsa de Treball de personal laboral no permanent, per tal de cobrir mancances temporals
de personal de PEÓ proposada pel Tribunal Qualificador, que d’acord amb l’ordenació en atenció a la
puntuació obtinguda  elsl aspirants que van quedar en primer, segon, tercer i quart són els següents
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respectivament JUAN ANTONIO MARTINEZ SANCHEZ, PEDRO CHUECO MARTIN, FRANCISCO
MARIN MARÍN I DAVID PLATA FERNANDEZ.

Vist que s'ha convocat entrevista personal amb els aspirants esmentats anteriorment, els quals mostren la
seva voluntat i disposició per incorporar-se i per tant es proposen per a la seva contractació per màxima
urgència en règim d'interinatge, com a PEONS, per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat,
i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i són per tant, persones idònies per cobrir aquests llocs de
treball.

Vist el que disposen els següents preceptes legals :

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist els informes de consignació núm.25/2006, 46/2006, 24/2006 i 23/2006 emesos pel departament
d’intervenció.

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Aprovar la contractació laboral per màxima urgència en règim d'interinatge dels senyors
JUAN ANTONIO MARTINEZ SANCHEZ, PEDRO CHUECO MARTIN, FRANCISCO MARIN
MARÍN I DAVID PLATA FERNANDEZ, com a PEONS per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i
capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i són per tant, persones idònies per cobrir
aquests llocs de treball, amb efectes del dia 23 de gener de 2006 i fins a la cobertura de les places de la
forma reglamentària.

SEGON.- Fixar unes retribucions de PEÓ, Grup E, Complement destí 11, Complement específic
3507.08€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat 712.08€ bruts anuals a 12 pagues.

TERCER.- Publicar aquesta contractació per màxima urgència al BOP i al DOGC, en compliment del que
disposa l'article 291.3 de la LLei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, s'en donarà donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord als interessats, al departament de Medi Ambient,  departament
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes de personal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats
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12.E DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 19 DE GENER DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA EN RÈGIM D'INTERINATGE D'UN OFICIAL DE 2ª VACANT A LA
PLANTILLA PER REQUALIFICACIÓ DE LLOC DE TREBALL DEL SENYOR FRANCISCO
CARRION CARRASCO

La Junta de Govern Local en sessió extraordinària de data 19 de gener de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

Vist la proposta de l'encarregat de la Brigada Municipal amb el Vist i Plau del Regidor delegat, en la qual
manifesten que degut a l’adscripció del senyor FRANCISCO CARRION CARRASCO, al lloc de treball
anomenat Oficial de 1ª, al Grup de Treball Colla 4, quedant vacant el lloc d'Oficial de 2ª, al Grup de
treball del Cementiri, és necessària la seva cobertura per atendre les tasques derivades d’aquesta
categoria.

Vist que proposen que sigui coberta mitjançant la Borsa de Treball,  segons acord de Junta de Govern
Local de data 7 de desembre de 2005 que va acordar entre d'altres aprovar la llista de persones aptes que
conformen la Borsa de Treball de personal laboral no permanent, per tal de cobrir mancances temporals
de personal d’OFICIAL DE 1ª proposada pel Tribunal Qualificador, que d’acord amb l’ordenació en
atenció a la puntuació obtinguda  l’aspirant que va quedar en segon lloc és el senyor NICOLÁS PASTOR
PEREZ.

Vist que s'ha convocat entrevista personal amb el senyor NICOLÁS PASTOR PEREZ, el qual mostra la
seva voluntat i disposició per incorporar-se i per tant es proposa per a la seva contractació per màxima
urgència en règim d'interinatge, com a OFICIAL DE 2ª a la plaça vacant per requalificació del lloc de
treball del senyor FRANCISCO CARRION CARRASCO, per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat
i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i és per tant, persona idònia per cobrir aquest
llocs de treball.

Vist el que disposen els següents preceptes legals :

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l'informe de consignació núm. 48/2006 emès pel departament d'Intervenció.

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Aprovar la contractació laboral per màxima urgència en règim d'interinatge del senyor
NICOLÁS PASTOR PEREZ, com a OFICIAL DE 2ª a la plaça vacant per requalificació de lloc de
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treball del senyor FRANCISCO CARRION CARRASCO,  per reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat
i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i són per tant, és persona idònia per cobrir
aquest lloc de treball, amb efectes del dia 23 de gener de 2006 i fins a la cobertura de la plaça de la forma
reglamentària.

SEGON.- Fixar unes retribucions d'OFICIAL DE 2ª,  Grup D, Complement destí 12, Complement
específic 4725.908€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat 703.39€ bruts anuals a 12
pagues.

TERCER.- Publicar aquesta contractació per màxima urgència al BOP i al DOGC, en compliment del que
disposa l'article 291.3 de la LLei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, s'en donarà donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord a l'interessat, al departament de Brigada Municipal,  departament
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes de personal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

12.F DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
EXTRAORDINÀRIA DE DATA 30 E GENER DE 2006 DE ONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA O SERVEI DETERMINAT DEL
SENYOR CARLOS JOSE ORTIZ MORALES COM A AUXILIAR ADMINISTRATIU AL
DEPARTAMENT D'INTERVENCIO

La Junta de Govern Local en sessió extraordinària de data 30 de gener de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

Vist l'informe del Director de Serveis Econòmics en el qual manifesta la necessitat urgent de contractar
laboralment per màxima urgència a un auxiliar administratiu mitjançant contracte d'obra o servei
determinat.

Vist que la Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 19 d'abril de 2005 va acordar aprovar nova
convocatòria per a la creació i funcionament d'una borsa de treball, de personal laboral no permanent
d'aquest Ajuntament, per tal de cobrir mancances temporals d'auxiliar administratiu, així com aprovar el
procés sel.lectiu consistent en les proves establertes en les Bases específiques que regulen la creació i
funcionament d'una borsa de treball, de personal laboral no permanent d'aquest Ajuntament, aprovades
per la Comissió de Govern de data 4 de maig de 2004 i que es van publicar al BOPT núm. 123 de 28 de
maig de 2004.
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Vist que el passat dia 10 de juny de 2005 es va procedir al procés sel.lectiu per a la constitució de la Borsa
de Treball d'Auxiliars Administratius per a contractacions temporals.

Vist que s'ha ofert la present contractació als aspirants que van quedar en 17è, 18è, 19è, 20è, 21è senyores
NURIA MARCÓ MONTORO, NURIA FERRE CENDRA, ANA GARCIA ALONSO, MARIA LUISA
DIEZ ZURITA I NOELIA ARCO BOU, les quals han declinat l'oferta, per tant s'ha trucat i s'ha
entrevistat a l'aspirant que va quedar en 22è lloc el senyor CARLOS JOSÉ ORTIZ MORALES  i mostra
la seva voluntat i disposició per incorporar-se, es proposa per a la seva contractació, per reunir els
requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i és per tant,
persona idònia per cobrir aquest lloc de treball.

Atès el que preveu l’art. 2 del R.D. 2720/98 de 18 de desembre, sobre els contractes per obra i servei
determinat, i vist l’art. 15 ,  del R.D.l. 1/95 de 24 de març, pel que s'aprova el Text Refós de la Llei de
l’Estatut dels Treballadors en el sentit de què el contracte de treball podrà concertar-se per  a la
reaalització d'una obra o servei una duració determinada i, qual execució, encara que limitada en el temps,
sigui en principi d'una durada incerta.

Vist el que disposen els art. 16 i següents i l'art. 94 del D. 214/90 de 30 de juliol, Reglament de Personal
de les entitats locals, pel qual es regula la contractació de personal laboral.

Atès que de conformitat amb l'art. 2/2003 de 28 d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, es
poden efectuar contractació de personal laboral no permanent, per a les places vacants i, en els casos de
màxima urgència n'hi haurà prou amb la publicació del nomenament al BOP i al DOGC, i que se'n doni
coneixement al Ple en la propera sessió que es realitzi.

Vist l'informe de consignació núm. 114/2006 emès pel departament d'Intervenció que consta a
l'expedient.

Vist l'informe favorable del Director de Recursos Humans, que igualment s’uneix a l’expedient.

La Junta de Govern per unanimitat acorda:

PRIMER.- Contractar laboralment per màxima urgència mitjançant contracte d'obra o servei determinat
com a auxiliar administratiu al departament d'Intervenció al senyor CARLOS JOSÉ ORTIZ MORALES,
amb efectes del dia 1 de febrer i per un periode de tres mesos.

SEGON.- Fixar unes retribucions d’auxiliar administratiu, Grup D, complement de destí 13, complement
específic 4250,80€ bruts anuals a 14 pagues.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'art. 291,3
del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de
Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que tingui.

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessat, a la Junta de Personal d’aquest Ajuntament,  al
Departament d’Intervenció i Tresoreria Municipal, i a la Gestoria Olano, que porta els assumptes de
personal d’aquest Ajuntament, per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiva aquesta
contractació.
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La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

12.G DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ
ORDINÀRIA DE DATA 7 DE FEBRER DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER
MÀXIMA URGÈNCIA EN RÈGIM D'INTERINATGE DE LA SENYORA SARA MARIN
HERRANDO PER SUBSTITUIR A LA SENYORA LOURDES JUNCOSA ROMEU QUE ES
TROBA DE BAIXA PER IT PER PROPERA MATERNITAT

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 7 de febrer de 2006, adoptà entre d'altres l'acord del
contingut literal següent:

Vist l'informe de la Regidora de Benestar Social, en el qual manifesta que la senyora LOURDES
JUNCOSA ROMEU es troba de baixa per maternitat des del dia 5 de febrer de 2006, és per això que
proposa la contractació laboral en règim d'interinatge per màxima urgència d'un assistent social per tal de
substituir a la treballadora esmentada des del dia 8 de febrer de 2006 i fins a la seva reincorporació.

Vist que la borsa de treball per a mancances de personal "Assistent Social" constituïda en data 13 de juliol
de 2004 una vegada transcorregut els 9 mesos es considera caducada.

Vist que davant l'urgència per aquesta contractació no és possible la constitució d'una nova borsa de
treball, és per això que la Regidora de Benestar Social proposa la contractació laboral en règim
d'interinatge per màxima urgència de la senyora SARA MARIN HERRANDO, que actualment col.labora
amb el departament de Benestar social i reuneix tots els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i
altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i és per tant, persona idònia per tal de substituir a la senyor
LOURDES JUNCOSA ROMEU des del dia 8 de febrer de 2006 i fins a la seva reincorporació.

Vist el que disposen els següents preceptes legals :

-Art.4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, referent al contracte d'interinitat per cobrir
temporalment un lloc de treball.

-Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, segons els
quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i
pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el
B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l'informe de consignació  núm. 327/2006 emès pel departament d'Intervenció que consta a
l'expedient.

Vist l'informe del Director de Recursos Humans.

La Junta de Govern per unanimitat acorda:
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PRIMER.- Contractar laboralment per màxima urgència en règim d'interinatge a la senyora SARA
MARÍN HERRANDO per tal de substituir a la senyora LOURDES JUNCOSA ROMEU, des del 8 de
febrer de 2006 i fins a la reincorporació de la titular de la plaça.

SEGON.- Fixar unes retribucions de treballadora social, Grup B, Complement destí 19 i un complement
específic de 7.739,33€ bruts anuals a 14 pagues.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'art. 291,3
de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de  Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord a l'interessat, al departament de Benestar Social,  al CUP, al
departament d'Intervenció, a la Secció de Personal i a la Gestoria J. Olano.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

12.H DONAR COMPTE DE L'ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE DATA 7 DE
FEBRER DE 2006 DE CONTRACTACIO LABORAL, PER MÀXIMA URGÈNCIA,
MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA O SERVEI DETERMINAT DEL PERSONAL,
ADSCRIT A SECRETARIA, DESTINAT A LA CAMPANYA D'INFORMACIÓ I
ACTUALITZACIÓ DEL PADRÓ

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 7 de febrer de 2006 entre d'altres va adoptar el
següent acord:

"I.- CONTRACTACIO LABORAL, PER MÀXIMA URGÈNCIA, MITJANÇANT CONTRACTE
D'OBRA O SERVEI DETERMINAT DEL PERSONAL, ADSCRIT A SECRETARIA, DESTINAT
A LA CAMPANYA D'INFORMACIÓ I ACTUALITZACIÓ DEL PADRÓ

D’acord amb l’informe emès per la secretària de l’Ajuntament, en el qual exposa la necessitat de destinar
un equip de persones per a dur a terme un campanya d’informació i actualització del padró municipal, i
suggerint que “l’equip blau” i les “informadores turístiques” són grups de treball formats i amb
experiència suficient per a aquest tipus de tasques.

Consultada la directora de programes d’alcaldia, exposa que per a dur a terme campanyes d’informació i
difusió per tot el municipi, s’ha fet una divisió de deu zones. Per tant, serà necessari disposar d’un total de
deu empleats per a poder dur a terme la campanya amb major agilitat.

Per altra banda, consultada la disponibilitat de “l’equip blau” per a participar en aquesta campanya,
manifesten que donades les tasques assignades a aquest equip de treball, només es podran destinar quatre
de les seves empleades a la campanya del padró.
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Amb les persones que componen l’equip d’informadores s’ha mantingut entrevista per tal de preguntar la
seva disponibilitat i voluntat per a participar en aquest projecte. Les informadores disposades a
incorporar-se són la Sra. Pilar FERRET MARTÍNEZ, la Sra. Maria Teresa PAPIOL GRIFOLS, la Sra.
Ilda Fernanda DA SILVA GUERREIRO i la Sra. Rosa Maria SOLE ALARI.

Donat que un vegada efectuades les consultes de disponibilitat de l’equip blau i de les informadores
turístiques, encara manquen dos persones més per a compondre l’equip d’informadors del padró, es
sol·licita al Departament de Treball currículums que corresponguin al perfil d’informador. Efectuades
entrevistes, es considera que les candidates que més s’ajusten al perfil del lloc són la Sra. Manuela
GONZÀLEZ SOLIS i la Sra. Isabel CRESPO RODRÍGUEZ, donat que tenen experiència professional en
tasques d’atenció al públic, i un gran coneixement del municipi.

Atès el que preveu l’art. 2 del R.D. 2720/98 de 18 de desembre, sobre els contractes per obra i servei
determinat, i vist l’article 15.a,  del R.D.l. 1/95 de 24 de març, pel que s'aprova el Text Refós de la Llei de
l’Estatut dels Treballadors en el sentit de que el contracte de treball podrà concertar-se per a la realització
d'una obra o servei una duració determinada i, qual execució, encara que limitada en el temps, sigui en
principi d'una durada incerta.

Atès l'article 16 i següents i l'article 94 del D.214/90 de 30 de juliol, Reglament de Personal de les entitats
locals, pel qual es regula la contractació de personal laboral.

Vist l'article 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter laboral que no
es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la relació de lloc, no requereix la
inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la contractació de personal no permanent, regiran les
normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Atès l'article 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa en un text únic
dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en matèria de funció pública, relatiu a la
selecció del personal interí i laboral no permanent, que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat mitjançant convocatòria
pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. i 103.3 de la Constitució.
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar personal interí o
contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de convocatòria. A aquests efectes, el
Govern pot regular per reglament una borsa de personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als
casos de màxima urgència.

Vist els articles 291.1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya,
segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant
convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de
publicar el nomenament en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que se
celebri.

Vist informes de consignació núm.320, 321, 324, 328, 329 i 330/2006 emesos pel Departament
d'Intervenció, de dates 6 i 7 de febrer de 2006, on existeix consignació per la contractació de l'esmentat
personal laboral per un periode de 3 mesos.

Vist l'informe pel Director de Recursos Humans, de data 7 de febrer de 2006.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:
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PRIMER.- Contractar laboralment mitjançant contracte d'obra o servei determinat, per màxima urgència,
com a informadores, a les senyores que es relacionen a continuació, adscrites a Secretària, amb efectes del
dia 13 de febrer de 2006 i amb una previsió de 3 mesos:
- ROSA MARIA SOLE ALARI, DNI núm.77098567-Z
- MARIA TERESA PAPIOL GRIFOLS, DNI núm.52217042-G
- MANUELA GONZALEZ SOLIS, DNI núm.39644233-F
- ISABEL CRESPO RODRIGUEZ, DNI núm.38084523-L
- ILDA FERNANDA DA SILVA GUERREIRO, NIE núm.X-02957119-D
- PILAR FERRET MARTINEZ, DNI núm.46211038-J

SEGON.- Fixar unes retribucions econòmiques amb un sou brut mensual amb les pagues extres
prorratejades de 1.114,00 € per a cadascuna de les treballadores esmentades a la part expositiva.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'article
291.3 de al Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que tingui.

CINQUÈ.- Donar compte d'aquest acord a Secretaria, als departaments de Recursos Humans i
d'Intervenció, al CUP i a la gestoria encarregada dels assumptes del personal d'aquest Ajuntament."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat, proposa al
Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels presents que constitueixen quórum suficient per
la majoria legal, acorda.  Quedar-ne assabentats

Sr. Olivella: tots els dictàmens estan al final. Això ho vam comentar a Junta de portaveus. Digues, Joan
Carles, és un donar compte, en teoria, segons el ROM no hi ha intervencions, però que vegi que hi ha
intervenció, però li dic el que diu el ROM.

Sr. Robert: bé, gràcies sr. Alcalde, seré breu també

Sr. Olivella: a veure si és veritat

Sr. Robert: només vull fer referència a unes paraules que ha dit el sr. Triadó abans de què tot es feia amb
borses de treball, amb això han millorat una mica, suposo que és gràcies a la nostra insistència, vull creure
que si, però si que li voldria dir, de què les esgoten i tot això, a mi m’agradaria que els tècnics de la casa,
potser aquestes les passarem per alt, o no ho sé potser hauríem de parlar, dues de les contractacions
concretament no estan formalment fetes, hi ha errors i jo crec que inclús incompleixen alguns dels articles
que fan referència a les publicacions i tot això, si volen que amplií la informació, alguna cosa els hi podré
dir, però jo crec que coses que en una de les dues hi ha un tècnic de la casa que ja els adverteix que el que
es publica i el que s’acaba fent i tot això no és el mateix, jo els hi demanaria que per un futur es vagi una
mica amb més cura de totes aquestes coses, perquè nosaltres ho tenim en compte i també ho veiem i ho
poden veure altres ciutadans que el que es publica és el que s’ha de complir i no amb un acord de quatre
amics o algun tècnic ja es poden modificar algunes bases. Gràcies.
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13. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC-PM, PER REQUERIR A L'AJUNTAMENT
QUE TRASLLADI ELS ARBRES DE LA C ARRETERA DE L'ESTACIÓ AL PARC DE LA
SÍNIA, I FACI UN VIAL DIGNE DE SER L'ENTRADA AL NUCLI D ELA PLATJA.

En Jordi Sànchez i Solsona, portaveu del grup municipal del PSC-PM a l'Ajuntament de Calafell, en
representació d'aquest grup.

EXPOSA:

Que degut a les declaracions fetes per l'Alcalde de Calafell sobre l'imminent reforma de la Carretera de
l'Estació consistent en ampliar un metre la distància entre l'arbrat existent per tal d'eixamplar el vial actual
i acondionar-lo millor.

Que degut a què aquest arbrat no és l'ideal per a aquest tipus de vies urbanes.  Que degut a què
l'Ajuntament està a punt d'iniciar les obres del Parc de la línia on sí que serien adequats els plataners de la
carretera de l'Estació.

PROPOSA:

PRIMER.- Que s'aturi el transplantament dels arbres, segons el que ha anunciat l'Alcalde.

SEGON.- Que es traslladin els arbres existents al Parc de la Sínia, per tal de conservar-ne el seu valor
històric i estètic.

TERCER.- Que es redacti un projecte nou digne de ser l'entrada al nucli de la platja, amb un nou arbrat
més adequat al tipus de vial de què es tracta.

QUART.-  Que s'exposi el projecte al públic i s'iniciï un procés de participació per tal de què tothom
pugui opinar sobre aquest projecte.

Sr. Sànchez: bé, la moció diu: (llegeix el text íntegre de la moció). Això és el que dèiem, i ho vam entrar
el dia 12 de gener. És clar, el debat que s’ha de produir d’aquest fet, estem avui doncs a 17 de febrer. A
passat més d’un mes, coses a dir sobre això, a mi em sembla sr. Olivella que en el moment que nosaltres
vam sentir això per la Ràdio, nosaltres vam reaccionar de seguida, presentant el document, la proposta
amb la confiança de què això no es portaria a terme, perquè ja intuíem que passaria el que ha passat. El
que ha passat és que aquest arbre que té el desenvolupament que té de diàmetre, és un arbre ja
considerable, és un arbre gran, el plataner, als seus anys. Aquest arbre col·locat al ben mig del que serà la
vorera, clar, això si hagués estat, doncs potser ho hauríem de reconsiderar-ho, potser hauríem de tocar els
altres que estan a l’altre cantó, no ho sé, però si realment hem de passar per l’operació de treure’ls i
trasllada’ls, s’han d’arrencar i s’han de traslladar, doncs valdria la pena fer la reflexió i la reflexió és de
què la platja, sr. Joan Olivella, té poques entrades, molt poques però aquesta és una de les importants,
perquè a més a més, el pas que hi ha per sota del ferrocarril, és un accés a favor de l’accés d’entrada i per
tant, per qui flueix tot el que és pràcticament l’accés més important de la platja, pel caràcter que té, de què
hi ha l’estació, pel caràcter que té de què tots els autobusos fins i tot els interurbans, els que venen de
Vilanova, tenen la parada històrica darrera de l’estació, nosaltres ara hem afegit, d’uns anys cap aquí el
transport urbà, no cal dir que aquells autobusos també turístics, etcètera, el que ha passat és que avui,
aquest vial de la carretera de l’Estació, té una mobilitat que no tenia per descomptat fa 50 anys, ja no dic
més enrere, però per descomptat 50 anys, llavors davant d’això, ja que s’han de tocar, vam valorar que
valia la pena no tindre hipoteca i agafar, treure’ls tots, trasllada’ls tots al Parc de la Sínia i avui, encara
afegiríem més, o al lloc que creieu oportú, això no ha de ser un obstacle, el lloc on podem traslladar
aquests arbres, si considereu que ha d’anar en comptes del Parc de la Sínia a un altre lloc, tampoc tenim
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cap obstacle amb això, el que volem és alliberar d’hipoteca el vial, per tal de donar-li una dignitat que es
mereix la platja.

I ara amb tots els meus respectes, sr. Joan Olivella, estem fent un “nyap”, i allà, a més a més, conflueixen
varies coses, quan plou molt, torrencialment, tots sabem que baixa molta aigua per la carretera, passa la
Creu Roja, passa la Guàrdia Civil, va al costat de l’antiga tanca que hi havia abans del càmping, ara s'ha
retirat, però l’aigua continua passant per allà, bordeja tot el tancament del càmping i va a parar al riu, a
l’Estany, això és una fotografia que la podem veure aquesta tarda o aquest vespre o demà, quan plogui de
forma torrencial, aquesta foto es pot tornar a reproduir, allà de moment no s’ha fet cap reserva de res, el
Joaquin va fer una acció, que nosaltres l’hem vist, aquí tocant al bar del faro, un tros d’aquesta “cuneta”
que ve d’aquí dalt el poble, doncs almenys ha fet la previsió, ha posat uns tubs de certa dimensió, de
diàmetre, ha fet el paviment i espero que ho acabi i posi el panot, etcètera, els arbres, ja ho acabarà, doncs
perfecte, res a dir, perquè d’alguna manera es té en compte aquesta qüestió que estic parlant de l’aigua de
pluja, que passi per allà.

Allà no hi ha res previst, llavors l’excusa de fer una “separata” del projecte, de bellugar els arbres, a més a
més, amb una instal·lació, suposo que deu ser l’electre, no sé que deu ser, és un cablatge d’uns 10 cm o 12
cm. Clar, realment aquí, deixi que li digui així, no s’ho agafin malament, i això passa, aquí has fet una
“alcaldada” i això passa, no passa res, en això hi podem caure tots, però el lleig d’aquest afer és que
havent entrat el 12 de gener aquest escrit, doncs home, ha estat com si fos una tossuderia per part teva o
per part seva, millor dit, de dir: això ho faré, perquè em dic Joan Olivella i això ho faré, i a mi em sembla
que les coses les hem de fer amb el cap, no deixar-nos dur només per l’impuls, i aquesta entrada,
repeteixo, és una entrada que val la pena que tots plegats hi estiguem d’acord que sigui una entrada
potent, jo no sé quin tipus d’arbrat haurà de ser, no sé si hauran de ser palmeres, o hauran de ser
tarongers, no ho sé, però val la pena que en parlem i que veiem un trasllat més adequat i quan es parla de
sensibilitats, aquí ningú ha parlat en cap moment d’anar amb la moto serra allà i tallar els arbres, que per
cert, m’agradaria saber que n’ha fet, ara em ve al cap això, que  n’ha fet dels arbres de la plaça del Cano,
que  n’ha fet? És una pregunta que deixo en l’aire. Que n’ha fet dels arbres, dels pins, que hi havia a la
plaça del Cano? Perquè allà si, que un servidor, allà si que he vist que s’ha passat la moto serra, per tant,
demanaria concreció i compte el que em contesti, ja saben que jo quan parlo estic documentat, que n’ha
fet?

Llavors, hi ha un altre exemple, fa pocs minuts a passat un tema i els hi hem demanat, des del nostre grup
i hem rebut suport d’altres grups de què la pineda que hi hauria d’haver de transició cap al Parc del Comú,
no es toqués. Siguem coherents, si volem respectar coses que són respectables, tinguem coherència i
tinguem un nexe d’unió en el discurs. Insisteixo, encara hi som a temps, només s’han tocat els arbres, jo
personalment el dia que va haver el trasllat, jo vaig parar del cotxe, jo en el meu ofici porto un metro,
entre altres coses i vaig prendre la mesura que hi ha des de l’arbre fins a la paret, 1’65 de mitjana, clar,
que ha passat? Ara amb aquest 1’65 la gent si volem fer una entrada i una vorera potent, que passa, que
amb aquesta vorera la gent que vagi per aquesta vorera no sap si ha de passar entre l’arbre i la tanca del
càmping o entre l’arbre i el que és l’escurcell de l’arbre o el “vordillo”, no. Repeteixo, sr. Joan Olivella, si
aquests arbres haguessin estat sempre aquí i ens plantegessim si els toquem o no els toquem, seria una
qüestió però vosté va sortir dient que els volia tocar, sr. Joan Olivella, si vosté no hagués dit de tocar-los,
a lo millor haguéssim parlat a veure que feiem quan haguéssim tingut el projecte, evidentment, perquè
aquesta és l’altra, es posa a fer coses sense tindre el projecte i sense que els demés grups poguém opinar.
A mi em sembla que aquí hi ha diverses coses que han passat, o sigui transparència en el procediment, per
tant, projecte, exposició pública i que com a mínim els grups municipals puguin opinar i intentar entre
tots, no ha de ser motiu perquè ens discutim en posar una entrada maca a la platja, no ho ha de ser, i que
nosaltres li entréssim aquest advertiment el dia 12 de gener i estem a 17 de febrer i vostè no ha tingut ni la
delicadesa de fer l’acció de dir: bé, jo com alcalde he d’intentar de governar per la majoria, he d’intentar-
ho, si més no. Per tant, home, està molt bé que es faci fotos amb grups de l’oposició, però aquí té un
exemple de com està funcionant vostè. Aquest és un bon exemple de què un grup el dia 12 de gener li
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entra una proposta i vostè se la passa pel forro, parlant en plata, pel forro, sense tindre un projecte i sense
haver-lo exposat al públic.

Sr. Olivella: són els 10 minuts

Sr. Sànchez: i que hagi pogut opinar, per tant, espero i desitjo que això sigui votat, que es rectifiqui,
perquè rectificar és de savis, sr. Joan Olivella i que puguem fer una entrada a Calafell Platja que se la
mereix, una entrada digne, potent, turística, maca i que puguem presumir d’una bona entrada. Res més,
moltes gràcies.

Sr. Balaguer: no, perquè les explicacions ja les ha donat el portaveu del partit dels socialistes, per
Esquerra Republicana tenim molt clar que hem d’aprofitar també aquesta ocasió que s’han d’arrencar els
arbres i entenem que, tant aquesta entrada del municipi com en altres zones en concret, s’ha d’aprofitar
aquesta ocasió i li votarem a favor d’aquesta moció.

Sr. Alcaraz: gràcies, sr. Alcalde. Aquí una sèrie de consideracions a favor i alguna molt particular. En
primer lloc, jo crec que quan s’ha de fer una cosa i es presenta una moció el dia 12 de gener, doncs
debatre-la el 17 de febrer amb l’obra mig feta, és una pèrdua de temps i per tant, hem tingut suficients
dies en junta de portaveus i en reunions de pactes de pressupostos per haver buscat una solució, per tant
no tinc cap més remei que tirar-li de les orelles, sr. Alcalde, vostè tindria que haver agafat aquesta
iniciativa. En segon lloc, bé, jo no sé, perquè un plataner no dóna dignitat a l’entrada de Calafell Platja,
“platano de sombra”, a mi aquest tipus d’arbres m’agraden, tota la vida els hem vist a Barcelona a molts
carrers, és un arbre molt típic que hem vist per tot arreu, es fan grans, això si i molesten, si molesten jo no
sé fins a quin grau poden molestar si el trasllat que es fes, perquè aquí es proposa un trasllat a fora i
l’equip de govern proposa un trasllat al costat. Des del punt de vista de què el trasllat al costat sigui cap a
dintre de la vorera, i amb mides 1’65, no ho sé, però el que si que sé és que hi ha una mida de 1’10,
perquè és una passa, un d’ells és 1’10, per tant considero que no pot quedar bé de cap de les maneres i
que jo si que els traslladaria, però el més a prop de la vorera possible, que no destorbi la circulació ni el
trànsit, però que sigui un carrer coherent, jo no he vist a cap lloc del món els arbres situats on s’estan
situant, he vist una vorera i allà normalment estan els semàfors, les papereres, que normalment
coincideixen amb un gual de minusvàlids, els arbres, si hi ha alguna protecció de ferro, que al nostre
municipi s’han posat molt de moda els darrers anys, també estan tocant “el vordillo” cap a la carretera,
clar, jo abans li preguntava al regidor de Via Pública si els posem en lloc d’on estan a un metre de la
vorera, toquen els camions, toquen les furgonetes? Em penso que no, jo aquí si que els posaria, és a dir, ja
que està fent-se aquesta obra que està tot desmanegat, que poca cosa s’ha de fer amb els que ja estan
replantats, però que podríem moure’ls 3 metres o 2’5 o 5 o 4, no ho sé, el que marqui la mesura, jo el que
si que demanaria és la reubicació dintre de la mateixa entrada, perquè insisteixo, és a dir, segurament
quedarien molt bé al Parc de la Sínia o altres parcs, però alguns que la memòria de Calafell que tenim ve
de l’any 90 o 91 i que aquesta entrada, que a més a més és una entrada molt típica de molts pobles, molts
pobles amb plataners. Però aquí potser valdria la pena, que sense estar on els està posant l’equip de
govern, poguéssim conservar aquesta tradició, que tots dieu que no, que altres arbres, a mi m’agraden
aquests arbres, sincerament, ara bé, el que no considero és que han d’estar al mig de la vorera, per mi han
d’estar allà on toquen, sempre i quan les distàncies de seguretat siguin les pertinents.

Aquesta seria la meva contraproposta a tothom, és a dir, la proposta del Partit Popular passa per, a mi
m’agrada que estiguin per aquesta zona i m’agrada que estiguin en aquest carrer, però no m’agrada com
els estan posant, per tant, ho dic, aquí queda si som capaços de parlar-ne, doncs, sr. Alcalde, vostè té la
possibilitat de dialogar.

Sr. Triadó: en tot cas, jo aquí volia fer un apartat. Tots coneixeu la meva postura envers els temes dels
arbres i del passeig, perquè ho he manifestat en les diferents reunions de junta de govern i consten per
escrit, i per tant, no m’he d’amagar, però en el fons també coneixeu la meva trajectòria, durant dos anys
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he lluitat sent alcalde per mantenir una unitat de grup, una unitat de partit i que Calafell no tingués que
passa per “trances” com havia passat en anteriors legislatures de trencaments de govern i així, jo donaré
suport a l’equip de govern, perquè en formo part i com diu el Jordi, sóc el que sóc i estic on estic, estic al
grup de Convergència i Unió amb un pacte amb l’ADM, i per tant, ja m’he acostumat a fer moltes
renúncies de vegades per a la bona governabilitat de Calafell i si en tinc que fer alguna més, la faré. I el
meu vot va, i això suposo que és el que esperaven sentir molts polítics d’aquesta taula, l’equip de govern
té el meu suport, vaig demostrar la meva opinió en el seu moment, però aquí he de demostrar i he d’estar
cohesionat amb la majoria i democràticament, la majoria del meu partit i de la coalició, rebutja aquesta
moció, per tant, jo els he de fer costat i rebutjo la moció que presenta el partit socialista, tot i què l’alcalde
té sempre l’última paraula.

Sr. Alcaraz: pensava que estàvem en torn d’intervencions. En tot cas, ja s’han acabat les intervencions?

Sr. Olivella: no, si voleu fer alguna altra intervenció.

Sr. Sànchez: el que si que us puc garantir és que el dia que decideixi no ser regidor, ajudaré en tot el que
pugui al meu poble, en tot. Però ningú em farà canviar, el Jordi també és com és, Joan Maria, i ens
coneixem de fa molts anys. Si hi ha arguments, jo corregeixo, vingui d’on vingui, i la prova és que al llarg
de la meva trajectòria podreu agafar totes les actes dels Plens i veure que he donat suport a moltes coses
d’un equip de govern, fos el que fos, però anteposar el partit per davant d’una acció que és la que
necessita la platja, jo això, Joan Maria no m’ho esperava de tu, no m’ho esperava, però ho comprenc.
Perquè en tot cas, has canviat, poder amb els anys les persones anem canviant, això també és cert, però
decidir una qüestió i posar pel davant el partit, per davant del que realment estan sentint tu aquí dins dels
budells, quan veus la carretera de l’estació, jo en aquest punt no t’entenc, perquè penso que per sobre de
tot està el que un pensa del seu poble sigui el que sigui i sigui on sigui i no passa res, aquí no s’ha de
trencar res, ni s’ha de fer cap moció de censura, sinó senzillament jo penso que és bo i és sa i és
democràtic que puguem discrepar, jo crec que volia deixar això, perquè les coses queden escrites i volia
deixar la meva opinió respecte a com penso i penso d’aquesta manera, un per sobre de tot no es pot
enganyar a si mateix i anar en contra de la manera de ser d’un mateix, perquè quan perd això, per mi,
queda poca cosa. Res més.

Sr. Triadó: per al·lusions, em deixes contestar. A veure, tu tant com jo i algun més dels que estan aquí,
podem tenir formació tècnica, i veiem les coses potser al primer cop de vista i ens assembla que el que
realment pensem, però també entren en profunditat en valorar moltes coses. Ja he dit que al meu poble un
s’el pot estimar tant com jo, i aquí entren moltes coses, com són les valoracions de les iniciatives que té
l’equip de govern, que són molt importants, hi ha tots uns projectes, tots uns programes i penso que
aquestes obres, totes aquestes ilusions que hem posat sobre la taula i que les hem posat avui dins del
pressupost, s’han de portar a bon terme i que millora molt el nostre municipi, i per tant això té un
contrapes a la balança i també l’hem de saber valorar, potser la maduresa també et fa valorar aquestes
coses, però no per això, aquell projecte sigui el que més m’agradi, que ja ho he manifestat i ho he dit i he
deixat constància, però també vull que els projectes que hi ha ara sobre la taula i les lluites que hem portat
durant aquests dos anys de govern juntament amb Agrupació Democràtica, vull que arribin a bon port i
per tant, aquesta tasca que porten endavant i d’obres que s’estan iniciant i que s’iniciaran més, vull que
s’acabin i m’agradaria veure-les acabar. Res més.

Sr. Olivella: jo voldria acabar el tema, ja algú més que vulgui parlar.

Sr. Alcaraz: igual l’alcalde fa una transacció

Sr. Olivella: No, depèn del que digui no, perquè jo crec que com alcalde voldria tancar el tema. Si em
permeten. Doncs el tanco. Votem abans o votem després? Després, d’acord. A mi m’agradaria
puntualitzar, cada u ha donat la seva versió, Jordi, quan has fet la teva ponència has dit que ho vas
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entregar el 12 de gener. El 12 de gener, això ja s’havia aprovat, el trasplantament dels arbres i el tema dels
serveis ja ho havíem aprovat en Junta de Govern i un dia de les moltes reunions que vam tenir, que ens
hem anat veient per intercanviar amb uns i els altres, et vaig comentar i et vaig ensenyar el projecte, t’ho
vaig explicar i em vas dir que els arbres hauríem de posar-los allà. Jo no és que m’ho hagi posat entre cap
i cap, jo tinc moltes ganes que l’entrada de la platja de Calafell sigui maca i segons els tècnics municipals,
que per mi, me’ls haig de creure, perquè els tècnics són els tècnics, diuen que l’entrada de la platja
quedarà molt digne i quedarà molt bé, per tant, jo crec que hi ha diferents punts de vista, el teu únic punt
de vista és el fet d’agafar tots els arbres i traslladar-los en un altre lloc, doncs nosaltres el que plantejàvem
amb tots els retocs que puguem fer i ens ho podem mirar, perquè el projecte l’aprovarem la setmana que
ve, el dilluns, el projecte definitiu, però el que s’ha fet ara és evitar que hi hagi accidents i això t’ho vaig
dir, el que estem fent no és una alcaldada, jo potser si que em vaig deixar portar per la passió, perquè tinc
tantes ganes com tots els que estem aquí de que aquella carretera deixi de ser un lloc on constantment
dóna una imatge totalment negativa del municipi, fa un munt d’anys, el paviment està fet una porqueria,
la gent no pot passar per la banda que ara se’n posat els arbres, no és que ara estigui fatal, sempre ha estat
fatal i amb això és el “mea culpa” de tots. Per tant, tot això fa temps que n’estem parlant i que per fi ara
arribàvem, perquè em semblava que estava tot a punt, serveis i arbres, llavors, jo vaig dir: doncs, tirem
endavant ho dels arbres, perquè ho havien aprovat per Junta de Govern, els apartem, separem els arbres,
mantenim l’entrada amb l’espai “romàntic” de romanticisme, de què sempre hi ha estat aquells plataners,
tenen més de 50 anys, vam parlar amb diferents jardiners, personalment he passat moltes hores donant-li
voltes, encara que no sóc tècnic, però realment també m’ha preocupat el fet de què no ens equivoquéssim
i penso que el camí ha anat per aquí, llavors, hem trasplantat els arbres, perquè sinó els trasplantàvem ara,
els arbres ja no es poden trasplantar i hem de tornar a passar un altre any, perquè és en aquesta època
quan s’han de trasplantar, aleshores, el fet de trasplantar aquests arbres, s’ha fet i es deixen aquí, si no
voleu que hi fem res més,  continuem tenint tot l’espai com estava, però com a mínim ja no hi haurà el
perill amb els autobusos, els autobusos ara ja passen tranquilament, que aquells 4 o 5 arbres que hi ha
abaix els podem tirar més endintre, això és pot parlar, tenim temps de parlar-ho aquesta setmana, per tant,
jo sóc del parer i junt amb els companys que han dit que ho tirem endavant, de moure aquests arbres,
d’intentar aprovar aquest projecte i el més aviat possible tenir aquesta entrada que pot ser molt important
pel municipi i que ho serà, perquè així ho han assegurat tots els tècnics.

Per altra banda, els arbres, jo també he anat a mesurar, no entraré amb això, però a mi el que m’ha donat
és que a l’altra banda surt una vorera de 3 metres i mig i l’arbre toca la paret 1’75, amb els arbres que
vaig mesurar, amb l’escurcell un metre i mig, però és igual les dades, si convé ara hi som tirem un pèl
més cap en fóra els arbres, intentem solucionar-ho com calgui, però crec que hem de conservar l’entrada
de la platja tal com és, arreglada, tindrem voreres noves, tindrem llum nova i tindrem pavimentació nova,
per tant com qualsevol entrada, com aquesta d’aquí el poble, que està prou bé i l’única cosa que té aquí el
poble és que només té una vorera en una banda i l’altra no en té, però és així i a la platja, el carrer Sant
Pere hi ha una vorera molt ampla en una banda i a l’altra banda, hi ha llocs que és estretíssim i llocs que
no ho són tant. Vull dir-vos que de coses d’aquestes hi ha al municipi i ho hem aprovat entre tots i al final
també queda bé, el que si està clar és que vam mirar que entre l’arbre i la paret, com a mínim i pogués
passar una cadira de rodes i cotxet de nen petit  i això hi passa, de tota manera, torno a repetir, mirem-
s'ho, però la qüestió és que nosaltres defensem el fet de què els arbres es quedin al lloc on estan i no s’han
de trasplantar tots, només s’ha de trasplantar aquella línia, per tant, en principi mantenim l’entrada tal
com era, la posem modernitzada i per altra banda, salvem tota una sèrie d’arbres que en principi aquells
no es moriran sinó els toquem, això és el que plantejàvem, ja et dic, si voleu la setmana que ve mirem de
retocar entre tots el projecte definitiu.

Sr. Sànchez: anècdota, vaig conèixer un noi que quan havia d’anar a una celebració feia enfadar als pares
perquè els pares  volien que s’arreglés una mica, que es poses la camisa, la corbata, l’americana i sortia
amb espardenyes catalanes, però com que ja tenia 18 anys, no hi havia manera, els pares no s’en podien
sortir, aquesta era una miqueta la foto. Res més.
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Sr. Olivella: de tota manera, anem a la votació.

Sr. Balaguer: esquerra republicana vota a favor de la moció.

Sr. Alcaraz: ens abstenim

Sr. Triadó: votem en contra de la moció

Sr. Parera: anem en contra de la moció

Sr. Sànchez: amb molta tristor, l’aprovem

Sr. Olivella: home, tampoc és tant trist, no fem res dolent.

Sr. Sànchez: perquè les decisions que fem, queden i llavors el que haurem de fer és a darrera anar-ho
treure i això és un cost.

Sr. Alcaraz: malgrat això sr. Alcalde, vostè s’ha ofert

Sr. Olivella: la setmana que ve, podem parlar

Sr. Alcaraz: penso que un projecte és una cosa de tots.

Sr. Olivella: ah, si voleu…

Sr. Sànchez: el projecte s’ha de tramitar i s’ha d’exposar al públic, Jordi, el veurem tots.

Sr. Olivella: d’acord

Sr. Sànchez: jo suposo que estareu quiets, heu traslladat els arbres, però estareu quiets, perquè sinó
haurem d’agafar un notari i parar l’obra.

Sr. Olivella: escolta, Jordi

Sr. Sànchez: és que estarem amb el nostre dret

Sr. Olivella: Jordi, que vols que no fem res al poble? Vols que estem aturats

Sr. Sànchez: que ho portaves en el programa electoral? Que ho portava l’ADM, la carretera de l’estació?

Sr. Olivella: que et sap greu, Jordi? Et sap greu que fem coses pel poble?

Sr. Sànchez: que ens copieu el nostre vídeo, Joan, només copieu el nostre vídeo, estem molt contents de
què ho feu, el que ens sap greu és que es faci malament, això és el que ens  sap greu. Però per sobre de tot
jo crec que hem de fer les coses amb legalitat, el projecte l’has de fer i l’has d’exposar al públic

Sr. Olivella: d’acord, es farà tot amb la legalitat que toca, que no t’ho he dit com va, ho he dit i t’ho he
explicat i el que t’he dit avui aquí, jo ja t’ho havia dit, moltes de les coses que he dit aquí, a nivell privat,
quan vas venir un dia aquí. Quedem bé i ja està. No és cert això, tu ets el que sempre vols que facin el que
tu vols.

Sr. Sànchez: ha bellugat els arbres abans de que parléssim a la moció.
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Sr. Olivella: no, jo ja t’ho havia dit abans, ja ho teníem aprovat abans de que presentessis la moció.

Sr. Sànchez: no ets tossut, no?

Sr. Olivella: no és que sigui tossut, dic la veritat

Sr. Sànchez: si, si

Sr. Olivella: dic la veritat i si vols la demostrem

Sr. Sànchez: sàpigues que els tècnics a la comissió, tu no hi eres, i els tècnics, per corregir-te  Joan, van
dir que ells no hi entraven. Que havien rebut ordres de l’equip de govern, sàpigues el que diuen els
tècnics.

Sr. Olivella: això no és cert, de tota manera jo amb els tècnics que he parlat. Tanquem el tema. Gràcies.

El Ple de la Corporació amb 7 vots a favor, 1 del membre d'ERC i 6 dels membres del PSC-PM, 1
abstenció del membre del PPC i 9 vots en contra, 4 dels membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC,
acorda:

No aprovar la moció presentada

14. MOCIÓ PRESENTADA PEL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL DEL PPC, EN
RELACIÓ A LA SOL·LICITUD DE PRESENTACIÓ, PER PART DE L'EQUIP DE GOVERN,
D'UN PROJECTE DE REGLAMENT DE MITJANS DE COMUNICACIÓ

En Jorge Alcaraz Carrillo, actuant com a portaveu del Grup Municipal del Partit Popular de Catalunya a
l'Ajuntament de Calafell, i d'acord amb allò que preveu l'article 106 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28
d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, presenta per a
la seva incorporació l'ordre del dia pel proper Ple, la següent

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ:

Atès que el 20 de maig de 2003 es va publicar al DOGC el Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril, pel que
s'aprova el Text Refós de la Llei municipal i de Règim Local de Catalunya

Atès que l'esmentat article diu textualment::

"170.2  El Ple de l'ajuntament ha de garantir la participació dels regidors i dels grups municipals en els
òrgans d'informació i difusió municipal, com ara la televisió local, les emissores de ràdio municipal  i les
publicacions i els butlletins editats per l'ajuntament. En aquest sentit, els respectius plens han d'aprovar un
reglament que reguli les condicions d'accés i d'ús d'aquests mitjans pels regidors i els grups municipals
constituïts al si de la Corporació".

Per tot això es proposa l'adopció de l'acord següent:
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Que la Junta de Govern presenti, abans de tres mesos, un projecte de Reglament de Mitjans de
Comunicació, en els termes previstos per l'article 170.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Sr. Alcaraz: quan de temps tinc?

Sr. Olivella: com ponent tens 10 minuts

Sr. Alcaraz: no crec que els faci servir tots. A veure, 20 de maig del 2003 es va publicar el diari oficial de
la Generalitat de Catalunya aquest decret legislatiu, és a dir, aviat farà 3 anys que s’ha publicat  i aviat
farà 3 anys que tenim obligació, nosaltres i molts ajuntaments, que tampoc ho han fet i aviat farà 3 anys
que cada dia hem tingut retallats els nostres drets i les nostres garanties com a regidors i com a grups
municipals, aviat farà 3 anys que es va deixar de fer el butlletí municipal amb participació de tots els
grups i poc a poc, no tenim Plens, no tenim l’accés que s’havia tingut en altres èpoques a Calafell Ràdio,
etcètera. La llei està obligant a tots els equips de govern i a tots els ajuntaments a fer aquest reglament.
L’altre dia el portaveu socialista apuntava a més a més i hi ha un altre article que així ho diu, que ha
d’haver un Consell format per tots els grups municipals per tractar tots els temes que tenen que veure amb
les emissores de ràdio, amb les televisions locals, les publicacions, butlletins i demés, el que els hi
demano és que en un plaç de 3 mesos, que crec que és un plaç suficientment prudencial, estigui la
proposta de reglament feta per part de la Junta de Govern, que lògicament s’haurà de sotmetre a tots els
regidors, perquè ha de ser un acord que faci el Ple i jo demanaria que així com malgrat les discussions
quan es va aprovar el Reglament Orgànic Municipal, es va aprovar per part de tots els grups, malgrat les
diferències que hi havia evidents, ben trobar un punt en el que més o menys tots ens podíem trobar més o
menys còmodes.

De la mateixa manera ens agradaria que s’aprovés aquest reglament amb l’unanimitat de la sala. Jo
m’emprenyo i m’emprenyo amb els companys, perquè us considero a tots com a companys, quan es fan
coses que considero que no entren dins del que ha de ser l’ètica, la moral de la política i això és una de les
coses que m’agradaria un esforç especial perquè depèn del que fem, d’aquí a tres mesos la propera
legislatura s’anirà canviant o cada 4 anys s’anirà canviant aquest reglament i depèn del que fem no és
canviarà aquest reglament, perquè ha de ser un reglament que funcioni per tothom i potser serà un
moment de reflexió per veure si tornem a poder tenir els plens radiats o com a mínim aquells que tinguin
certa importància, serà un moment de reflexió per veure que fem amb els butlletins municipals i a quins
butlletins municipals té dret l’oposició a sortir, perquè clar, des del meu punt de vista, humil punt de vista,
a tots i cadascun dels què publiquen l’equip de govern, també tindríem dret de dir la nostra opinió, que en
moltes ocasions fins i tot pot ser favorable al que està dient l’equip de govern sobre una qüestió puntual,
el que no si val i per això suposo que el parlament de Catalunya van aprovar aquest decret legislatiu.

El que no si val és que el que controla l’execució del pressupost, qui controla els diners, qui controla al
govern municipal fa servir els diners públics per promocionar la tasca de l’equip de govern i una cosa és
informar i una altra cosa és promocionar, una cosa és informar i una altra cosa és quan es fa una foto d’un
Ple i s’ha aprovat un tema, la foto està allà, just on comença el Partit Popular i just on comença el Partit
Socialista o és veu la primera persona del grup socialista però ja tallada, això que són mals estils de mals
caps de comunicació, i que moltes vegades s’havia fet de forma més dissimulada, doncs no s’ha de fer, és
a dir, tots hem d’estar en igualtat de condicions i com deia abans, igual que jutjaran pel sou que cobrem
cada un dels regidors és suficient o no per la tasca que fem o és excessiu i és un tema que no hem
d’entrar, també jutjarà tot el poble si la tasca que fa, l’alcalde, els regidors de l’equip de govern i els
regidors de l’oposició és suficient o no per les expectatives de vot que van tenir o pels vots que s’han
emès, per tant, intentem igual que deia abans, no entrem en aquestes qüestions econòmiques, ara entrem
en aquesta qüestió a fer un reglament de veritat inspirat amb el que diu l’article 170.2 i parlem dels
butlletins, i parlem de Calafell Ràdio i parlem de Calafell.org,  perquè tot és difusió i parlem de tots els
butlletins, a partir d’aquí, establim el que tots hem de tenir com a garanties i el que els grups municipals
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han de tenir no només el que queda de legislatura sinó les properes legislatures i marquem unes regles del
joc que siguin estables, que siguin coherents amb la democràcia, amb la constitució espanyola, amb
l’estatut d’autonomia, sigui el que sigui i amb les lleis que en aquest cas, ens obliga en el decret legislatiu
2/2003, no tinc res més a dir, demano l’aprovació del ple i demano, a més a més, que aquesta aprovació
no sigui simplement una aprovació que queda molt bé, sinó que es tradueixi en una feina molt concreta,
molt oberta de mentalitat, perquè s’ha de tenir la mentalitat oberta per fer una cosa d’aquestes  i que
serveixi per temps i que realment, sigui una d’aquelles coses que si som capaços en els propers 5 mesos,
els 3 més els que triguem en debatre d’arribar a un acord com déu mana, doncs serà un tema que no
s’haurà de tornar a discutir, ni es podrà fer servir com arma de l’equip de govern contra l’oposició ni com
arma de l’oposició contra l’equip de govern, això m’agradaria. Res més.

Sr. Balaguer: ja ho ha dit prou clar i evidentment Esquerra Republicana votarà a favor de la moció.

Sr. Triadó: Convergència i Unió vota a favor de la moció.

Sr. Roso: evidentment votarem a favor de la moció. S’han dit, sr. Alcalde si em permet, un parell de
punts. Consells Àudio-visual com el de Catalunya, aquestes anècdotes que es poden produir i que s’han
produït, avui llegia en els diaris que en una informació de televisió espanyola, i ràpidament la directora
general ha demanat disculpes a Mariano Rajoy, perquè en un seguit d'imatges de l’Irak pel mig sortia
Mariano Rajoy, rectificar és de savis, aquestes coses també passen. Votarem a favor.

Sra. Sans: nosaltres com és obvi estem d’acord amb la proposta del Partit Popular, és més, crec que brama
el cel que ha d’haver un reglament d’excessius, no només com a sentit de bona voluntat sinó perquè ho
demana la llei i fa molt temps que la llei no està d’acord amb el seu ús partidista i pràcticament caciquista
dels mitjans de comunicació local. Aquest article del que parlava el sr. Jorge Alcaraz és una vessant més
de l’estatut dels membres de les corporacions locals en l’exercici fonamental del nostre dret reconegut a
l’article 23 de la constitució, que estableix el dret a accedir amb condicions d’igualtat a les seves funcions
de tots els regidors i evitar pertorbar-lo amb obstacles que puguin col·locar a representants, en aquest cas
de l’equip de govern, en condicions de superioritat respecte els altres, l’article 23.2 de la Constitució
Europea reconeix el dret dels ciutadans a rebre una informació pública, informada i plural. És més, estem
parlant de fer un reglament, hi ha un esborrany del llibre blanc de la reforma del govern local a Espanya
del 10 de gener del 2005 que diu en el punt 3.35 “todo los grupos políticos deben tener derecho a disponer
de los espacios proporcionales al número de sus miembros en los medios de comunicación, de los que sea
titular la entidad local, como garantia del pluralismo en la difusión de la información sobre política local”,
els hi diré més, quan vostès van deixar d’emetre els plens municipals per antena van incumplir també,
entenem nosaltres, l’article 85 de la Llei de la Comunicació àudio-visual de Catalunya, de 29 de desembre
del 2005, crec que els hi he donat prous arguments, perquè es plantegin la seva decisió. Tornin a radiar els
plens i veritablement aquesta ràdio sigui una representació dels drets dels ciutadans que està reconeguda
en la Constitució. La societat de comunicació que ja es va aprovar en una comissió informativa el 15 de
març de 2005, que tenia que reconèixer i servir per tantes coses i que ens ha costat tants diners, em
pregunto jo, que se n’ha fet? Així que si us plau reconsiderin la seva postura, sinó nosaltres haurem de
prendre mesures i com és normal, donem suport a la proposta del partit popular. Moltes gràcies.

Sr. Olivella: en principi s’aprova per unanimitat la moció, el que si que em comprometo a contactar amb
la Federació de Municipis i l’Associació Catalana perquè ens informin i et facin arribar els reglaments o
coses que estiguin redactades d’algun ajuntament de Catalunya perquè en principi sembla ser que no n’hi
ha ni un.

Sra. Sans: perdoni, el diari oficial de la generalitat

Sr. Olivella: escolti, perdoni, pero m’ha de demanar la paraula
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Sra. Sans: perdoni, sr. Alcalde

Sr. Olivella: perquè m’ha tallat i no m’ha deixat ni parlar

Sra. Sans: li demano les meves excuses

Sr. Olivella: doncs esperis un moment que acabi, si us plau. En principi el que anava a dir que nosaltres
amb les trucades que hem fet, hem intentat buscar-ne i en principi sembla ser que no n’hi ha cap però
potser si que hi ha algun, però el compromís és de que n'assessorin, de què busquem una sortida en aquest
tema i busquem el que calgui.

Sra. Sans: sr. Alcalde, si em permet, hi ha el diari oficial de la Generalitat de Catalunya, el 3/1/2006 va
sortir tota la nova legislació i també si vol li puc donar algun argument del Síndic de Greuges en què
defensa,…

Sr. Olivella: no, no és que no m’ha entès el que he dit, he dit que estava totalment d’acord, no em digui
res més de lleis, perquè hi estem d’acord, nosaltres estem d’acord amb tot. L’única cosa que li dic és que
de reglaments sobre aquest tema, i ho hem parlat amb el Jordi Alcaraz, i ho dic així, més clar i més
planer, que no n ‘hem trobat cap a nivell de Catalunya ni de l’associació catalana ni de la federació de
municipis que tinguin aquest reglament, lògicament si hi ha algun municipi que el té, més que res per
veure com ho fan, això és el que volia dir, Maria José, de tota manera ja ho mirarem, no seguim més, ja
està, ja ho farem i estem tots d’acord.

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres que constitueixen quòrum suficient per
la majoria legal, acorda:

Que la Junta de Govern presenti, abans de tres mesos, un projecte de Reglament de Mitjans de
Comunicació, en els termes previstos per l'article 170.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

15. DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE
(ART.42 ROF)

El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la Corporació de les resolucions adoptades, que són del Decret
núm.2006/4401 de data 21 d'octubre de 2005 i el 2005/4700 de data 07 de novembre de 2005, donant
compliment al que estableix l’article 42 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de
les  Corporacions Locals, aprovat per R.D. 2568/86, de 28 de novembre, perquè els Regidors en tinguin
coneixement i quedin assabentats.

16. PRECS I PREGUNTES

Sr. Alcaraz: si tenia molts però després de tantes hores, com que suposo que hi haurà un Ple ràpid, ja
aprofitarem, només voldria fer-li el prec al company Joan Carles que rectifiqui una frase que ha dit, que jo
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crec que ens deixa malament a la resta de companys de l’oposició, simplement li demano això, ell ja sap
quina frase ha estat, simplement demano que rectifiqui.

Sr. Robert: ja contestaré, però l’he de contestar ara o al final

Sr. Olivella: després, si vols rectificar, doncs ja està

Sr. Robert: no tinc cap inconvenient

Sr. Olivella: Convergència i Unió? No hi ha cap prec i pregunta, i pot haver. Agrupació Democràtica?

Sr. Roso: si em permeteu, en la línia de distensió, una curiositat, perquè avui s’ha parlat de moltes coses,
s’han canviat algunes comissions, etcètera, etcètera, i lo millor algú, no tothom té clar qui fa les coses,
una cosa és la neteja i una altra és fer voreres i fer obres. El que vulgui ja ho ha entès. De tant en tant són
missatges subliminals, Jordi.

Sr. Robert: avui només li faré una

Sr. Olivella: les que tu vulguis, però dins del temps si us plau.

Sr. Robert: aquestes me les guardo per un altre Ple. Només és si vostè és coneixedor de que aquestes
pilones tant meravelloses que ens està col·locant a l’illa de vianants, si és coneixedor de què saltant sobre
d’elles, s’obren, és clar, a l’illa de vianants pot entrar tothom. Ho he vist. Només volia saber si era
coneixedor d’això i que m’expliqui, tan meravelloses que són, que passa.

Sra. Sans: voldria fer un prec al sr. Roso, estem parlant del dia de l’arbre, un dia de l’arbre molt discutit,
perquè entre el que va sortir a la premsa i el que ens van donar a la comissió informativa hi havia una
diferència de més de 100 arbres entre els que es van plantar i els que s’havien de plantar. El que vull
denunciar és la mala organització que va haver, els nens van estar hores esperant, tot va ser autobusos a
munt i avall, per acabar en una cosa que és una falta de sensibilitat  i és vergonyós que s’anunciés un
esmorzar per la canalla i que ens trobéssim que tota la canalla musulmana es quedés mirant com l’altre
canalla estava menjant, perquè tots els entrepans eren de porc, això em sembla una falta de sensibilitat
increïble, per favor, la pròxima vegada corregeixin.

Un altre punt, acabo de veure la premsa d’avui que indemnitzem a un treballador amb més de 27 mil
euros i per què? Perquè és va fer aquest acomiadament improcedent en un defecte de forma molt greu,
quins interessos hi havia, quines persones tenien tantes ganes de desfer-se d’alguns treballadors de la casa
per obrir uns expedients amb una precipitació que ens està costant una burrada i que encara no ha acabat.
Aquests càrrecs de confiança i personal que tenim a l’ajuntament, aquests advocats estrelles que cobren
una burrada, no saben que el conveni col·lectiu no preveu que durant la tramitació de l’expedient
sancionador, la suspensió de feina i sou resulta en una sanció anticipada, per tant no és legal. Per què han
servit aquests pagaments milionaris? Em sembla penós que després de tenir que pagar aquests diners,
resulti que no han pagat bé, que han calculat els cèntims des del 26 de setembre, que és quan és va tancar
l’expedient, no des del 9 de juny que és quan van donar de baixa a aquest senyor de la seguretat social,
que tenim que anar a un altre judici? Aquests súpers advocats han de guanyar més milions? per l’amor de
déu, siguem una mica coherents.

Aquest prec va per la senyora Sandra Bou, tenim una escola Taller que s’acaba i comença i això no passa
per cap comissió informativa, ens assabentem que ha acabat l’escola taller per la premsa, estem molt
acostumats a fer-ho, que teníeu por de què sortíssim a la foto? Tranquils, que ens talleu, ens talleu
sempre. Que passa? La presentació del nou projecte tampoc era important? Vam acabar l’última escola
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taller amb una aula de natura que és una barraca a punt, perquè hi hagin okupes, perquè a l’última escola
taller portava 8 mesos de retràs, per favor, espavilin-se. Moltes gràcies.

Sr. Torres: jo intentaré a veure si tinc més sort, Joan Maria, tenim la comissió de comptes, de fet crec que
els comptes no s’han aprovat mai en aquest ajuntament, jo no tenia massa sort amb el sr. Olivella, suposo
que amb tu, home, toca, perquè ho hem anat deixant i deixant, no s’aclareix.

Sr. Sànchez: a veure, estem dintre de la celebració dels 200 anys de l’església aquí a dalt del poble, i fa
més d’un any que tenim el compromís d’arreglar la teulada i un estava allà en un dels actes, precisament
el primer acte i hi ha esquerdes que criden al cel, mai més ben dit. Llavors, jo demanaria si us plau, que
l’ajuntament faci el que hagi de fer de forma immediata, si pot ser dilluns, que no es retardi més, el que
hem de fer respecte a l’obligació que tenim amb aquesta col·laboració que és fruït, no cal repartir-ho aquí,
d’una cessió de terrenys que es va fer aquí al carrer bisbe català, etcètera.

El tema de la carretera de l’estació, sr. Vaquè, aquí no entrarem amb el tema dels arbres, però si que
entrarem amb la seguretat i la senyalització, és un vial que té molt de trànsit i quan la gent arriba a
l’obstacle en la cruïlla de la carretera del sanatori, allà s’ha posat una tanca amb un dispositiu que dóna
una mica de llum, una mica, perquè és molt pobre i escolti, faci una cosa, s’està fent una obra, la fa Sorea,
a l’Estany, vagin en allà, vegin com es fan les coses, com se senyalitzen i com es deixa realment una
seguretat viària i si ho fa Sorea o qui ho faci, qui sigui, l’empresa que sigui, però allà hi ha una mesura
cautelar de seguretat ben il·luminat i ben senyalitzat, per tant, aquesta obra, és impresentable de la manera
que s’està fent l’obra.

I per acabar, per no fer llarg i pesat, perquè hi ha gent del públic que també suposo que voldran dir la
seva, sr. Alcalde, jo li demanaria que mani qui mani de la Generalitat, el president ha d’estar al despatx de
l’alcalde, jo vaig ser alcalde només 2 anys, però jo no vaig canviar mai, l’alcalde també ha de donar honor
al president de la Generalitat, sigui qui sigui. Jo vaig tindre al sr. Jordi Pujol i no el vaig tocar, perquè era
el president de tots els catalans i el sr. Pascual Maragall és exactament el mateix, per tant, jo penso que al
despatx de l’alcalde també ha d’estar la seva fotografia igual que està aquí en el Ple, igual que està en
molts ajuntaments, és el darrer prec que li volia fer.

Sr. Alcaraz: sr. Olivella, perdó, una cosa que se m’havia quedat en el tinter i que més per curiositat i per
no deixar-ho per un altre dia, perquè vam fer un agermanament i fa molt de temps que no sabem res de
l’agermanament i clar, si després de tots els esforços que s’han fet no tornem a saber res més, doncs
haurem fet esforços que es quedaran en no res, m’agradaria que se’ns informés, si no pot ser ara, com a
mínim que es monti una comissió informativa de l’àrea que li pertoca, que és la de turisme i que se’ns
informi de què és el que s’està preparant, si és que s’esta preparant alguna cosa o quins plans hi ha de cara
a un futur d’aquest agermanament, per rentabilitzar i publicitar la nostra població en tota aquella zona.

Sr. Olivella: si, anem a fer les contestacions, vols parlar Joaquin.

Sr. Ojeda: un aclariment pel Jordi, Sorea no hace aquella obra, allí no hago voreres.

Sr. Roso: si em permet sr. Alcalde, la pregunta directa de la regidora Maria Josepa Sans, estic d’acord,
que amb el tema dels esmorzars, els entrepans, va haver aquesta manca, segurament, no de sensibilitat,
sinó de previsió, que és diferent. Permetin que jo li respongui, error si, manca de sensibilitat no. El dia
que en el CEIP Castell de Calafell, estaven fent xató, jo vaig estar acompanyant a dues noies magrebines,
a fer el xató, en contra de l’opinió que elles tenien de què el xato no era digne de la seva religió i els hi
vaig explicar que tot eren productes vegetals. Sensibilitat tota, errors tots cometem. I és veritat, la primera
festa de l’arbre, hem tingut algunes qüestions que s’han de corregir, ho assumeixo perfectament i li torno
a dir que ho corregirem, perquè la voluntat és de tornar-la a fer, hem començat a rebre felicitacions per
escrit dels col·legis, dels CEIPS, ja les tinc i li ensenyaré el proper dijous a la comissió informativa, penso
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que la valoració és absolutament positiva, els retards dels autobusos no van ser per tant, no exagerem sra.
Maria Josepa. Que van haver retards? Si, però no fotem hores, perquè no van ser hores.

Sr. Vaquè: jo li volia dir al Joan Carles que per una vegada estem de la mateixa opinió, són meravelloses
aquestes pilones, perquè t’haig de dir que des de que estan instal·lades no s’han espatllat mai, a part de
que les pugen i les fan baixar la canalla, deuen estar beneïdes, perquè des de luego, les altres que hi havia
jo sé que s’espatllaven un dia i estaven 6 mesos per arreglar-les i de moment aquestes des de que estan
muntades que van perfectes. Gràcies.

Sr. Olivella: en quan al que has dit, Jordi, de l’agermanament, tu saps que això quan es va fer, vam quedar
que tornarien al cap d’un any aquí i el que tenim segur que venen, segurament vindran als jocs de la
mediterrània i estem pendents d’explicar-vos ho tot, però l’agermanament, evidentment, que segueix així.
En principi havien de venir a l’estiu, però s’ha allargat, els vam plantejar tot el que hi havia de les
activitats abans de setmana santa i faran cap per setmana santa, però tot i amb això ja en parlarem. En
quan a la Comissió de comptes, ja vam començar a fer-ho, després va quedar parat, però el Joan Maria
diu que seguirem

Sr. Triadó: a finals d’aquest mes o a la primera quinzena de l’altra la convocarem.

Sr. Olivella: les obres de l’església, estan a punt de començar, l’única cosa, és que no sé quin problema hi
havia, però està fet tot, tot està a punt, s’ha anat molt al darrera per què es comencessin i només faltava
l’altre dia una consignació per seguretat, pel demés l’empresa ja està adjudicada i ja està tot a punt de
començar.

I ja està, el tema de la foto, m’ho acabaré de pensar.

I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 14:00 , i dóna l'acte per acabat, del
qual jo, com a secretaria en dono fe.


